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VEENENDAAL – Niet veel zwemverenigingen in Nederland beschikken over een tak synchroonzwemmen. Daar zijn verschillende redenen voor aan te wijzen, maar de meest 
simpele is wel dat het wedstrijdzwemmen, waarbij het om pure snelheid gaat, makkelijker is aan te leren dan het sierlijke, soms balletachtige kunstzwemmen. VZC in Veenendaal 
heeft wel zo’n afdeling. Sterker, de synchroonafdeling bestaat al veertig jaar, terwijl de overkoepelende moedervereniging onlangs het 90-jarig jubileum vierde. Het is illustratief 
voor de populariteit van de zwemsport in Veenendaal. Irma Kok was jarenlang een van de gezichtsbepalende aanjagers van het synchroonzwemmen bij VZC. Ze verzorgde 
trainingen – haar dochter Annemiek beoefende zelf de sport - en ontwikkelde zich tot een internationaal vermaard jurylid. VZC werd zelfs landskampioen bij solo, duet, ploeg en 
combinatie. Het leverde de vereniging de titel Sportploeg van het Jaar op in Veenendaal. Irma Kok stopte vanwege ’een verschil van inzicht’ met haar werkzaamheden bij VZC en 
stapte over naar de bond. Bij de KNZB is de inmiddels 75-jarige Veenendaalse, die in 2007 bij de WK synchroonzwemmen in Melbourne in de jury zat, één van de drie leden van 
de taakgroep Officials & Reglementen.  Bij VZC is na haar vertrek Wies Vulling de spil geworden binnen de afdeling synchroonzwemmen. Beiden praten over hun sport, zeg maar 
gerust hun passie, op pagina 9.   Foto: VZC Synchroonzwemmen.

Veertig jaar synchroonzwemmen bij VZC

Valley Run doet weer 
Eenzame Eik aan
Door de enthousiaste reacties gaat 
de route van de Heuvelrugloop 
weer langs de iconische boom in 
Amerongen.

Aanpak DTM werpt 
z'n vruchten af
Wielerploeg Development Team 
Midden was vorig seizoen nieuw in 
de koers en kijkt met een tevreden 
gevoel terug op hun eerste jaar.

Voetbalclub FZO wacht 
jaar vol uitdagingen
Op 1 juli bestaat Flat Zeist-Oost zestig 
jaar. De club viert het jubileum in een 
jaar dat er ook begonnen wordt aan 
de nieuwbouw op het complex.    
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Onvolprezen drive 
met een hockeybal
Jacques Brinkman en Eva de Goede  
waren Utrechtse pareltjes op de 
Olympus. Het hockeyduo scoorde 
meermaals goud op de Spelen.

Thiemo de Bakker is 
kers op de taart
Tenniscoach Tom Nijssen: ‘Mensen 
kennen hem, mensen willen hem 
graag zien spelen. Zijn naam trekt 
publiek aan.’ 
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ADVIES & INSTALLATIE

VAN DUURZAME ENERGIE 

OP MAAT BIJ U THUIS

030 227 22 50

werkenbij@eigenenwijzer.nl
Regiomanager Jeroen van den Brink:

06 29 19 99 48

      

Volg je een sport gerelateerde opleiding of ben je reeds in het bezit van 
een diploma? Spreekt het begeleiden van kinderen jou aan? Mail, app 

of bel! werkenbij@eigenenwijzer.nl, 06-29199948
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Door Ron van Stokkum

VEENENDAAL – Op zaterdag 29 juni 
wordt voor de Veenendaalse Vallei 
Run, of Valley Run, georganiseerd. 
Het hardloopevenement in 
Veenendaal heeft een start en finish 
bij winkelcentrum Ellekoot en de 
route loopt dwars door de prachtige 
Utrechtse Heuvelrug. Even leek het 
bestaan in gevaar te komen, maar 
met de oprichting van een stichting 
en aantrekken van nieuwe partner 
Sportservice Veenendaal staat dit 
jaar de zevende editie op de agenda. 

‘Atletiekverenging VAV 
organiseerde ooit de 
Heuvelrugloop, maar stopte 
daarmee. Toen wij tijdens 
een Ronde Tafel bijeenkomst 
nadachten over een activiteit, 
ontstond het idee om dit 
evenement nieuw leven 
in te blazen en daarmee 
een mooie opbrengst te 
genereren. De Ronde Tafel 
is een groep mannen tot 40 
jaar die met activiteiten van 
maatschappelijk nut willen zijn,’ 
aldus Christiaan van Hardeveld. 

De initiatiefnemer van de Vallei 
Run gaat verder: ‘Er was veel 
enthousiasme over de route van 
de Heuvelrugloop dus we zijn op 
dat concept gaan voortborduren. 
Zo vroegen we ons af waarom we 
zelf een nieuwe route zouden gaan 
ontwerpen als er al een mooie route 
lag. Ten eerste leidt die route door 
een prachtig natuurgebied, het 
zuidelijke deel van de Utrechtse 
Heuvelrug, een mooi glooiend 
terrein. Het tweede voordeel is 
dat het dicht bij winkelcentrum 
De Ellekoot ligt, waar we kunnen 
beschikken over een sporthal als 
inschrijfhal, waar massagetafels 
kunnen staan en waar kan worden 
gedoucht. Bovendien zijn de 
winkeliers in De Ellekoot ook blij met 

extra aanloop. We zijn begonnen 
met twee afstanden, de vijf en tien 
kilometer. Vorig jaar is daar een Kids 
Run van 1,2 km bijgekomen en dit 
jaar breiden we uit met een loop 
over vijftien kilometer.’

Sinds 2023 werkt de organisatie 
nauw intensief samen met 
Sportservice Veenendaal. Van 
Hardeveld: ‘De organisatoren 
vanuit de Ronde Tafel bereikten de 
leeftijd van veertig jaar. Dan moet je 
volgens de statuten de Tafel verlaten. 
Aangezien er geen animo was om 
het project voort te zetten, dreigde 
het bij vijf jaar te blijven. Maar mede 
onder aandrang van Gert de Fluiter 
van onze sponsor Schuiteman 
hebben we contact gezocht met 
Sportservice Veenendaal, om te 
onderzoeken wat de mogelijkheden 
zijn om samen een evenement te 
organiseren. Dat heeft uiteindelijk 
geleid tot de zesde loop in 2023. 
En dit jaar gaan we op zaterdag 29 
juni de zevende loop organiseren. 
Het evenement valt nu niet meer 
onder de Ronde Tafel, maar is in 
een stichting ondergebracht. Ook 
de doelstellingen is gewijzigd. Het 
accent ligt nu vooral op het sportieve 
element: een leuke loop organiseren 
en de resterende opbrengst gaat naar 
het goede doel. Bij de Ronde Tafel 
ging het niet alleen om de loop, maar 
ook om de opbrengst. Een opbrengst 
van €25.000 was niet vreemd, maar 
daar moesten we als organisatie wel 
hard voor werken. Er moest immers 
sponsorgeld binnenkomen. Nu we 
vanuit de stichting werken, hoeven 
we niet meer bij sponsors te gaan 
leuren, dat scheelt veel werk.’ 
Ze wilden vooral een leuke loop 
organiseren en hebben daarom het 
oor te luister gelegd bij een aantal 
ervaren lopers. ‘We hebben hen om 
verbeterpunten gevraagd en daar 
zijn veel nuttige tips genoemd, zoals 
douches bij de finish, de naam op 
het startnummer en een voorfietser. 
De meeste tips hebben we kunnen 
implementeren, maar we blijven 
op zoek naar verbeteringen. En 

het leuke is, dat sponsors zich nu 
zelf aanmelden. De kosten willen 
we zoveel mogelijk drukken, zodat 
iedereen mee kan doen. Voor €15 
krijg je een mooie loop en een 
medaille. Ook is het mogelijk om een 
Valley Runshirt te kopen, dat is elk 
jaar hetzelfde shirt.’
De inschrijvingen lopen voorspoedig. 
Voor de Kids Run heeft de organisatie 
momenteel al vijftig aanmeldingen, 
voor de langere afstanden zitten ze 
inmiddels over de 500 aanmeldingen. 
‘Dat is al de helft meer dan vorig 
jaar rond deze periode. De limiet 
is duizend lopers, omdat we het 
loopfestijn ook beheersbaar willen 
houden. Elk jaar krijg je wel te maken 
met lopers die op het laatste moment 
afzeggen, of gewoon niet komen 
opdraven. Maar het zou mooi zijn als 
onze startbewijzen op Marktplaats 
ter overname worden gevraagd,’ 
grijnst Van Hardeveld.

‘Omdat de Valley Run dreigde 
te verdwijnen, is Sportservice 
in de organisatie gestapt. 
Een deel van de leden van de 
Ronde Tafel wilde wel doorgaan 
met de organisatie. Ze zijn 
bij Sportservice gekomen 
met de vraag of we konden 
samenwerken. Wij vonden 
het zonde als de run zou 
verdwijnen, dus hebben we 
onze medewerking toegezegd,’ 
aldus Harm Jan van Ginkel van 
Sportservice Veenendaal.

De partner van de Valley Run zegt 
dat de Sportservice als missie heeft 
om Veenendaal in beweging te 
krijgen. ‘Daar past dit evenement 
uitstekend bij. Ook wij kunnen dat 
niet alleen, dus de samenwerking 
kwam ook ons goed uit. Op ons 
initiatief is vorig jaar de Kids Run al 
aan het programma toegevoegd. 
Dit jaar is er een nieuwe route voor 
de tien kilometer en is de vijftien 
kilometerloop er bij gekomen.’

‘Wij zijn blanco in de organisatie 
gestapt. Eén van de punten die we 
hebben aangepakt is de Dwarsweg 
in Overberg uit het parcours 
halen. Dat legde een grote druk 
op vrijwilligers, met veel in- en 
uitritten die beveiligd moesten 
worden. We gaan nu veel sneller 
het bos in. Ook wilden we een 
langere afstand, omdat dit ook weer 
een ander type lopers aantrekt. 
Vandaar de vijftien kilometer. Met 
de tien- en vijftienkilometerloop 
doen we nu ook de iconische 
Eenzame Eik in Amerongen weer 
aan. Of er ooit een nog langere 
afstand komt, bijvoorbeeld een 
halve marathon, zullen we nog 
wel zien. Het bosgebied biedt veel 
mogelijkheden.’
Sportservice is met twee man 
betrokken bij de organisatie. ‘We 
werken samen met de vijf leden die 
de stichting vormen. Wij regelen 
bijvoorbeeld de online en offline 
communicatie, de vergunningen en 
de contacten met de gemeenten. 
Wij ondersteunen financieel, met 
personeel en met faciliteiten,’ aldus 
Van Ginkel. ‘Het zou mooi zijn als we 
dit jaar duizend lopers aan de start 
krijgen op de zaterdag 29 juni. Dat is 
voorlopig ook de vaste dag voor de 
Valley Run: de laatste zaterdag van 
juni. ‘

Erik Dekker was in 2023 
de winnaar van de 
tienkilometerloop bij de Valley 
Run. ‘Ik deed mee omdat 
het een wedstrijd is ‘in mijn 
achtertuin’, op een locatie waar 
ik graag train (Prattenburg). 
Bovendien is het een mooi 
evenement, dat goed is 
georganiseerd.’

De winnaar van de Valley Run 
herinnert zich de temperatuur van 
de 2023 editie nog levendig. ‘De 
run was pittig, met een paar flinke 
kuitenbijters. Ik liep in het kopgroepje, 

die ik aanvankelijk bij kon houden. 
Voor de Holle Boom in Overberg 
moest ik hen laten gaan, maar ik 
merkte dat het gat niet groter werd. 
Bij de eerste drankpost (rond 5km) zat 
ik er weer bij, al was toen de voorste 
loper ‘gevlogen’. Rond het Egelenmeer 
had ik hem in het vizier en kon ik naar 
hem toelopen. Ik zag dat hij het zwaar 
had. Ik besloot hem in te halen en 
probeerde te versnellen. Dat lukte. 
De laatste twee kilometer waren 
zwaar vanwege de vermoeidheid en 
de warmte. Maar gelukkig kon ik mijn 
koppositie vasthouden.’
Dekker heeft nauwelijks 
verbeterpunten voor de organisatie. 
Hij constateert dat de meeste zaken 
op orde zijn. ‘De locatie, de sfeer en 
de randzaken zijn goed geregeld, zoals 
de omkleedgelegenheid en voldoende 
vrijwilligers.’
De winnende atleet is zelf 
medeorganisator van de 
Kwintelooijen Run in april. Is de 
Valley Run een concurrent van 
de Kwintelooijen Run? ‘Nee, de 
Kwintelooijen Run wordt op een 
ander moment en op een andere 
locatie gehouden. Volgens mij kunnen 
we elkaar juist eerder versterken door 
elkaars evenement te promoten.’ Hij 
doet dit jaar waarschijnlijk weer mee 
in Veenendaal. ‘Ik zit te denken aan de 
10 km of de 15 km. Ik vind het leuk om 
andere afstanden te doen. De 15 km 
is sowieso een geheel nieuwe afstand. 
En ik las dat de 10 km over een nieuw 
parcours loopt.’
De organisatie meldt dat de loop 
de komende jaren op de laatste 
zaterdag van juni zal plaatsvinden. 
‘Ik denk dat dit wel een goed besluit 
is. Het is dan vaak mooi weer en het 
zijn lange dagen. Dat is ideaal voor 
de organisatie voor het opbouwen. 
En je zit nog ver genoeg van de 
schoolvakanties.’
Dekker vindt dat de Schuiteman Valley 
Run een loop is waar Veenendaal trots 
op mag zijn. ‘Behalve dat het een leuk 
evenement is, heeft het natuurlijk 
ook tot doel om mensen in beweging 
te krijgen. Daar draagt de Valley Run 
zeker aan bij.’

Vanwege de groei van de krant gaan wij ons team uitbreiden.
 
Wij zoeken per direct een:
-          commercieel medewerker,
-          bezorger.
 
Meer informatie vind je op utrechtsesportkrant.nl/vacatures

Beachvolleybal op de Neude
Op de Neude in Utrecht zal van 

15 tot en met 22 juli 2018 een 
volleybalstadion verrijzen voor het 

EK beachvolleybal. RTC Midden naar WK shorttrack juniorenNamens RTC Midden zullen vijf 
schaatsers afreizen naar Polen voor 

het WK Shorttrack Junioren van 2 
tot en met 4 maart.

Iris Kensenhuis tilt zich naar bronsPowerliftster Kensenhuis is zondag 
25 februari in Alkmaar derde 

geworden op het NK Equipped 
Powerlifting.

N’Ketia Seedo en trainer werken nu nog in UtrechtTrainer Juul Acton kweekt atletiektoppers: ‘Ik train niet 
volgens een boekje maar puur op 

gevoel’. 

Lopikerwaard derby vv Benschop - sv LopikDe ploegen tellen af tot 10 maart 
2018, 14.30 wanneer de wedstrijd 

tussen de sportieve rivalen weer 
plaatsvindt. 
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Het werd geen stille terugreis van Hoogeveen naar Houten op 18 februari. Wat wil je ook, wanneer je zojuist tegen de verwachting in de nationale 

volleybalbeker hebt veroverd. In een sfeervolle ambiance begon SV Land Taurus als underdog aan de bekerfinale tegen landskampioen Lycurgus. Maar 

de mannen van coach Erik Gras trokken na een zinderende vijfsetter, die propaganda was voor de volleybalsport, aan het langste eind. De cup ging mee 

naar Houten, voor het eerst in de historie van de vereniging. De ontlading was groot. Bij de vele meegereisde supporters, maar ook bij de spelers en hun 

coach. Gras werd op de schouders genomen. Hij kon zijn geluk niet op. ‘Hier ging het om. We zijn boven onszelf uitgestegen en fantastisch gesteund door 

veel supporters.’ Zie ook pagina 7: Houtense volleyballers schrijven historie.                      Foto: Frits Bleeker.

Houten stijgt boven zichzelf uit

Bijlage Utrecht Science Park Marathon

Een stralende glimlach
wordt in elke cultuur begrepen

Onze multiculturele praktijk staat 
nog open voor nieuwe patiënten

Behandeling op afspraakTandartspraktijk Oelp - Hoogh Boulandt

Catharijnesingel 77, 3511 GN Utrecht

tel: 030 231 96 25 | info@oelp.nl | www.oelp.nl

SV Land feliciteert de mannen 
van Taurus met het winnen van de 
Nationale Beker Volleybal 2018!
Advies Sociale Zekerheid en Verzuim | Opleidingen | Interim Specialisten 

Besparingsprojecten | Handhaving

www.svland.nl

INDUSTRIËLE VERHUIZINGEN 

MAINTENANCE SUPPORT 

DE/MONTAGE

SPECIAAL TRANSPORT 

HIJSWERKZAAMHEDEN 

OPSLAG

Postbus 132, 3480 DC  Harmelen

Tel. +31 (0)348 408 484

E-mail: info@vandijkdemeern.nl

Valley Run doet iconische Eenzame Eik weer aan
De winnaar van 2023 Erik Dekker (links in oranje) wil bij de 2024 editie ook aan de start verschijnen.  Foto: Valley Run.

De Bloesemboog 

Ecologische 
tuinontwerpen

Groene tuinen met veel ruimte voor 
biodiversiteit

www.debloesemboog.nl
info@debloesemboog.nl

06-275 88 036

Ilse Norbart
Coaching met paarden

06-478 478 82
info@rubyssense.nl

www.@rubyssense.nl

Bezoek op afspraak:
Paardenstal bij de T-splitsing Nieuweweg, 

Amerongerwetering en Landscheidingsweg 
in Wijk bij Duurstede.

www.airguns.nl

Producent van de Beaumont 
luchtbuksen.

Importeur en verdeler van o.a. 
Daystate Airguns.

Ook voor Airsoft, outdoor etc.
Joppie’s Dump – Hilversum,

035-624 0143
Herenstraat 43-B, 1211CA,    

info@airguns.nl

See You   

Eye Wish Opticiens Winkelcentrum Terwijde,

of één van onze andere � lialen.

VOOR ELKE LOOK 
EEN ANDERE BRIL

Ria Muis
Willem van Abcoudelaan 94

3971 AC Driebergen

Telefoon: 0343-514870
www.remedialteacherdriebergen.nl
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ALTA-coach Tom Nijssen gaat met goed gevoel nieuw seizoen in

Thiemo de Bakker is de jus over de aardappelen

Door Marcel Koch 

AMERSFOORT - De vlag ging uit 
op het Amersfoortse tennispark 
toen bekend werd dat Thiemo de 
Bakker weer ten tonele verschijnt. 
Net als vorig seizoen gaf De Bakker 
zijn ja-woord aan ALTA. En daar is 
coach Nijssen (60) superblij mee. 
De lange en rechtshandige De 
Bakker - hij meet 1,93 meter - is 
voor de Amersfoorters de jus op de 
aardappelen dan wel de geraspte 
kaas op de spaghetti. Daarbij is 
prof De Bakker, duidt Nijssen, 
nog immer een bekend klinkende 
naam in het tenniscircuit. Nijssen: 
‘Mensen kennen hem, mensen 
willen hem graag zien spelen. Zijn 
naam trekt publiek aan.’ 

Nijssen steekt zijn enthousiasme 
over De Bakker (ooit was plek 
40 zijn hoogste notering op de 
ATP-ranking) niet onder stoelen 
of banken. ‘Thiemo is een 
wereldgozer en een gave tennisser’, 
zegt Nijssen met een enthousiast 
stemgeluid. ‘Natuurlijk is hij met 
zijn 35 jaar niet meer de jongste en 
is hij de laatste jaren achtervolgd 
door vervelende blessures, maar 
als hij fit is en gedurende de 
competitie fit blijft, kan hij voor ons 
van grote waarde zijn. Thiemo zal 
voor ons alle singlepartijen spelen. 
Ik kijk opnieuw uit naar onze 
samenwerking.’ 

Comfortabel
Nijssen zit deze zonnige meidag 
weggezakt in een loungebank 
op het tennispark aan de 
Meester Th. Heemskerklaan. De 
geboren Maastrichtenaar, al even 
woonachting in Soesterberg, 
oogt relaxt, komt sympathiek 
over en praat met een enorme 
gedrevenheid over het nieuwe 
tennisseizoen in de eredivisie. 
Nijssen: ‘Zo aan het einde van het 
jaar draai ik in mijn hoofd al warm 
voor het nieuwe seizoen.’ Tegen die 
tijd, geeft hij aan, begint het vele 
appen, het bellen, het oriënteren, 
polst hij spelers, praat met hij 
sponsors, zo ook met andere 
betrokkenen. Die aanloop verveelt 
nooit. Nijssen: ‘Ik coach het 

eredivisieteam van ALTA nu al meer 
dan vijftien jaar, maar nog altijd kijk 
ik uit naar een nieuw seizoen. Ach, 
ik voel me ook comfortabel in dit 
wereldje.’ 
Als we hem erop wijzen dat het 
precies veertig jaar geleden is dat 
hij zijn carrière als proftennisser 
begon, komen onmiddellijk weer 
herinneringen bovendrijven. 
Gevraagd naar zijn mooiste 
herinneringen antwoordt Nijssen 
lachend: ‘De overwinningen blijven 
het meest bij!’ Hij doelt onder meer 
op de twee grandslamtitels die hij 
in het gemengd dubbelspel haalde 
met Manon Bollegraf op Roland 
Garros in 1989 en op de US Open 
in 1991.’ 
Maar toch ook de verloren partijen 
tegen toppers als Boris Becker, 
Stefan Edberg, Mats Wilander en 
Jimmy Connors staan hem nog 
helder voor de geest. Net als de 
buitenlandse tripjes met Paul 
Haarhuis, Jacco Elting en Jan 
Siemerink. 
Nijssen: ‘Het was een supergave 
tijd. Ik heb veel mooie en 
indrukwekkende momenten 
meegemaakt. Of ik alles uit mijn 
carrière heb gehaald? Achteraf 
zeg ik nee. Maar goed, in mijn tijd 
waren de financiële middelen 
niet dusdanig dat je een heel 
begeleidingsteam om je heen had 
– daar was het prijzengeld niet 
hoog genoeg voor. In feite was je 
als rondzwervende tenniszigeuner 
gewoon een zzp’er, je moest het 
allemaal zelf uitzoeken. Ooit 
vroeg een journalist mij eens wat 
ik voor de kost deed? Tennissen 
antwoordde ik. Ja, maar wat is je 
beroep zei hij vervolgens. Tja.’

Apart
Het profbestaan werd serieuzer 
toen Stanley Franker als 
bondscoach zijn opwachting 
maakte. Nijssen: ‘Franker 
hanteerde het motto: wil je iets 
bereiken dan moet je knetterhard 
werken. Nou dat hebben we 
geweten! Met hem aan boord 
ging de trainingsintensiteit flink 
omhoog. Ik had een haat-liefde 
verhouding met hem, ik vond 
hem soms onredelijk. In sommige 
oefeningen die hij ons liet uitvoeren 
zag ik totaal het nut niet van in.’ 
Is Nijssen als coach net zo hard als 
Franker? ‘In principe ben ik een 
lief persoon, maar als coach kan ik 
ook hard zijn, ja. Coaching is een 

apart vak. Het gevaar van coaching 
is dat je gaat denken voor de 
speler, maar juist dat moet je zien 
te voorkomen. De kunst is om de 
speler zo te bevragen dat de speler 
zelf aangeeft bij welke aanpak hij 
zich prettig voelt.’
Als coach observeert hij veel. ‘Ik 
kijk hoe de speler op de baan staat, 
hoe hij zich gedraagt als hij een 
punt wint of verliest, waarom hij 
gefrustreerd geraakt? Vervolgens 
moet je in die ene minuut die je 
hebt de juiste woorden zien te 
vinden. Dat is ook ervaring, ja. Bij 
Thiemo zit ik anders op de bank 
dan bij een jonge, onervaren speler. 

Thiemo weet wat hij doet, hij is 
door de wol geverfd. Bij een jonge 
speler ben je meer de mentor en 
de strateeg. Maar voor elke speler 
geldt: blijf bovenal zelf nadenken 
en houdt focus.’ 

Team
Terug naar de teamsamenstelling. 
Naast blikvanger De Bakker komen 
voor ALTA, dat naast Nijssen ook 
Dennis Kockx als coach heeft, op 
het gravel: Niels Visker (22), Dax 
Donkers (23), Joëlle Steur (20), Britt 
du Pree (17) en Nina Kruijer (26). 
Nijssen is content met de ververste 
squad. Nijssen: ‘Niels Visker is dit 
seizoen nieuw bij ons. Hij komt over 
van het Baarnse LTC en traint bij de 
tennisacademie van Tjerk Bogstra 
en Dennis Kockx in Doorn. Niels 
gaf eind vorig jaar aan dat hij graag 
naar ons team wilde komen. Hij 
ziet het als een uitdaging om voor 
ALTA te spelen. Wij gunnen hem die 
uitdaging graag.’ 

Over Nina Kuijer, die vorig seizoen 
ook voor ALTA uitkwam, zegt 
Nijssen: ‘Nina is een toffe meid en 
zeer getalenteerd. Ik heb met Nina 
gewerkt toen ik nog tennistrainer 
was bij de bond. Ik weet wat ze kan. 
Je kunt altijd van haar op aan.’
Nieuw in het Amersfoorts team 
zijn de dames Joëlle Steur en 
Britt du Pree. Zij worden ALTA’s 
vaste speelsters. Nijssen: ‘Ik 
ben blij met deze twee jonge en 
talentvolle meiden. Steur speelde 
vorig seizoen voor eredivisieploeg 
Rapiditas die we op de laatste 
speeldag treffen. Ik heb vertrouwen 
in ze.’ 

Play-offs
De ervaren Roemeense Raluca 
Serban (26) is er dit seizoen niet 
meer bij. Nijssen: ‘Raluca is een 
toptennisster die binnen de top 200 
staat. We hadden haar graag weer 
binnen ons team gehad, maar ze 
had een vergoeding in haar hoofd 
waar we niet aan konden voldoen. 
Jammer, maar het zij zo.’

‘We beschikken over een iets 
beperkter budget dan vorig jaar, 
desalniettemin ben ik blij dat onze 
hoofdsponsor Schoonderbeek 
Bouw aan boord is gebleven. Het 
bedrijf heeft zich weer voor twee 
jaar aan ons gecommitteerd.’

Is ALTA sterker geworden ten 
opzichte van vorig seizoen? Nijssen: 
‘Dat vind ik moeilijk te zeggen. Met 
Raluca zijn we een goede speelster 
kwijtgeraakt, daarentegen 
heb ik veel vertrouwen in de 

nieuwe spelers. Uiteraard is onze 
doelstelling om de play-offs te 
halen hetgeen ons veel is gelukt. 
Hopelijk dit seizoen ook.’ 
Grootste kanshebber voor de titel 
is zoals altijd titelhouder Leimonias 
uit Den Haag (zij wonnen al 25 keer 
de titel). Nijssen: ‘Zij werken met 
een veel groter budget dan wij. Hoe 
ver we reiken is mede afhankelijk 
van welke spelers we bij de clubs 
treffen. Dat verschilt nogal eens. 
Maar ik ga hoe dan ook met een 
goed gevoel het nieuwe seizoen in.’

De reputatie en palmares van Thiemo de Bakker (hier op archiefbeeld) trekt 
publiek aan voor het Amersfoortse ALTA. 

Foto: Wikimedia/CCA-4.0  International.

‘Thiemo is 
een wereldgozer 
en een 
gave tennisser’ 

‘Voor elke speler
geldt: blijf bovenal 
zelf nadenken en 
houdt focus’ 

Buiten de baan is hij in principe een lieve jongen, 
als coach kan hij hard zijn, zegt Tom Nijssen 
over zichzelf. De voormalig proftennisser (twee 
grandslamtitels in het gemengd dubbelspel) is in 
de eredivisie gemengd een vertrouwd gezicht aan 
de kant van het Amersfoortse ALTA. Nijssen: ‘Ik voel 
me thuis bij deze vereniging en comfortabel in het 
wereldje.’

Nijssen: ‘Zo aan het einde van het jaar draai ik in mijn hoofd al warm voor het nieuwe seizoen.’  Foto: Bart Weerdenburg/Utrechtse Sportkrant.
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Kris Kringle Chocolaterie 
Troosterhof 29, 3571 NC Utrecht 

(WC De Gaard)
0650478400/info@kriskringle.nl

Voor al uw chocolade inkopen, als particulier 
of bedrijf. Kom gezellig bij ons langs.

Toercaravans & Campers 
gevraagd, met spoed. 

HOOGSTE BOD

J. Hommel Caravan 
Heistraat 143 – 145 

Sprang-Capelle.

Contant of per bank. 
Tel. 0416 – 27 46 72 
of 06 – 23 63 31 17.

Vleugelboot 56-58
3991 CL Houten

fashion@gob-houten.nl 
Tel.: 030 63 41 042

Vleugelboot 56-58
3991 CL Houten

fashion@gob-houten.nl 
Tel.: 030 63 41 042

Leverancier van o.a.:
kledingbedrukking, vlaggen, 

reclameborden, posters en meer...

en ook voor: 
toegangsbewijzen, clubbladen, 
loten, briefpapier, enveloppen

en nog veel meer...
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Vleugelboot 56-58
3991 CL Houten

fashion@gob-houten.nl 
Tel.: 030 63 41 042

EVERARD MEYSTERWEG 46 
AMERSFOORT 
INFO@CAFETARIADESMOND.NL
0334659001

Elektro - Beveiliging - Communicatie

info@mict-techniek.nl

Leedijkerhout 13
3991 AJ Houten
06 – 54 38 16 26
ben@hshbouw.nl

VIANEN - UTRECHT - LEXMOND

MARCOMPACT, 
DÉ SPECIALIST IN VOLLEDIG 

ELEKTRISCH HIJS- EN 
TRANSPORTWERK

WWW.MARCOMPACT.NL

Geef een belevenis cadeau !
Ontdek de mooiste plekje in Midden-Nederland

Nostalgisch toeren door de Betuwe, 
Achterhoek, Veluwe én of de Utrechtse 
Heuvelrug, is in deze GTO uit 1967 
extra speciaal.
Comfortabel beleef je de landerijen 
en oude dorpen van weleer, als 
nooit tevoren. Kies een bestaande 
route of stel er een zelf samen.

Vragen of wil je graag reserveren?
06-29006841

Scan de QR-code voor 
meer informatie

Door Ron van Stokkum

VEENENDAAL - Stoppen op het 
hoogtepunt is niet aan iedereen 
besteed. Zeker niet aan Irma Kok.
 
Wel weet ze haar hoogtepunt 
in de synchroonzwemsport te 
benoemen: ‘Mijn hoogtepunt was 
mijn jurylidmaatschap bij het WK 
in Melbourne. Mijn internationale 
loopbaan als jurylid is daarna 
gestopt, omdat de wereldzwembond 
FINA de leeftijdsgrens van 60 jaar 
wilde invoeren. Inmiddels is dat 
naar 65 jaar gebracht, maar die 
verandering had voor mij geen zin 
meer,’ aldus Irma Kok. Sinds 1984 
is de nu 75-jarige Veenendaalse 
nog steeds intensief betrokken bij 
synchroonzwemmen, eerst een 
lange periode bij VZC Veenendaal, 
nu al een aantal jaren bij de KNZB.

De verbinding met VZC ontstond 
door een actieve zwemvader. 
‘Mijn vader zwom en speelde 
waterpolo bij VZC, toen nog in het 
onverwarmde openluchtbad Het 
Bergbad. Ik ging ook zwemmen 
en poloën, maar dat kon alleen 
in de zomermaanden. Toen het 
overdekte Valleibad werd geopend, 
zat ik wel eens achter de kassa. Voor 
ik het wist, was ik secretaresse in 
het bestuur van VZC. Later werd ik 
ook redactiesecretaresse van het 
clubblad AquaVaria.’ Irma van den 
Bosch trouwde met Wim Kok, die 
ook actief was bij VZC en die samen 

met Henk Uri de club in het Valleibad 
een enorme boost gaf. Later keerde 
Kok nog terug als trainer/coach van 
de waterpoloselectie.  

Kennis
Zoon Xander had het waterpolo 
inmiddels ook ontdekt en 
dochter Annemiek veroorzaakte 
onbedoeld een nieuwe impuls 
bij Irma Kok. ‘Toen Monique 
van Brakel-Rijnsburger in 1984 
bij VZC Veenendaal met een 
synchroonzwemafdeling begon, 
ging mijn dochter Annemiek 
synchroonzwemmen. Ik ben toen 
gaan helpen bij de trainingen, 
ook om mezelf in die tak van 
sport te ontwikkelen. Ik volgde 
allerlei cursussen, waaronder alle 
jurycursussen. Daardoor kreeg ik 
steeds meer inzicht in de sport,’ 
aldus Irma Kok. Ze legt uit: ‘Om aan 
wedstrijden mee te mogen doen, 
moet een vereniging een aantal 
juryleden meebrengen, dus het was 
belangrijk dat er voldoende van 
waren.’ 

Mede geholpen door de kennis 
die haar dochter opdeed bij de 
trainingen van de nationale selectie, 
kon Kok de taken van de inmiddels 
gestopte Van Brakel-Rijnsburger 
overnemen. ‘Ook leerde ik veel 
van de andere meisjes van de 
toenmalige bondscoach, Heather 
Johnston, een Canadese trainer. 
Zij leidde niet alleen de centrale 
trainingen, maar kwam ook naar de 

clubtrainingen van de meisjes, die 
bij haar trainden. Ik heb heel veel 
van haar opgestoken. Er kwamen 
toen ook steeds meer meiden van 
buiten de vereniging naar VZC, zoals 
de tweeling Sonja en Bianca van 
der Velden uit Nijmegen. In die tijd 
was het heel normaal om minstens 
vijf keer per week te trainen en alles 
voor de sport te laten. Sonja en 
Bianca trainden, bijvoorbeeld, op   
Papendal, in Veenendaal en in Zeist.’ 

Ze heeft het trainen altijd met 
veel plezier gedaan. ‘Bovendien 
maakte ik als jurylid mooie 
dingen mee. Ik werd uiteindelijk 
hoofdscheidsrechter en mocht 
internationale wedstrijden jureren. 
Internationale juryleden moeten na 
elke reglementswijziging opnieuw 
examen doen, dus ik moest nogal 
eens naar het buitenland voor een 
examen. Als jurylid heb ik bijna 
de hele wereld bereisd. Het enige 
continent waar ik geen wedstrijden 
heb beoordeeld is Zuid Amerika.’

Slag
‘Met VZC zijn we Nederlands 
kampioen geworden, in één jaar 
bij solo, duet, ploeg en combinatie. 
Dankzij onze successen werden we 
in Veenendaal ook Sportploeg van 
het Jaar.  Maar aan alles komt een 
eind, dus ook mijn werkzaamheden 
bij VZC. Noem het maar verschil van 
inzicht, dat ik bij VZC ben gestopt. Ik 
ben niet leuk bij de club weggegaan.’ 
Gelukkig zag ze daar andere 
mooie taken voor in de plaats 
komen. ‘Zo ben ik een aantal jaren 
teammanager bij de KNZB geweest. 
De zwembond regelde bijvoorbeeld 
de inschrijving voor een 
internationale wedstrijd, vliegtickets 
en hotels. De rest mochten we zelf 
uitzoeken. Als er geen bus op het 
vliegveld op ons stond te wachten, 

moesten we die zelf regelen. Of 
ik moest regelen dat er, vanwege 
vroege trainingstijden, een extra 
vroeg ontbijt werd geserveerd. Dan 
merk je ook dat er een groot verschil 
is in organiseren. In Frankrijk 
moesten we zelfs koken, terwijl 
we in Nederland internationale 
wedstrijden en alles daaromheen 
tot in de puntjes regelen. Ik heb wel 
geleerd waar de uitdrukking ‘Met de 
Franse slag’ vandaan komt.’ 

Veranderingen
Kok zag de kosten stijgen wat 
bijgedragen heeft aan het afnemen 
van het aantal internationale 
wedstrijden. ‘Waar we in het 
verleden soms wel aan drie 
internationale wedstrijden 
meededen, mogen we nu blij 
zijn met één wedstrijd per jaar. 
Ook gaan er geen ploegen meer 
op stap, vanwege de kosten. We 
hebben met Noortje en Bregje 
de Brouwer (zij behaalden in 
februari een eerste -zilveren - WK-
medaille voor Nederland bij het 
synchroonzwemmen ooit., red.) 
een nationaal topduet, maar de 
ploeg is niet interessant. Dat is 
jammer voor meisjes die tegen 
die top aanzitten en die met de 
nationale ploeg door hadden 
kunnen groeien. Mij is wel eens 
gevraagd hoe het komt dat 
Nederland niet verder komt. Mijn 
conclusie is dat het schort aan de 
techniek.’

Ze traint geen groepen meer, op 
een enkele ondersteuning van 
bondscoach Esther Jauma na. 
‘Maar ik heb wel steeds meer 
moeite met de huidige mentaliteit. 
Ik kijk er niet meer van op als ik 
een aanwijzing geef en als reactie 
krijg: ‘Dat dééd ik toch?’ Ook 
de betrokkenheid van ouders is 
veranderd. Het eigen kind is het 
belangrijkste.’

Reglementen 
Bij de KNZB is Irma Kok ook 
één van de drie leden van 
de taakgroep Officials & 
Reglementen. ‘Onze taakgroep 
is verantwoordelijk voor de hele 
cursusorganisatie binnen het 
synchroonzwemmen. Ook zorgen 
we er voor dat de internationale 
reglementen in Nederland worden 
geïmplementeerd. Soms moeten 
we wel eens afwijken van de 
internationale lijn, omdat dit voor 
ons niet werkt. Die reglementen 
worden meestal eens in de vier 
jaar gewijzigd, tijdens een WK, als 
iedereen toch bij elkaar is. Om 
die wijzigingen te implementeren 
moeten we coaches en juryleden 

bijpraten en bijscholen. Soms is dat 
een hele klus,’ aldus Kok. 

Inzet
Wies Vullings (49) leidt de afdeling 
synchroonzwemafdeling van VZC 
Veenendaal met een kernteam, 
verzorgt trainingen met een 
trainersstaf, is jurylid in een team 
van juryleden en vertegenwoordigt 
de afdeling in het hoofdbestuur van 
VZC. ‘Nadat mijn oudste dochter 
haar B-diploma had gehaald, wilde 
ze blijven zwemmen. Dat kon bij 
VZC bij de afdeling AquaFun en 
tegelijkertijd trainden dan ook de 
synchroonzwemsters. Mijn dochter 
vond dat veel leuker en ging naar 
synchroonzwemmen. Twee jaar 
later deed onze tweede dochter 
hetzelfde.’

Toen alle trainers stopten, bleef 
er van de afdeling niet veel meer 
over. Toch wilde het VZC-bestuur de 
afdeling in stand houden. Vullings: 
‘De ouders van de overgebleven 
meisjes kregen de vraag of zij de 
afdeling wilden voortzetten. Het 
alternatief was naar Polar Bears 
gaan. Ik had en heb twee dochters 
die synchroonzwemmen heel leuk 
vinden, dus besloot ik om hier tijd 
in te investeren, samen met andere 
ouders. We begonnen nagenoeg 
zonder enige kennis en ervaring. We 
werden regelmatig bijgepraat door 
Monique Rijnsburger, die ooit de 
afdeling op poten had gezet. In dat 
jaar hebben we niet aan wedstrijden 
meegedaan, we moesten eerst maar 
ervaren hoe het allemaal reilde en 
zeilde.’ 

Ervaring
Er werd met twaalf meisjes gestart 
en inmiddels hebben ze dertig 
zwemsters, waarvan er tien in 
de wedstrijdgroep zwemmen en 
twintig in de aanloopgroep. ‘We 
doen weer mee aan wedstrijden en 
er zijn zelfs zwemsters die limieten 
voor het NK halen. Ze stranden nu 
nog vaak in de kwalificatie en halen 
de laatste twaalf niet, maar ze doen 
wel ervaring op. Het is dat we geen 
groepsnummer hebben, anders 
was de kans op een finaleplaats 
misschien wel groter geweest. 
Ervaring doen de meisjes ook op 
tijdens Regiowedstrijden, waar we 
aan meedoen. Meestal ga ik mee als 
coach, maar als het moet kan ik ook 
jureren.’

De club organiseert tweemaal 
per jaar een show voor alle 
ouders, grootouders en andere 
belangstellenden. ‘Dat doen we 
rond de Kerst en aan het eind van 
het seizoen. De meisjes treden 
dan op in mooie glitterbadpakken, 
opgemaakt en wel. Ook verzorgen 
we wel eens een demonstratie bij 
de waterpolo-afdeling, tijdens een 
wedstrijd van het eerste herenteam 
of een interland.’ Op die manier 
ontstaat er wat meer bekendheid en 
enthousiasme voor de sport. Want 
wie weet zit er heel misschien wel 
een nieuwe Noortje of Bregje de 
Brouwer op de tribune. 

Foto: VZC Veenendaal.

‘Mijn conclusie
 is dat het schort 
aan de techniek’

‘Jammer voor 
de meisjes die 
tegen de top 
aanzitten’

‘Dat 
dééd 
ik 
toch?’ 

De synchroonzwemafdeling van VZC Veenendaal 
bestaat veertig jaar, terwijl de overkoepelende 
vereniging op 1 mei van dit jaar al negentig 
jaar bestond. Een van de VZC’ers van het eerste 
synchro-uur is Irma Kok. Anno 2024 is Wies 
Vullings één van de drijvende krachten achter 
deze afdeling. De Utrechtse Sportkrant besprak de 
historie met Kok en noteerde de actuele stand van 
zaken met Vullings.  

‘Met VZC zijn we Nederlands kampioen geworden’
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Voor het derde seizoen toptennis in Baarn

BLTC voelt zich gezien op het hoogste niveau

Door Marcel Koch 

Wat is jullie doelstelling dit 
seizoen?
Mischa Dimitopoulus: ‘We gaan voor 
handhaving waarmee ik niet wil 
zeggen dat we niet omhoogkijken. 
De play-offs halen ligt geenszins 
bij voorbaat buiten ons bereik. Er 
is altijd een reële kans aanwezig. 
Welbeschouwd kan elk team met 
vier verschillende opstellingen 
spelen, tja, en dan is het maar 
afwachten welke opstelling je treft. 
Bij wijze van spreken kunnen we 
van elk team met 6-0 winnen maar 
ook met 6-0 verliezen. Al acht ik dat 
laatste onwaarschijnlijk want als 
wij in onze beste opstelling spelen 
halen we gegarandeerd punten. 
Maar lopende het seizoen kunnen 
natuurlijk ook blessures de kop 
opsteken. Of al eerder zoals ons is 
overkomen. Sidané Pontjodikromo, 
onze aangewezen kopman, is 
geblesseerd geraakt waardoor we 
helaas geen beroep op hem kunnen 
doen. Hij levert wel een bijdrage in 
de coaching, want ik wilde Sidané 
pertinent bij het team houden.’

Nieuw in jullie selectie is de 
20-jarige Anouk Koevermans, 
de dochter van voormalig 
proftennisser Mark Koevermans. 

Dit jaar werd zij voor het eerst 
geselecteerd voor het Billie Jean 
King-team door captain Elise 
Tamaëla. Een talent.
‘Anouk wordt onze kopvrouw. Ik 
ben enorm blij dat we haar hebben 
weten te strikken. Anouk stond ook 
als eerste op mijn lijstje voor dit 
seizoen. Hoe ze bij ons op de radar 
is gekomen? Een van haar beste 
vriendinnen speelt bij ons in het 
hoofdklasseteam hierdoor was het 
lijntje snel gelegd. Het eerste contact 
met Anouk verliep goed, het klikte 
van beide kanten. Ik denk dat we 
veel plezier aan haar gaan beleven. 
Maar dat geldt zeker ook voor de 
evenzo talentvolle Isis van den Broek 
(18) die vorig seizoen uitstekend 
heeft gepresteerd.’

De overige dames in je team zijn 
Annelin Bakker (19), Bibiane 
Schoofs (36) een Coco Bosman (21). 
‘Stuk voor stuk topmeiden. Ik weet 
wat ik aan ze heb en ben blij dat ze 
dit seizoen weer voor BLTC spelen. 
Coco komt uit Baarn en heeft in haar 
leeftijdscategorie altijd netjes top 10 
gestaan. Geleidelijk groeit ze door 
naar een hoog niveau. Ze speelt 
al even collegetennis in Amerika, 
studeert daar en heeft aspiraties om 
prof te worden. 
Bibiane is onze geliefde en 

gewaardeerde routinier, en met 
Annelin hebben we ook een 
veelbelovend talent in huis. Ze zet 
alles opzij om prof te worden. Als je 
het over jonge speelsters hebt die 
voor Nederland moeten doorbreken 
is Annelin daar een van, net als Isis 
van den Broek. Beiden zijn zó goed.’

Van wie verwacht je het meest?
‘Dat ga ik me niet en public over 
uitspreken. Voor zowel de vrouwen 
niet als ook voor de mannen. Ik wil 
niemand voordat er één bal over het 
net is geslagen enige druk opleggen. 
Natuurlijk verwacht en verlang ik 
wel wat van ze, maar ik hoop vooral 
progressie te zien. En progressie niet 
alleen in spel en tactisch vermogen 
maar ook in het behalen van 
punten.’

Wat zegt je gevoel?
‘Dat we dit seizoen over het sterkste 
team beschikken sinds we in de 
eredivisie spelen. Ik ben benieuwd 
hoe we het ervan af gaan brengen.’

Bij de heren valt de naam Dimitar 
Savkov Kuzmanov op. 
‘Dimitar is van Bulgaarse afkomst, 
is 31 jaar en staat genoteerd op 
nummer 260 op de ranking. Hij 
neemt een flinke dosis ervaring mee. 
Dimitar heeft er voorgekozen om dit 
jaar geen Roland Garros te spelen 
waardoor hij zijn handen vrij heeft 
om andere toernooien te spelen en 
dus ook competitie bij ons. Ik had 
hem al eens eerder gepolst om voor 
BLTC te spelen, maar toen hield hij 
de boot af. Dit seizoen gaat het dan 
toch gebeuren. Dimitar wordt onze 
kopman.’ 

Smaakmaker Eigin Khoeblal (22) 
is er dit seizoen ook weer bij.
‘We zijn trots dat we hem in ons 
team hebben. Hij is tevens onze 

aanvoerder. Eigin is een atleet 
op de baan, heeft snelheid en 
souplesse. Het is altijd een genot 
om Eigin aan het werk te zien, een 
publiekslieveling pur sang.’

Verder staan op de spelerslijst: 
Sander Arends (32), Hidde 
Schoenmakers (16), Abel Forger 
(18), Joris Hoogland (24) en Ole 
Bredschneijder (22). 
‘Joris en Ole staan op de 
reservelijst. Zij spelen bij ons in het 
hoofdklasseteam dat momenteel 
goed presteert (bij het schrijven 
van dit artikel stond het team 
bovenaan, red). Hidde is onze 
benjamin, hij is pas 16 jaar en 
een kind van de club. Hidde heeft 
veel potentie en gaat mogelijk 
ook een keer spelen. We gaan 
voorzichtig met hem om, ja, maar 
dat we hem er nu al bij halen is 
veelzeggend. We zijn overtuigd van 
zijn kwaliteiten.
Met Abel weten we ook wat we in 
huis hebben. Goeie speler waarop 
we kunnen vertrouwen. Sander 
Arends is een dubbelspecialist en 
staat in de top 100. Sander gaat op 
Roland Garros spelen waardoor hij 
later bij ons aansluit.’

Je zag Niels Visker vertrekken 
naar Schoonderbeek Bouw ALTA. 
Een gemis?
‘Erg jammer dat Niels vertrokken 

is, maar ik gun hem zijn overstap 
naar ALTA. Ik wens hem daar alle 
succes toe alleen niet tegen ons. Ik 
heb altijd fijn met Niels gewerkt.’

Toevallig openen jullie het seizoen 
op 25 mei tegen ALTA.
‘Dat wordt gelijk een mooie 
regionale clash. Ik kijk er 
verlangend naar uit.’
 
Wat heeft de eredivisie gemengd 
BLTC de afgelopen twee jaar 
gebracht?
‘Het heeft ons als vereniging 
nadrukkelijk op de kaart gezet. 
We zijn trots dat we op dit 
niveau spelen. Voor onze leden, 
jeugdleden en de neutrale 
toeschouwers is het onwijs leuk 
om naar de wedstrijden te kijken, 
ze zien toptennis. Grote kans dat 
het de jeugdigen inspireert.’
Vervolgt: ‘Vorig seizoen hebben we 
van alle eredivisieteams de meeste 
toeschouwers getrokken, iets 
meer dan 300 per wedstrijddag. De 
eredivisiecommissie – bestaand 
uit een goed stel slimme mensen - 
maakt van elke thuiswedstrijd een 
happening. Zo wordt er rondom 
de matches van alles en nog wat 
georganiseerd waardoor er een 
fijne en levendige sfeer op het 
park ontstaat. Ik zou tegen iedere 
tennisliefhebber wil zeggen: komt 
dat zien!’

Mischa Dimitopoulos: ‘Als wij in onze beste opstelling spelen halen we gegarandeerd punten.  Foto: Bart Weerdenburg/Utrechtse Sportkrant.

TENNISLOOPBAAN
Mischa Dimitopoulos (39) is acht 
jaar verbonden aan de Baarnse 
Lawn Tennis Club die sinds 1907 
bestaat en ongeveer 1450 leden 
telt. 
De club speelt op het prachtig 
gelegen sportpark aan de 
Bosbadlaan 3 in Baarn. 

Dimitopoulos was eerder vier jaar 
trainer bij Griffensteyn in Zeist. 
Zelf groeide hij op bij ULTC-Iduna 
in Utrecht. Sinds vorig jaar leidt 
de gedreven Utrechter samen met 
zijn compagnon Wouter Olling 
tennisschool Utrecht. 
www.tennisschoolutrecht.nl

Dat Lead Healthcare BLTC voor het derde 
achtereenvolgende seizoen in de eredivisie 
gemengd speelt maakt de tennisvereniging uit 
Baarn trots. ‘De eredivisie leeft enorm binnen onze 
vereniging’, zegt coach Mischa Dimitopoulos van 
Lead Healthcare BLTC. De Utrechter beschikt dit 
seizoen naar eigen zeggen by far over de beste 
selectie sinds de Baarnaars in 2022 op het hoogste 
niveau debuteerden. 

Riejanne Markus wint vrouwenkoers Veenendaal-
Veenendaal met indrukwekkende solo in hoosbui
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Door Ron van Stokkum

VEENENDAAL - De wielerklassieker 
Veenendaal-Veenendaal verliep dit 
jaar bij de mannen bijna identiek als 
de koers bij de vrouwen. 

Het grootste verschil was dat de 
regenbui in de finale bij de vrouwen 
heftiger was. Met Riejanne Markus 
als winnaar bij de vrouwen kreeg 
Veenendaal-Veenendaal een 
waardige opvolger voor Lotte 
Kopecky. De jonge Noor Tord 
Gudmestad beantwoordde de vraag 
wie Dylan Groenewegen van zijn 
zesde zege kon afhouden: ’Ik.’
Veenendaal-Veenendaal begon 
op vrijdagmiddag 17 mei om 
13.00 uur met een tegenvaller 
voor het publiek. Titelverdediger 
Lotte Kopecky en rassprinter 
Lorena Wiebes waren vooraf de 
grootste kanshebbers, maar de 
rensters van SD Worx-Protime 
lieten Veenendaal-Veenendaal 
op het laatste moment aan zich 
voorbijgaan. Natuurlijk betekende 
hun afwezigheid meer kansen voor 

de rest van het peloton, waarbij 
de druk vooral kwam te liggen op 
Riejanne Markus van Visma - Lease 
a Bike. Zij was immers de nummer 
twee van de Vuelta, achter Demi 
Vollering die net als Wiebes ten 
tijde van ‘Veenendaal’ actief was 
in de Ronde van Burgos. Markus 
wist dat ze in de gaten zou worden 
gehouden.

Iconisch
De organisatie had het parcours ten 
opzichte van 2023 niet gewijzigd. 
Dat betekende bij de vrouwenkoers 
vier omlopen van ongeveer 35 
km, vanuit het centrum van 
Veenendaal via het Binnenveld 
naar Wageningen. De Grebbedijk in 
Wageningen, de Grebbeberg en het 
Paardenveld in Rhenen waren de 
punten waar de renners het verschil 
konden maken. Vanuit Rhenen liep 
de route via Achterberg weer naar 
de Veenendaalse Kerkewijk. Nieuw 
was wel dat de ontknoping van de 
koersen zowel vrijdag als zaterdag 
rechtstreeks te zien was bij de NOS 
en RTV Utrecht. Dat leverde vooral 

bij de vrouwenkoers in de slotfase 
iconische beelden op. 

Hoosbui
Het leek of de vrouwen een 
sprintwedstrijd oké vonden. In de 
eerste twee omlopen gebeurde 
er nauwelijks iets. Het peloton 
peddelde er rustig op los. Zeven 
rensters probeerden in de derde 
omloop weg te komen. Onder hen 
de Belgische veldrijder Sanne Cant. 
De groep probeerde wel uit te lopen, 
maar de voorsprong werd niet groter 
dan een halve minuut. 
In de laatste omloop werd de 
kopgroep door het peloton 
ingerekend en leek een sprint 
op de Kerkewijk de wedstrijd te 
gaan beslissen. Totdat in Rhenen 
de hemelsluizen opengingen en 
de rensters op het Paardenveld 
bijna werden verblind door de 
hoeveelheid water die naar beneden 
kwam. Dat was voor Riejanne 
Markus het moment om aan te 
zetten. De nieuwe favoriet sprong in 
de hoosbui slim weg en als ervaren 
tijdrijdster wist ze het peloton achter 

zich te houden. Ze kwam solo aan 
in Veenendaal en kon ruim voor 
de finishlijn de handen in de lucht 
steken. Het peloton kon alleen nog 
maar sprinten voor de twee overige 
podiumplaatsen. Barbara Guarischi 
(SD Worx-Protime) werd tweede, 
Marthe Truyen (Fenix-Deceuninck) 
pakte de derde plaats. 

Groenewegen 
In de mannenkoers was vijfvoudig 
winnaar Dylan Groenewegen (Team 
Jayco Alula) de grote favoriet. 
De rassprinter weet als geen 
andere renner hoe hij Veenendaal 
- Veenendaal kan winnen. De 
aandacht vooraf moest hij nog 
wel delen met de Eritrese renner 
Biniam Girmay, die de Giro d’Italia 
in de vierde etappe geblesseerd 
had verlaten en nu alsnog voor 
zijn ploeg Intermarché-Wanty aan 
de start kwam. Girmay heeft al 
enkele aansprekende resultaten 
op zijn palmares staan. Hij won 
Gent-Wevelgem, pakte een ritzege 
in de Giro d’Italia en won dit jaar de 
Australische Surf Coast Classic. 

Stroopwafels
Ook de mannen begonnen in een 
stevig tempo aan hun vijf ronden 
in Veenendaal-Veenendaal. Net als 
in de vrouwenkoers probeerden 
zes renners weg te komen bij het 
peloton. Onder deze renners de 
bekende baanwielrenner Jan-Willem 
van Schip (Parkhotel Valkenburg) 
uit Schalkwijk en de voormalige 
beroepsmilitair Bart Lemmen 
(Visma – Lease a Bike) uit Utrecht. 
De groep bouwde een voorsprong 
op die opliep tot ruim twee minuten, 
maar kon die niet vasthouden. Dat 
de koers bijna werd gestuit door 
een grote vrachtwagencombinatie 
die dwars op het parcours stond, 
hebben de renners niet gemerkt. 
Het hartelijke optreden van 
een Wageningse familie die de 
motoragenten trakteerde op 
stroopwafels hebben de coureurs 
wellicht wel opgemerkt.

Sprint
In de vijfde en laatste ronde werd 
de kopgroep door het peloton 
ingerekend. Net als een dag eerder 
barstte in Rhenen een regenbui los, 
maar die was beduidend minder 
heftig dan bij de vrouwenkoers. De 
sprint op de Kerkewijk kwam er toch 
en de opgesloten Groenewegen 
kwam te laat om de Noorse sprinter 
Tord Gudmestad (Uno-XMobility) van 
zijn eerste profzege af te houden. 
Ook Simon Dehairs (Alpecin-
Deceuninck) bleef de vijfvoudige 
winnaar nog voor. Groenewegen 
revancheerde zich enkele dagen 
later met een machtige eindsprint in 
de Ronde van Limburg.
De organisatie van Veenendaal-
Veenendaal heeft de ambitie om 
de koers naar een hoger niveau 
te tillen. Volgend jaar hoopt men 
tot de UCI ProSeries te behoren, 
waaraan voornamelijk World- en 
ProTeams mogen deelnemen. Het 
zou de wedstrijd tot de tweede in 
Nederland maken, achter de Amstel 
Gold Race die deel uitmaakt van 
de belangrijkste wielercompetitie 
(WorldTour). 

Riejanne Markus kwam solo aan in Veenendaal.  Foto: PR Veenendaal-Veenendaal/Tim van Hengel.
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Amersfoortse prolongeert Europese titel mountainbike en klopt wereldkampioene

Puck Pieterse deelt psychologische tik uit

Door Hans van Ommeren

AMERSFOORT - Een dag voor haar 
22ste verjaardag had Puck Pieterse 
het koud. IJskoud. Klappertandend 
stond ze het journaille te woord 
dat alles van haar wilde weten na 
haar Roemeense triomftocht, liever 
gezegd helletocht, die resulteerde in 
prolongatie van haar Europese titel 
mountainbike.

De Amersfoortse alleskunner bleef 
zo sterk overeind in de anderhalf 
uur durende krachtproef over 
spekglasse rotspartijen en door 
dichte mist, dat het haar grootste 
concurrent Pauline Ferrand-Prévot 
te veel werd. De Française haalde 
de finish niet en incasseerde een 
psychologische tik waarvan de 
impact straks in de olympische race 

duidelijk zal worden.
Lang niet iedere mountainbike-
topper stond aan de start van het EK 
in het Roemeense Cheile Gradistei. 
Wel titelverdedigster Puck Pieterse 
en de tien jaar oudere, regerend 
wereldkampioene Pauline Ferrand-
Prévot. De twee maakten er een 
beklijvend duel van nadat ze al snel 
de rest van het veld op achterstand 
hadden gezet.

Veelzijdig
Enkele dagen daarvoor had de 
Française de Nederlandse geklopt in 
het voorgerecht, de shorttrack. Maar 
dat nummer is niet olympisch, wel 
de cross country waarin zo veel meer 
gevraagd wordt dan louter snelheid. 
Een grote technische vaardigheid maar 
vooral ook durf. Net als Pieterse is 
Ferrand-Prévot uitermate veelzijdig. 
Ze is de enige wielerprof, zowel bij 
de mannen als de vrouwen, die 
tegelijkertijd wereldkampioen in 
drie disciplines was: weg, veld, en 
mountainbike. 
Pieterse werd op de modderige 
paden meteen onder druk gezet en 
de Amersfoortse maakte wat foutjes, 
moest ook een keer van de fiets. 
Ferrand-Prévot profiteerde 
onmiddellijk en sloeg een gaatje 
dat uitgroeide naar een gat van zo’n 
twintig seconden. Menigeen dacht 
dat de titelstrijd al beslist was maar 
Pieterse toonde in het beestenweer 
een grote veerkracht. Ze haakte 
weer aan en loste op een van de 
hellende stroken op haar beurt de 
wereldkampioene. Toen die ook nog 
eens ten val kwam en haar achterstand 
opliep tot boven de minuut hield de 
Française het voor gezien en stapte uit 
de koers.
Onherkenbaar door de mist en de 
modder kwam Pieterse over de finish. 

‘Eigenlijk waren de kou en de regen 
mijn grootste tegenstanders', zei ze, 
verkleumd tot op het bot. ‘Iedereen 
hier verdient een warm bad. Het 
was superzwaar van begin tot eind 
en ik koos ervoor mijn eigen tempo 
proberen vast te houden.’
Op ruime afstand van Pieterse greep 
de Oostenrijkse Mona Mitterwallner 
het zilver en de Duitse Nina Benz 
het brons. De tweede Nederlandse, 
Anne Terpstra, werd zesde.

Krachtsverhoudingen
Pieterse bewees in Roemenië nog 
maar eens dat ze in het zadel geen 
angst kent. Lastige, ogenschijnlijk 
levensgevaarlijke afdalingen maar 
ook steile hellingen, ze deinst nergens 
voor terug. Het EK was een eerste 
belangrijke test in haar olympische 
missie. Omdat Pieterse zich pas 
een keer op de mountainbike had 
laten zien - ze won een week voor 
het EK  een kleinere wedstrijd in 
België - was het voor haar ook een 
vraagteken waar ze zou staan. De 
komende wereldbekers moeten 
nog meer duidelijkheid verschaffen 
over de krachtsverhoudingen bij de 
elitevrouwen, al is de olympische koers 
een wedstrijd op zich. In elk geval zal 
de student bewegingswetenschappen 
uit Amersfoort eind juli niet met kou 
geconfronteerd worden.

Puck Pieterse bewees in Roemenië nog maar eens dat ze in het zadel geen angst kent.  Foto: Geert Lommers/Utrechtse Sportkrant.
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Mischa Bredewold
Het is Mischa Bredewold niet gelukt de driedaagse Ronde 
van het Baskenland op haar naam te schrijven. De renster 
uit Hoogland won de eerste twee ritten maar werd op de 
slotdag gepasseerd door ploeggenote Demi Vollering. Die 
had weliswaar wat last van haar maag maar de benen bleken 
in orde. Opmerkelijk was dat het vrouwenpeloton in de 
eerste etappe dezelfde afdaling reed waar Jonas Vingegaard 
zo zwaar ten val was gekomen. Nog altijd is het onzeker of 
de Deen de Tour de France wel haalt. Dankzij bonificaties 
begon Bredewold aan de slotetappe met een voorsprong 
van vijftien seconden op García, zestien op Labous en twintig 
op Vollering. Het bleek niet genoeg. Op de laatste klim sloeg 
Vollering toe. Bredewold werd in het eindklassement wel 
tweede, voor Juliette Laboes.

Lorena Wiebes
Een keer eerste en een keer derde. Dat was de oogst van Lorena 
Wiebes In de Ronde van Burgos. De openingsrit werd ontsierd 
door een zware valpartij in de finale, waarvan Elisa Balsamo 
het voornaamste slachtoffer was. Wiebes zat in haar wiel en 

ontsnapte ternauwernood, maar was kansloos voor de dagzege. 
In de derde etappe was de Mijdrechtse wel met overmacht de 
snelste en boekte haar zevende zege van het seizoen. Haar 
successen zijn voor SD Worx aanleiding het contract open te 
breken en te verlengen tot en met 2028. Eerder gebeurde dat 
met de verbintenis van wereldkampioen Lotte Kopecky. 

Ellen van Dijk
Ellen van Dijk haalde het einde niet in de Ronde van 
Spanje voor vrouwen, de Vuelta Femenina. De Woerdense 
kwam op de openingsdag ten val in de laatste bocht van 
de ploegentijdrit en werd na de finish uit voorzorg in het 
ziekenhuis onderzocht. Ze bleek geen ernstige verwondingen 
te hebben en reed de tweede en derde etappe gewoon uit. 
Toch bleef ze last houden van haar val  en besloot uit koers te 
stappen. Voordat ze onderuit ging had de tijdritspecialiste een 
groot aandeel in de winnende tijd van haar ploeg Lidl-Trek.

Nienke Vinke
DSM-firmenich Post.nl heeft het contract met Nienke Vinke 

met twee jaar verlengd. De 19-jarige Amersfoortse heeft 
bij de Nederlandse equipe waar ze in 2023 arriveerde een 
sterke indruk gemaakt met onder meer de tweede plaats 
in de rittenkoers Tour Down Under. ‘Ik vind het erg fijn hoe 
professioneel het hier is, dit is een goede omgeving om 
mezelf verder te ontwikkelen.’ In de zware Vuelta Femenina 
maakte Vinke een verdienstelijk debuut in een grote ronde. 
Ze werd 34ste in het eindklassement op 24,44 van winnares 
Demi Vollering. Ook Mareille Meijering uit De Bilt reed haar 
eerste grote ronde en volbracht de achtdaagse slijtageslag 
als nummer 67. De finish haalden ook Mischa Bredewold 
(Hoogland) op plek 40 en de jonge Woerdense Eline van 
Rooijen op plek 103.

Annemiek van Vleuten
Het bedrijf Canyon heeft voor de gestopte Annemiek 
van Vleuten een speciale fiets gemaakt die verwijst naar 
haar grootste overwinningen. De lak is geel, rood en roze 
gekleurd, gelijk de truien van Tour de France, Vuelta en Giro 
die allemaal op het palmares van de geboren Utrechtse 
staan. De voorvork wordt gesierd met regenboogkleuren. 
Van Vleuten werd in 2019 en 2022 wereldkampioen.

WIELERBLOKJE

UTRECHT - Met nog een kleine 
tien weken voor de boeg is de 
stoelendans rond de olympische 
wegwedstrijd begonnen.  Er wordt 
driftig gespeculeerd welk viertal 
de vertrekkende bondscoach 
Loes Gunnewijk gaat opstellen 
op 4 augustus in Parijs. Buiten 
‘zekerheidjes’ als Marianne Vos, 
Demi Vollering en Lorena Wiebes 
valt opvallend vaak de naam van 
Puck Pieterse. Opvallend omdat de 

Amersfoortse zich juist focust op de 
mountainbikerace. Die is op 28 juli. 
De wegwedstrijd van de vrouwen is 
dus een week later en op het eerste 
gezicht lijkt een combinatie best 
mogelijk. 
Nederland mag het maximaal 
aantal van vier rensters afvaardigen 
naar de olympische koers. Ellen 

van Dijk wil dolgraag tot die 
vier behoren want dan kan het 
Woerdense krachtmens tevens een 
gooi doen naar een olympische 
medaille op haar specialiteit, de 
tijdrit, iets wat nog ontbreekt op 
haar palmares. Een dezer dagen 
lijkt er een (voorlopige) beslissing 
te vallen wie er in elk geval zullen 

gaan.
Het parcours van de wegwedstrijd 
vertoont behoorlijk wat 
overeenkomsten met een Vlaamse 
klassieker. De vrouwen krijgen 
bijna 160 kilometer voor de kiezen 
en moeten 1700 hoogtemeters 
overwinnen. Start en finish zijn 
gesitueerd in de buurt van de 

Eiffeltoren. Het peloton gaat onder 
meer langs het Louvre en trekt 
door de wijk Montmartre, waar 
een kasseiklim van 1 kilometer 
richting de Sacré-Coeur driemaal 
bedwongen moet worden. Daarna 
is het nog bijna tien kilometer naar 
de finish.
En ja, Puck Pieterse heeft in de 
Ronde van Vlaanderen (zesde) 
al bewezen dat ze een dergelijke 
krachttoer aankan.

STOELENDANS ROND WEGRACE 
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Bestel makkelijk 
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Wij bezorgen uw bestelling aan huis

Openingstijden:
Dinsdag t/m vrijdag 11.00 tot 21.00u

Zaterdag 12.00 tot 21.00u
Zondag 16.00 tot 21.00u

Pleineslaan, 17 Den Dolder  |  030-22 91 633
info@dolledries.nl  |  www.dolledries.nl
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Door Robert Jan van der Horst

UTRECHT – Doorpakken. Dat is 
wat Tonny Collard (62) het liefst 
zou doen met Utrecht Dragons. De 
Utrechtse ijshockeycoach proeft 
de mogelijkheden die zich op 
ijssportcentrum De Vechtsebanen 
in Overvecht-Noord aandienen. Het 
ontwikkelen van talent, de sprong 
maken naar de top van de eredivisie 
en Utrechts de voertaal maken in de 
kleedkamer. Dat zouden idealiter 
de doelen zijn van de 110-voudig 
ex-international.
Collard is gedreven als in zijn 
beste jaren als ijshockeyer met 
landskampioenschappen in 
Klagenfurt (Oostenrijk) Heerenveen 
en in 1991 en1992 met – toen nog – 
Pro Badge Utrecht. Nu staat hij als 
coach voor de opgave het succes van 
de twee laatste seizoenen waarin 
Utrecht Dragons tot de kwartfinales 
reikte en de publieke belangstelling 
zienderogen toenam, uit te bouwen.

Teruggeven
De beste Nederlandse aanvaller 

ooit staat er komend seizoen alleen 
voor. Tenminste in de bench en op 
de trainingen. Collega Willem van 
de Kraak heeft besloten na twee 
seizoenen een punt te zetten achter 
zijn werkzaamheden als collega-
coach van de Dragons. ‘Het is wel 
goed zo. Ik kan terugkijken op twee 
hele leuke seizoenen en weet dat 
ik het team in de goede handen 
van Tonny achterlaat. Ik heb het 
afgelopen seizoen heel prettig met 
hem samengewerkt, we voelden 
elkaar goed aan. Maar nu is het tijd 
voor andere dingen. Ik zal echter 
nog regelmatig op de tribune zitten 
om mijn Vince te zien spelen.’
De goede ervaringen van het 
afgelopen seizoen zijn voor Collard 
reden om zijn schouders onder het 
Utrechtse ijshockey te zetten. ‘De 
sport heeft me zoveel gebracht, 
daar ben ik dankbaar voor. Ik wil 
veel teruggeven aan Utrecht en de 
sport. Bovendien weet ik wat het 
ijshockey teweeg kan brengen in de 
stad Utrecht en op De Vechtsebanen. 
Of die tijden helemaal terugkomen, 
weet ik niet. Maar, als het aan mij 

ligt, komen we er zo dicht mogelijk 
bij.’

Samenwerken
Toen duidelijk was dat Van de Kraak 
zou stoppen, hebben de club en 
de spelersgroep Collard gevraagd 
om hoofdcoach te worden. Met 
succes. Hij is momenteel druk met 
komend seizoen, onder meer met 
de samenstelling van de selectie. 
Collard ziet het liefst zoveel mogelijk 
Utrechtse ijshockeyers terugkeren 
naar hun stad. ‘Ik hou ze voor hoe 
mooi het zou zijn om met hen 
te bouwen aan de toekomst van 
het Utrechtse ijshockey.’ Hij is in 
gesprek met twee eredivisiespelers 
en twee hockeyers die in de BeNe 
League uitkomen. ‘Dat zouden 
prima versterkingen zijn waarmee 
we hoge ogen in de eredivisie.’ 
Daarnaast schuiven talenten uit de 
U17 (landskampioen dit jaar) en U15 
door.
Op de achtergrond speelt nog 
een mogelijke samenwerking met 
Alkmaar waar Brock Montgomery, 
de Utrechtse sterspeler van het 

afgelopen seizoen, jeugdtrainer is. 
Collard: ‘We kijken of we tot een 
gecombineerd U23-team kunnen 
komen. De thuiswedstrijden van 
dat team zouden dan wisselend in 
Utrecht of Alkmaar moeten worden 
gespeeld. We kijken momenteel of 
dat haalbaar is, daar zijn gesprekken 
over gaande. Lukt dat niet, dan 
willen we de grootste Alkmaarse 
talenten, die volgens Brock 
eredivisiewaardig zijn, naar Utrecht 
halen. En ja, dat betekent dat Brock 
ook volgend seizoen bij Utrecht 
Dragons speelt, daar ben ik heel blij 
mee.’

Selectie
Een groter probleem is de eventuele 
terugkeer van doelman Zachery 
Levac. De beste goalie van de 
eredivisie was de duurste speler 
in de Utrechtse selectie. ‘Maar 
laat ik voorop stellen dat hij elke 
eurocent waard was’, aldus Collard. 
De gesprekken verlopen moeizaam, 
gezien de financiële eisen van Levac. 
‘Voor dat geld kunnen we andere 
keuzes maken. Zoals het er nu 
voorstaat, hebben we 10, 11 spelers. 
Dat moeten er twintig worden. Er is 
dus nog wel wat werk te verrichten.’
Vast staat het vertrek van Dean 
Versteeg (naar Geleen), Francis 
Wilkes (gaat in Denemarken spelen) 
en doelvrouwe Elaine Wilkes. Terwijl 
de komst, dan wel de terugkeer, van 
Matt Caranci onzeker is. Dat heeft te 
maken met het verkrijgen van een 
visum door de Canadees. Collard: 
‘De grootvader van Matt is Italiaan. 
Matt probeert nu ook een Italiaans 
paspoort te krijgen zodat hij zonder 
problemen in Utrecht zou kunnen 
spelen. Ik heb hem er graag bij. Matt 
is een echte teamspeler en past 
goed in de groep,’

Eredivisie
Ook in de eredivisie verandert het 
nodige. Yeti’s Breda is afgehaakt 
vanwege problemen met de 
accommodatie. Daarvoor in de 
plaats keert Tilburg 2, na een jaar 
afwezigheid, terug op het één na 
hoogste ijshockeyniveau van ons 
land en sluit ook Den Haag aan in 

de eredivisie met een belofteteam. 
Daardoor bestaat de eredivisie 
komend seizoen uit dertien teams. 
Aanvankelijk had ook Antwerpen 
interesse, maar de Belgen haakten 
op het laatste moment af en komen 
mogelijk in 2025 weer in beeld. 
Aan het begin van de nieuwe 
ijshockeyjaargang kan Utrecht 
Dragons de eigen mogelijkheden 
mogelijk al snel naar waarde 
schatten. Collard: ‘Omdat we 
vorig seizoen als vijfde zijn 
geëindigd doen we ook mee in 
het bekertoernooi waar de drie 
BeNe Leageteams (Den Haag, 
Heerenveen en Geleen) en de vijf 
hoogst geëindigde eredivisieclubs 
aansluiten (de wedstrijden worden 
door loting bepaald, red.). Het 
seizoen gaat van start met de 
bekerduels. Het belooft al met al 
een mooi seizoen te worden met 
mooie wedstrijden. Bovendien kijk 
ik uit naar de ontmoetingen met 
Eindhoven waar mijn broer Stefan 
onlangs tot coach is benoemd. Ik 
heb er vertrouwen in dat hij het goed 
gaat doen in Brabant en Eindhoven 
is een prachtige club. Ik wens Stefan 
het allerbeste, maar wil wel heel 
graag van hem winnen.’

Doorpakken
Het is helder, ijshockeycoach Tonny 
Collard wil na de twee kwartfinales 
van de afgelopen twee seizoenen 
geen pas op de plaats maken. 
Het is doorpakken en de jeugd 
doorontwikkelen. ‘Mijn idee is om 
met allemaal Utrechtse jongens, 
aangevuld met twee of drie imports 
die een team echt beter maken, over 
drie tot vijf jaar structureel in de top 
van de eredivisie te spelen. En wie 
weet wat er daarna komt. Of ik dan 
nog coach ben, weet ik niet. Ik zou 
me ook kunnen voorstellen dat ik 
dan een technische functie bekleed 
en de lijnen in de gaten hou. Maar 
nu ben ik vooral bezig met de juiste 
groep samen te stellen. Vanuit de 
jeugd proef ik veel energie en het 
publiek is het afgelopen seizoen 
warm gemaakt. De basis is gelegd, 
het is aan ons om daar een passend 
vervolg aan te geven.’

Van onze redactie

HOUTEN - Mitchel Luijten (17) 
maakt komend seizoen de overstap 
van Bevo 2 naar L. van Raak 
Milieutechniek/Handbal Houten. 

Daar wil de U18 international naar 
eigen zeggen ‘verder groeien, 
sterker worden en meestrijden om 
de punten’.  Houten is op een zesde 
(laatste) plaats geëindigd in de 
Heren HandbalNL League en speelde 
op 18 mei de laatste wedstrijd van 

het seizoen, uitgerekend tegen de 
huidige club van Luijten, Herpertz/
Bevo HC HS1. De Houtenaren 
verloren ook deze vijfde wedstrijd. 
Luijten licht zijn overstap naar 
Houten enthousiast toe: ‘Ik werd 
door Houten benaderd en dat 
alleen al vond ik een hele eer. Ik heb 
vervolgens een goed gesprek gehad 
met Job [Reumer, coach. ed], een 
aantal keer meegetraind en werd 
toen gelijk fijn ontvangen door de 
leuke spelersgroep. Verder was ik 
onder de indruk van het niveau en 

de faciliteiten, je kunt je hier echt 
honderd procent op het handbal 
focussen.’

Kwaliteit
De linkspoot begon met handbal 
bij DWS in zijn geboorteplaats 
Schiedam, doorliep vervolgens de 
jeugdselecties van Quintus en maakt 
dit seizoen meters in de eredivisie 
bij het opleidingsteam van Bevo. 
Zijn kwaliteiten zijn ook in Papendal 
niet onopgemerkt gebleven 
want hij zit niet alleen daar op de 

HandbalAcademie maar is inmiddels 
ook een vaste waarde in Nederland 
U18.
Trainer/coach Job Reumer is 
uiteraard blij met de versterking: 
‘Mitchel is een talentvolle speler 
met de ambitie om ver te komen. 
Met zijn snelle break, sterke 
afronding en variërende schoten is 
hij een welkome aanvulling op de 
rechterhoek.’

Van onze redactie

UTRECHT - De 49ste editie van het 
open schaakkampioenschap van 
Utrecht (OKU) is een prooi geworden 
voor Thomas Beerdsen. De 25-jarige 

Apeldoornse grootmeester scoorde 
uit 6 partijen 5,5 punten. Dat deed 
ook het toptalent Arthur de Winter, 
maar op grond van het aantal 
weerstandspunten werd hij naar de 
tweede plaats verwezen.

Beerdsen legde de basis voor zijn 
eindzege in de vijfde partij, waarmee 
werd afgetrapt op de derde en 
laatste speeldag. Zijn tegenstander 
was de plaatselijke held Hugo 
ten Hertog van de organiserende 
vereniging Paul Keres die het OKU al 
eens op zijn naam had geschreven. 
De Utrechter werd het vuur dermate 
na aan de schenen gelegd dat hij 
een toren uit zijn handen liet glippen 
en vervolgens door de vlag ging 
(verliezen door overschrijding van 
de bedenktijd). 

Beerdsen ging er in de slotronde 
nog eens goed voor zitten. Hij joeg 
tegen Tijmen Kampman op de 
maximale score maar moest via 
eeuwig schaak berusten in remise. 
Kampman was overigens een van 

smaakmakers van het toernooi. Hij 
eindigde met 5 punten op de derde 
plaats, terwijl hij notabene met een 
rating van 2246 ver achterbleef bij de 
grootmeesters Ten Hertog, Beerdsen 
en titelverdediger Erik van den Doel. 
Die werd met 4,5 punten gedeeld 
vierde, met onder meer Yuri Gassner,  
die voor een nog grotere verrassing 
zorgde. Dat Gassner, speler van PK-4 
met een rating onder de 2000, mee 
kon strijden in de top was een stunt 
van jewelste. Het leverde hem tevens 
het kampioenschap van de regionale 
Stichts Gooise Schaakbond op.

Volgeboekt
Ten Hertog voerde met 4 punten 
een heel peloton aan, met daarin 
ook Eline Roebers en Kobe Smeets, 
het 16-jarige talent van Paul Keres. 

Die kon alleen maar bewonderend 
kijken naar de verrichtingen van zijn 
een fractie oudere leeftijdgenoot 
Arthur de Winter. De jongeling uit 
Nieuw-Vennep won vrijwel al zijn 
partijen en gaf alleen een halfje weg 
tegen Ten Hertog. De tweede plaats 
was zijn beloning. 

Het landelijke vermaarde 
schaaktoernooi was ruim 
vantevoren volgeboekt met 240 
deelnemers. Drie dagen streden 
in het LIFE-gebouw van sponsor 
Berenschot grootmeesters en 
‘simpele’ clubschakers om een 
deel uit de rijkgevulde prijzenpot. 
Tientallen partijen konden live 
worden gevolgd, er waren stands 
met schaakboeken en op de laatste 
dag was er deskundig commentaar.

Van onze redactie

UTRECHT - Botic van de Zandschulp 
begint zonder al teveel illusies aan het 
tweede Grand Slam-toernooi van het 
jaar. Ook al bivakkeert hij niet meer in 
de top honderd van de wereldranglijst, 
de Veenendaler staat nog net hoog 
genoeg om in Parijs direct toegelaten 
te worden tot het hoofdtoernooi, dat 
op 26 mei begint.

De wisselvalligheid die vorig seizoen 
zo kenmerkend was voor het spel 
van Van de Zandschulp is nog niet 
verdwenen. Vooral door de punten 
die hij verloor in het ATP-toernooi in 
München is hij buiten de top honderd 

geraakt. Vorig jaar bereikte hij in de 
Zuidduitse metropool de finale en leek 
hij op weg naar zijn eerste ATP-zege 
ooit, ware hij niet dat hij meerdere 
wedstrijdpunten verkwanselde. Het 
gaf de lange tennisser zo’n mentale 
dreun dat een periode vol misère 
aanbrak met een vrije val op de 
wereldranglijst tot gevolg. 

In München werd hij dit jaar al in de 
tweede ronde uitgeschakeld, wat 
hem een vracht punten kostte. Even 
dreigde hij zover te zakken dat hij 
niet eens rechtstreeks zou worden 
toegelaten tot Roland Garros, maar 
zijn verrichtingen in Madrid, Rome en 
het Challenger-toernooi in Bordeaux 

bleken net voldoende om hem het 
spelen van kwalificatiewedstrijden te 
besparen.
In alle drie genoemde toernooien was 
de tweede ronde zijn eindstation. 
Van de Zandschulp werd in Madrid 
bijgestaan door Peter Lucassen, een 
van de coaches waar hij vorig seizoen 
mee brak. Lucassen zal de rest van 
het jaar de begeleiding weer op 
zich nemen, samen met de Italiaan 
Gianluca Marchiori.
Na zijn uitschakeling in Madrid deed 
Van de Zandschulp zonder succes 
mee aan het Challenger-toernooi in 
Aix-en-Provence. Al in de eerste ronde 
vloog hij eruit. In het masterstoernooi 
van Rome ging het beter. Hij bereikt 

de tweede ronde waar hem de weg 
werd versperd door de Canadees Félix 
Auger-Aliassime, de nummer twintig 
van de wereld. 
Ook in de Challenger in Bordeaux 
haalde Van de Zandschulp de tweede 
ronde, waarna hij in drie sets moest 
buigen voor de pas 19-jarige Fransman 
Arthur Fils. Die was weliswaar als 
eerste geplaatst maar een Van de 
Zandschulp in goeden doen zou zich 
niet hebben laten aftroeven. 
Ook al zal de Veenendaler 
vermoedelijk niet met een flinke dosis 
zelfvertrouwen op de gravelbanen in 
Parijs verschijnen, hij heeft wel het 
voordeel  dat hij hoe dan ook geen 
punten zal verspelen. Vorig jaar kwam 

hij op Roland Garros namelijk niet 
verder dan de openingsronde.

Coach Willem van de Kraak stopt bij ijshockeyers Utrecht Dragons;

Tonny Collard gaat alleen door
Thomas Beerdsen schaakkampioen Utrecht

Van de Zandschulp zonder veel illusies naar Roland Garros

Tonny Collard (staand) met een gedeelte van de selectie van seizoen 2023/2024.  
Foto: Geert Lommers/Utrechtse Sportkrant.

Mitchel Luijten.
 Foto: Handbal Houten.

Van links naar rechts:
1 een van de opponenten van de derby tussen voetbalclubs uit Amerongen en Leersum, die op 25 mei 
a.s. wordt gespeeld - 4 ..... Koevermans, dochter van oud proftennisser Mark, zij is nieuw in de selectie 
van de Baarnse tennisvereniging BLTC - 7 .... Gudmestad, hij versloeg o.a. Dylan Groenewegen in de 
massasprint van Veenendaal-Veenendaal - 10 asielzoekerscentrum - 11 uiting van aarzeling - 13 boom - 
14 de 19-jarige tennisser Arthur ...., hij versloeg onlangs Botic van de Zandschulp in Bordeaux - 16 ieder 
- 18 tentoonstelling - 20 vordering - 22 klein kind - 24 oude lengtemaat - 25 tegenstand - 28 uitblinker  
- 30 reeds - 31 voorzetsel - 32 embargo - 33 Vaticaanstad (internet) - 34 Eva uit Zeist, zij werd tweemaal 
uitgeroepen tot beste hockeyster ter wereld (2/5) - 36 Utrechtse atletiekvereniging welke op 29 mei en 
12 juni a.s. de 42e ZomerAvondCup organiseert  - 39 sprookjesfiguur - 42 gast - 43 Zeister voetbalclub 
welke met FZO het complex op Sportpark Blikkenberg Oost gaat delen  - 46 munt - 48 vogelproduct - 49 
senior - 50 nummer - 51 Tom ......, oud proftennisser, nu coach van ALTA uit Amersfoort - 53 Thomas ........ 
uit Apeldoorn, winnaar van het open schaakkampioenschap van Utrecht - 57 tennisterm - 58 persoonlijk 
voornaamwoord - 59 uit Amersfoort afkomstige atlete die op meerdere nummers zal uitkomen bij de 
komende Olympische Spelen (5/3) - 62 onbepaald voornaamwoord - 65 voorzetsel - 66 voegwoord - 67 
Europese hoofdstad - 69 verbrandingsrest - 70 zwart gesteente - 71 de nationale volleybalkampioen bij de 
vrouwen, na winst op VV Utrecht - 72 deel van de schoen.

Van boven naar beneden:
1 handeling - 2 Veenendaalse zwemvereniging welke al 40 jaar het synchroonzwemmen stimuleert - 3 
elektronisch onderzoek - 4 Griekse held - 5 achter - 6 Union Cycliste Internationale - 8 lofdicht - 9 Erik ......, 
in 2023 winnaar van de Veenendaalse Vallei Run - 11 plaats in Gelderland - 12 Egyptische godin - 14 free 
on plane - 15 leeuw (astrologie) - 17 werkschuw - 19 klompje planten - 21 internetlocatie - 23 regionale 
opleidingsploeg wielrennen, initiatief van WV Eemland en WTC Woerden - 24 bijwoord - 26 huisdier - 27 
innig - 28 helder en kalm - 29 getijde - 30 gemeente in de Achterhoek - 33 boerenbezit - 34 mannetjesbij 
- 35 grootmoeder - 37 gesteente - 38 boterton - 40 de in Schiedam geboren Mitchel ...... stapt komend 
seizoen over naar Handbal Houten - 41 francs - 43 nauwkeurig - 44 duur - 45 in elkaar - 47 rund - 49 zee 
(Engels) - 52 evenement (Engels) - 54 hert - 55 tennisterm - 56 mand - 59 in goede conditie - 60 steen - 61 
vod - 63 familielid - 64 gezet - 68 noot.

Stuur uw antwoord op onze puzzel voor 20 juni naar puzzel@utrechtsesportkrant.nl en maak kans 
op het boek ‘Dik Tevreden, 65 jaar sporttekeningen’ van Jan Ferwerda en Ruud Gosse.  

WINNAAR
De oplossing van de Utrechtse Sportkrant kruiswoordraadsel van 19 april j.l. was “GIRO D'UTRECHT”. 
De prijswinnaar is J. Hijman uit Utrecht. Gefeliciteerd! U heeft het boek ‘Dik Tevreden, 65 jaar sporttekeningen’ 
van Jan Ferwerda en Ruud Gosse gewonnen. Deze wordt bij u thuis bezorgd. Wij wensen u veel leesplezier. 

Kruiswoordraadsel Utrechtse Sportkrant mei 2024

Thomas Beerdsen.  Foto: GFHund/CC BY-SA 4.0.

Luijten stapt over naar Handbal Houten
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Door Roberto Cancian

ZEIST - Op 1 juli bestaat 
voetbalvereniging FZO uit Zeist 
zestig jaar. De club viert dat eind 
juni in een jaar dat er ook begonnen 
wordt aan de nieuwbouw op het 
complex. Wanneer het gesprek met 
voorzitter Bjorn van Dijk plaatsvindt, 
staan de graafmachines al klaar. 
‘In de eerste week van juni worden 
de eerste palen geslagen’, geeft 
de pas 29-jarige voorzitter van de 
voetbalvereniging aan.

De voetbalverenigingen FZO 
en Patria delen het complex op 
Sportpark Blikkenberg Oost. FZO, 
dat staat voor Flat Zuid Oost, werd 
in 1964 opgericht. ‘Wij zijn een 
familieclub waar iedereen elkaar 
kent. Momenteel hebben wij 500 
leden waarvan er ongeveer 300 
spelend lid zijn’, geeft Van Dijk aan 
die zelf in het vierde elftal actief is. 
Na jarenlang gedraai over wel dan 
niet een fusie en jarenlang om de 
tekentafel te hebben gezeten met de 
gemeente over een nieuw complex, 
is het dan eindelijk zover in Zeist. ‘Er 
komt een heel nieuw gebouw met 
voor zowel FZO als Patria een eigen 
kantine. Beide verenigingen krijgen 
een eigen ingang en zitten weliswaar 
tegen elkaar aan maar fungeren los 
van elkaar.’

De clubs blijven de velden delen, 
net zoals ze dat nu doen. En dat 

betekent een goede planning 
aanhouden: wanneer het eerste 
elftal van Patria thuis speelt, dan 
speelt het eerste elftal van FZO 
uit en omgekeerd.’ We krijgen 
straks de kantines boven de zes 
nieuwe kleedkamers, en vanaf de 
tribunetrap kan je dan zo op het veld 
kijken. Dat wordt wel vet’, geeft Van 
Dijk aan die in het dagelijks leven 
werkzaam is als werkvoorbereider 
bij een groot bouwbedrijf nadat hij 
Architectuur studeerde in Delft. 

‘De oude kleedkamers blijven er 
totdat de nieuwe kleedkamers 
gereed zijn. We moeten natuurlijk 
wel blijven voetballen en gebruik 
kunnen maken van de kleedkamers.’ 

De voorzitter is blij met de 
ontwikkelingen alhoewel de sloop 
van de huidige kantine hem aan het 
hart gaat. ‘Het lekt aan alle kanten 
bij regenval maar ik ben bij deze 
vereniging en in deze kantine wel 
opgegroeid. Vanaf de tijd dat ik in 
de maxi cosi zat, kom ik hier al. Mijn 
vader speelde hier en op de zaterdag 
ging ik altijd al mee.’

Sfeer
Van Dijk geeft aan dat het belangrijk 
is dat de sfeer van FZO behouden 
blijft. ‘Deze vereniging is door de 
leden bijna letterlijk gebouwd. 
Ik heb in de jeugd van Saestum 
gespeeld in de tijd dat hier nog 
geen jeugdelftal was waar ik in kon 
spelen. Op het moment dat ze hier 

een nieuw team wilde oprichten, ik 
denk ik 14 jaar was, vroegen ze of ik 
naar FZO kwam. Ik ben daarna nooit 
meer weggegaan. De laatste jaren 
is er nog het nodige bijgebouwd, is 
alles binnen betimmerd en de luifel 
gebouwd.’ 

De leden vinden het belangrijk 
dat de sfeer behouden blijft, het 
FZO-gevoel’, geeft hij aan. ‘Het moet 
allemaal niet te strak en te gelikt 
zijn en het hoeft ook allemaal niet 
gelijk af te zijn. We moeten ons 
feestje nog wel gewoon kunnen 
vieren. Bepaalde spullen moeten 
ook mee, zoals de herinneringen aan 
het kampioenschap van 2017 en het 
poppetje dat gepunnikt is.’ Hij vindt 
het fijn dat er straks meer ruimte zal 
zijn en ze elkaar normaal kunnen 
passeren achter de bar, maar 
realiseert zich al te goed dat als de 
boel straks echt plat gaat, het best 
wel even pijn zal doen. ‘Dat geldt 
zeker voor de wat oudere garde die 
alles zelf nog gebouwd hebben. Zij 
krijgen straks de kans om te kijken 
wat ze mee willen nemen naar de 
nieuw kantine. Het is ons eigendom 
en de gemeente geeft ons de ruimte 
om te kijken wat absoluut niet weg 
mag.’ 
Wat Bjorn van Dijk zelf betreft, 
gaan de inpandige dakpannen mee 
die boven het keukenluik hangen, 
omdat daar een mooi verhaal aan 
hangt. ‘De functie van die pannen is 
onduidelijk. Aan mijn vader vroeg 
ik altijd waarom die daar geplaatst 
waren en hij zei dan voor het geval 
het gaat regenen.’ Het vraagt bijna 
om een gelijke ludieke constructie 
in het nieuwe gebouw. Van Dijk: 
‘Misschien moeten we er straks 
zonnepanelen opleggen en wanneer 
mensen vragen waarom die binnen 

liggen, kan ik zeggen dat het is om 
stroom op te wekken. Zijn we toch 
duurzaam bezig’, zegt hij lachend.

Voorzitter
Bjorn van Dijk legt uit wat 
hij verstaat onder een 
familievereniging: ‘Er zijn hier 
veel mensen die van alles regelen. 
Het voordeel is dat veel leden 
als aannemer of als timmerman 
werkzaam zijn. Er is altijd wel een 
boormachine in de buurt voor 
het geval er iets moet gebeuren. 
Datzelfde geldt ook voor andere 
klusjes en werkzaamheden binnen 
de vereniging.’ 

Nadat Bjorn van Dijk na zijn studie 
in Delft weer terugkwam naar Zeist 
en weer vaker bij FZO binnenliep, 
pakte hij bijna automatisch één en 
ander op. ‘FZO had een klein bestuur 
en zat een beetje omhoog omdat er 
te weinig mensen waren. Of ik wilde 
bijspringen. Ik ben eerst secretaris 
geweest en op het moment dat ik 
anderhalf jaar terug werd gevraagd 
als voorzitter, heb ik die rol op me 
genomen. Wel was dat met het 
idee om meer mensen een functie 
te laten bekleden. Zeker met het 
oog op wat er dit jaar allemaal te 
gebeuren staat, zoals de verbouwing 
maar ook de viering van het 60-jarig 
bestaan, wel zo prettig.’ BIJ FZO is 
het bestuur inmiddels uitgebreid tot 
negen man zodat er sprake is van 
‘lastenverlichting’, zoals Van Dijk het 
benoemt. 

Balletje
Na de coronatijd zag FZO het 
ledenaantal bij de senioren 
enigszins teruglopen omdat 
mensen wat anders gingen doen. 
‘Het is goed om te zien dat mensen 
weer terugkomen en dat we van 
JO-8 tot JO-14 er ook jeugdteams 
zijn. Ook zijn we heel blij met het 
Dames O-17 team. Dat we taken 
samen oppakken is alleen maar 
prettig zodat we op zaterdag ook 
zelf kunnen voetballen en elkaar 
kunnen afwisselen achter de bar 
bijvoorbeeld’, geeft Bjorn van Dijk 
aan die zelf nog actief is in het 
vierde elftal. ‘Ik heb overal wel 
gestaan op het veld. Van spits 
tot centraal achterin en nu ben 
ik keeper. Als ik maar lekker een 
balletje kan trappen.’ 

Nadat er een aantal jaren geleden 
al fusiegesprekken plaatsvonden 
tussen FZO en Patria, voerde 
FZO dezelfde gesprekken met SV 
Zeist. Voorzitter Bjorn van Dijk: 
‘Die fusiegesprekken zorgden 
voor een tweedeling. Families en 
vrienden lopen bij beide clubs 
maar de leden wilden toch liever 
híer blijven, op dit terrein. Voor 
het einde van het seizoen is het 
om die reden dan ook afgeblazen. 
De trainer die hier al tien jaar het 
eerste elftal trainde, zou de trainer 
worden van het nieuwe fusieteam. 
Omdat het niet door ging is hij 
uiteindelijk vorig seizoen naar 
SEC in Soest gegaan. Tijdens de 
winterperiode is hij gelukkig weer 
hier terug gekomen, daar zijn we 
erg blij mee.’ 

Lees verder op pagina 17 over 
deze jubilerende voetbalclub uit 
Zeist.

Voetbalclub krijgt nieuw complex op Sportpark Blikkenberg-Oost

FZO uit Zeist wacht jaar vol uitdagingen

In- en verkoop van kunst & antiek, 
opslag en boedelruimingen

Info: www.beckerantiek.nl

’t Wapen van Bunnik B.V.  |  Dorpsstraat 9, Bunnik  |  Tel. 030 656 27 27  |  www.wapenvanbunnik.nl

Sfeervol gelegen restaurant met terras aan de mooiste fi ets- en wandelroutes van Bunnik, nabij
de Kromme Rijn. Een ideale plek om uw route te starten of te ein digen met een drankje of diner.

Kwikstaartlaan 11 B
3704 GS Zeist

Tel: 030 69 10 696
Fax: 030 69 92 485
info@smbvaneck.nl
www.smbvaneck.nl

Schoonmaakbedrijf Van Eck feliciteert 

vv FZO met hun 60 jarig jubileum

FZO-voorzitter Bjorn van Dijk achter de bar van het clubhuis dat straks volledig opnieuw gebouwd zal worden.  Foto: Roberto Cancian.

‘Er is altijd wel een 
boormachine in de 
buurt voor het geval er 
iets moet gebeuren’

‘Het lekt aan alle kanten 
bij regenval maar ik ben bij 
deze vereniging en in deze 
kantine wel opgegroeid’

Kwaliteit en service met een glimlach.
Na het autowassen gratis stofzuigen in 
overdekte stofzuighal.

Leeuweriklaan 28, Zeist
030 207 4155
info@kwikstraat.nl  |  kwikstraat.nl

Beste FZO, 

Van harte met jullie 60-jarige jubileum. 

We maken al jaren met plezier gebruik van jullie 

prachtige accommodatie. Uiteraard hopen we 

deze samenwerking nog tientallen jaren voort te 

kunnen zetten. We wensen FZO veel geluk in de 

toekomst  met jullie nieuwe clubgebouw. 

Proost en al het goeds. 

Namens,

Het voltallige team van Kiekeboe Kinderopvang

 

o  

 

Profile Verkade Zeist 
Dijnselburgerlaan 2A 
3705 LP Zeist 
030-6925019 
Zeist@profile.nl 
www.autoverkade.nl 
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o Autobanden 
o Kleine beurt 
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o Onderhoud 
o Winterbanden 
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o Airco onderhoud 
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Dit is een vervolg van het eerste 
artikel over het jubilerende FZO uit 
Zeist, te lezen op pagina 15.

FZO wil vooruit en daar is Bjorn van 
Dijk, samen met de andere leden, 
volop mee bezig. ‘De beleidsplannen 
zijn toekomstbestendig gemaakt. 
Doordat mensen elkaar overhaalden 
om iets op te pakken, kunnen we 
weer vooruitkijken met naar wij 
hopen over een jaar een fantastisch 
nieuw complex met nieuwe 
kleedkamers en een nieuwe kantine. 

Een grote wens is nog een tweede 
kunstgrasveld aangezien het huidige 
tweede veld er continu uit wordt 
gegooid vanwege de slechte staat 
wanneer er wat regen valt.’ Van 
Dijk loopt dan een rondje over het 
complex en knikt. ‘Eindelijk wordt 
er nu een nieuw complex neergezet. 
Patria zit al jaren in een bouwkeet 
en door allerlei omstandigheden 
is de nieuwbouw vaak besproken 
maar ook vaak uitgesteld. Enerzijds 
door wel of geen fusie maar ook 
door gestegen bouwkosten en 
onzekerheid in de coronatijd. Wij 
zijn destijds ook de gesprekken met 
SV Zeist aangegaan omdat we het 
als verenigingen moeilijk hadden. 
Op het gemeentehuis is uiteindelijk, 

met de wethouder erbij, de stekker 
eruit getrokken. Nu ligt de focus op 
hier, dat gaat vast goedkomen.’

Sportief
‘Wij zijn de enige in Zeist die het niet 
goed doen op het moment’, doelt 
Bjorn van Dijk op het presteren 
van het eerste elftal dit seizoen. 
‘Jonathan, Zeist en Patria doen dit 
jaar allemaal bovenin mee. Patria 
maakt de stap naar de vierde klasse 
waar wij juist uit de  vierde klasse 
naar vijfde klasse zijn gedegradeerd. 
Het is goed om te weten dat een 
aantal spelers terugkeert bij FZO, 
daar zijn we blij mee. Een jaartje 
buiten de deur snuffelen mag zodat 
ze weten dat het hier het gezelligst 
is’, lacht Van Dijk. 

Hij hoopt binnen een jaar met 
het eerste elftal weer terug te zijn 
in de vierde klasse. ‘Wij hebben 
niet de ambitie om in de tweede 
klasse te spelen maar in de vierde 
klasse of iets hoger moet zeker 
kunnen. Het is het leukste om in 
dezelfde competitie te spelen met 
verenigingen als DOSC, Austerlitz en 
SV Zeist. Leuke derby’s en gezellig 
ook.’ Van Dijk ziet de weg omhoog 
er zeker weer aankomen. ‘Veel oud-
bestuursleden zijn actief binnen 

de club en het is goed om te zien 
dat niet steeds dezelfde mensen de 
taken moeten oppakken. We doen 
het met elkaar en voor elkaar. Dat 
is ook waar FZO voor staat. Straks 
hebben we hier de seizoenafsluiting 
met 200 tot 300 man, waarbij we ook 
direct ons 60-jarig bestaan vieren. 
Echt iets om naar uit te kijken.’

Viering
Bij FZO gaan ze ervan uit dat het 
seizoen 2025/2026 in de nieuwe 
kantine kan worden gestart, het 
houdt de vereniging echter niet 
tegen om met tal van festiviteiten 
het jubileum uitgebreid te vieren. 
Erelid Jan Beuving heeft daar 
een prominente rol in. ‘Hij is onze 
rechtsback in het vierde elftal maar 
ook BN-er. Wij waren er maar wat 
trots op dat hij het voor elkaar kreeg 

om theaters uitverkocht te krijgen’, 
zegt Bjorn van Dijk. Jan Beuving, 
die vorig jaar gehuldigd werd met 
zijn 25-jarig lidmaatschap bij FZO is 
onder meer bekend voor de rubriek 
‘De Korte Corner’ die hij maakt voor 
de NOS. ‘Ik heb vroeger al met hem 
gevoetbald maar op een gegeven 
moment ging hij meer optreden in 
de theaters. Dit jaar wilde hij wat 
rustiger aan doen en speelt hij weer 
bij FZO. Jan maakt naar aanleiding 
van het 60-jarig jubileum een boek 
met 60 hoofdstukken. Daarin 60 
anekdotes met rare en bizarre 
verhalen die alleen bij FZO kunnen 
gebeuren. Daarvoor heeft hij met 
veel mensen gesproken. Tijdens een 
speech die hij gaf bij het 50-jarig 
jubileum van FZO, zei hij; ‘Als ik naar 
John de Mol zou gaan met het idee 
om een serie te maken over hoe een 

gemiddelde zaterdag eruitziet bij 
FZO, dan zou hij dat afkeuren. Zoveel 
figuren op één plek, dat zou hij niet 
geloven.’ Een prachtige vent die Jan’, 
concludeert Van Dijk. 

FZO heeft ook een ludieke actie 
opgezet om het jubileum een extra 
tintje te geven. ‘Het eerste team gaat 
volgend seizoen in een jubileumshirt 
voetballen. Leden krijgen de 
mogelijkheid om voor 100 euro 
hun naam erop te laten zetten. Op 
het shirt van FZO zijn twee blauwe 
banen, die willen we helemaal vol 
krijgen met namen. We gaan in dit 
jubileumjaar zeker uit van zestig 
namen. Mensen die dat doen, krijgen 
zelf ook zo’n shirt met het nummer 
12 erop. Ik vind het mooi om te zien 
hoe we als vereniging in beweging 
blijven.’

FZO blijft 
in beweging

Een zogenaamde artist impression van het nieuw te bouwen complex aan Sportpark Blikkenburg Oost, zoals 
gepresenteerd aan omwonenden in 2020. 

amersfoort@voetbalshop.nl 033 202 42 10

Ontzorg jouw amateurclub

De gemeente Zeist licht de bouw 
van het nieuwe gezamenlijke 
gebouw van FZO en Patria als volgt 
toe: ‘De raad spant zich al enige 
jaren in om de sportfaciliteiten 
binnen de gemeente te 
optimaliseren. Na uitgebreid 
overleg met alle betrokken 
sportclubs is in 2017 het Masterplan 
Buitensportaccommodaties 

vastgesteld. In dit masterplan 
zijn voor alle sportparken binnen 
de gemeentegrens maatregelen 
opgenomen die moeten leiden tot 
een betere afstemming van vraag 
en aanbod. De optimalisatie van 
het sportpark Blikkenburg-Oost 
maakt hier ook onderdeel van uit. 

Het clubgebouw van de 
voetbalvereniging FZO, dat aan 
de oostkant van het sportpark 
Blikkenburg staat, is verouderd 
en aan vernieuwing toe. Dit in 
acht nemend is het voornemen 
om een nieuw clubgebouw 
te realiseren dat gebruikt kan 

worden voor FZO en ZSC Patria. 
De verouderde clubgebouwen 
zullen gesloopt worden. Deze 
ontwikkeling zal de eerste stap zijn 
in de optimalisatie van sportpark 
Blikkenburg. Het initiatief 
kan niet worden gerealiseerd 
op grond van het ter plaatse 

geldende bestemmingsplan, 
dus is een nieuw plan 
opgesteld. De gemeente Zeist 
heeft in haar Masterplan 
Buitensportaccommodaties 
genoemd geld beschikbaar 
te stellen voor onder andere 
bovengenoemde ontwikkeling. Het 
plan wordt dan ook economisch 
haalbaar geacht.’

MASTERPLAN BUITENSPORTACCOMMODATIES

Torenlaan 7, 3701 VH Zeist
0306628372

www.ammacatering.nl

Amma Catering
Bestel gemakkelijk 

en snel online! 
Ook voor afhalen.

Van onze redactie

UTRECHT - Selma Poutsma heeft een 
contract gekregen bij schaatsploeg 
Jumbo-Visma. De 25-jarige 
shorttrackster uit Utrecht volgt Suzanne 
Schulting naar de langebaan equipe, 
die geleid wordt door de ervaren coach 
Jac Orie. Ze blijft wel deel uitmaken van 
TeamNL Shorttrack met Utrechter Niels 
Kerstholt als bondscoach.

Behalve Schulting en Poutsma 
sluit ook het multitalent Angel 
Maleman zich aan bij ploeg van Orie, 
waar ze de kans krijgen om hun 
shorttrackcarrière te combineren 
met het langebaanschaatsen. De 
26-jarige Schulting is de succesvolste 
Nederlandse shorttrackster aller 
tijden. De Friezin veroverde drie 
olympische titels, elf wereldtitels en 
zeventien Europese titels en stak ook 
op de langebaan al enkele keren haar 
neus aan het venster. 

De een jaar jongere Poutsma, 
geboren in Den Haag, maakte het 
afgelopen seizoen vooral progressie 
op de kortste afstand, de 500 meter. 
In de wereldbeker eindigde ze bijna 
altijd als tweede achter Xandra 
Velzeboer. Uitgerekend op het laatst 
gehouden WK viel Poutsma buiten de 
medailles. Verder is de shorttrackster 
met de meest explosieve start van 
grote waarde in de aflossingsploeg 
van de vrouwen, waarmee ze reeds 
diverse wereldtitels veroverde.

Poutsma, enkele jaren geleden aan 
de Universiteit Utrecht begonnen 
met een studie Liberal Arts & Science, 
kiest voor het avontuur, stelt ze 
op de website van Jumbo-Visma. 
‘Ik vind het ontzettend mooi dat 
Schaatsteam Jumbo ons deze kans 
biedt en de uitdaging wil aangaan. 
Ze hebben dezelfde filosofie als ik 
en ik ben ervan overtuigd dat de 
combinatie helpt bij het excelleren in 

beide sporten. Afgelopen jaar heb ik 
gemerkt dat ik beter ga shorttracken 
als ik langebaanschaatsen in mijn 
trainingsschema’s integreer en 
andersom’, aldus Poutsma die op 
de langebaan wil ontdekken waar 
haar ambities liggen. ‘Ik heb al eens 
onder de 38 seconden gereden op 
de 500 meter en denk dat het nog 
sneller kan. Uiteindelijk wil ik me 
gaan meten met de Nederlandse 
langebaansprinters.’

Sinds haar twaalfde jaar behaalt 
Poutsma al nationale titels op de 
shorttrack, en wist ze hetzelfde 
te doen op de inline skates. 
Vanwege haar explosiviteit op 
de korte afstanden was deze 
‘zomerschaatssport’ geliefd door de 
Utrechtse. Veel langebaanschaatsers 
gebruiken in de zomer het 
inlineskaten als voorbereiding op 
het schaatsseizoen, maar niet voor 
iedereen pakt de combinatie van 

de twee sporten goed uit. Sommige 
critici stellen dat de schaatstechniek 
door inlinen verstoort raakt en 
maniertjes die je op de wielen 
aanleert zouden moeilijk af te leren 
zijn. Maar oud wereldkampioenen 
inlinen én schaatsen Michel Mulder 
en Joey Mantia kijken hier heel 
anders tegenaan. ‘Ik heb het altijd 
samen gedaan, en ik ben het totaal 
niet eens met trainers die zeggen: 
‘Het gaat ten koste van’ aldus Mulder.

Ook Poutsma kan de twee sporten 
goed combineren en stond in 
2022 nog op de startlijst voor 
het NK Inline. Het evenement 
werd dit jaar van 11 tot en met 
13 mei in Rotterdam gehouden, 
zonder Poutsma overigens. Het 
vrouwentoernooi werd een kolfje 
naar de hand van Lianne van Loon. 
De geboren Goudse haalde liefst zes 
keer goud in drie dagen en zilver 
op het onderdeel 200 meter. ‘De 

drie musketiers van Bouwselect/ De 
Haan Westerhoff domineerden het 
NK Inline bij de mannen. Christian 
Haasjes (afvalkoers), Luc ter Haar 
(puntenkoers baan) en Ronald 
Haasjes (puntenkoers weg) sleepten 
de nationale titels voor hun club 
binnen. De laatste zei achteraf: ‘Het 
verliep soepel, maar je moet het wel 
elke keer weer klaarspelen. Gelukkig 
liep het precies zoals we wilden.’ 

Selma Poutsma. 
Foto: Archief Utrechtse Sportkrant.

Shorttrackster Selma Poutsma kiest voor avontuur bij Jumbo-Visma

GELD NODIG?!
LEEN GELD MET UW GOUDEN 
SIERADEN ALS ONDERPAND

BELEEN UW SIERADEN 
TEGEN DE LAAGSTE RENTE!

Wij kopen Goud en Zilver
tegen hoogste prijs!

Sieraden duur?
Koop bij ons uw sieraden en betaal 

in 12 maanden. U kunt ook met 
BITCOINS betalen.

Amsterdamsestraatweg 320-L
3551 CT Utrecht
Telefoon 030 – 244 4414

www.hsjuweliers.nl

Tegen inlevering van deze bon voor 5 Euro een 
batterijwissel. Normaliter 15 Euro. 

OOK ADVERTEREN 
IN DEZE KRANT?

LAAT HET ONS WETEN:
VERKOOP@

UTRECHTSESPORTKRANT.NL
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Door Marcel Koch

AMERSFOORT - Een aardig begin. 
Met die woorden vat Roger Ooms 
de prestaties van DTM in hun 
debuutjaar samen.

 ‘Met een zeventiende plek in de 
clubcompetitie zaten we slechts 
één plek achter onze grote broer De 
Volharding uit Utrecht en hielden 
we toch maar mooi zeven ploegen 
achter ons’, concludeert Ooms die 
als data-analist en als persoonlijk 
coach deel uitmaakt van het 
begeleidingsteam van het vorig 
seizoen opgerichte DTM. 
Ooms was in het verleden bij 
wielervereniging Eemland 
teammanager en weet uit 
ervaring dat zo’n eerste jaar in de 
beloftecompetitie voor de jeugdige 
renners altijd wennen is. Ooms: 
‘De praktijk wijst uit dat de stap 
van junioren naar de beloften voor 
de renners best groot is. Niettemin 
hebben we vorig seizoen een paar 
mooie resultaten geboekt. Ons 

eerste jaar in koers mocht er best 
zijn.’ 

Maar prestatie, benadrukt Ooms, 
is niet het primaire doel van DTM’s 
opzet. ‘Als opleidingsploeg, het 
woord zegt het al, richten we ons 
primair op het ontwikkelen van de 
renners. En aantal renners heb ik 
vorig seizoen zeker progressie zien 
maken. En dan heb ik het, zonder 
de anderen te kort te doen, onder 
meer over Ralph-Karsten van der 
Vliet, Stef de Jong en Ole Stoffels. 
Niet toevallig zijn laatstgenoemde 
twee overgestapt naar een meer 
ervaren wielerploeg. Dat we hen 
zijn kwijtgeraakt betekent dat onze 
aanpak vruchten afwerpt. Ze rijden 
nu bij ploegen waar ze de kans 
krijgen om nog grotere wedstrijden 
te rijden.’ 

Gewenning
En nog even specifiek terugkomend 
op het aspect gewenning in zo’n 
eerste jaar, vertelt Ooms: ‘Een 
juniorenwedstrijd rijden of aan de 
meet staan bij een klassieker is een 
wereld van verschil. Een klassieker 
is een apart verschijnsel. En dat 
voelen de jongens. Het brengt 
nervositeit met zich mee. Bovendien 
speelt ook mee dat de renners zich 
willen bewijzen ten opzichte van 
de ploeg en die mix van nervositeit 
en bewijsdrift leidt weleens tot 
valpartijen. Onze ploegleiders 
noemen dat ‘oorlog in de polder’. 

Ooms vervolgt: ‘In een klassieker 
wordt op het scherpst van de snede 
gereden en dan moet je als renner 
zowel technisch als mentaal goed 
zijn. Dat betekent: snel denken, 
snel handelen zodat je niet in de 
berm wordt gereden. Vaak gaat het 
om je plek opeisen, je niet laten 
wegzetten, brutaal zijn ja. En dit 
alles speelt zich af in een fractie van 
een seconde. Kortom, dat is een 
leerproces waar onze jonge renners 
doorheen moeten. Aan het begin 
van het seizoen zag je bij hen de 
worsteling, maar naderhand gingen 
ze de ‘oorlog in de polder’ steeds 
beter beheersen.’

Talentenproject
Ooms wijst erop dat DTM - te 
herkennen in hun groenblauwe 
tenue - een sfeer creëert waarin 
renners zich veilig voelen en 
zich goed kunnen ontwikkelen. 

‘Sommige talenten hebben meer tijd 
nodig om tot bloei te komen. En los 
van de intensieve en persoonlijke 
aanpak biedt ons talentenproject de 
renners de mogelijkheid om samen 
te trainen, omdat ze allen in dezelfde 
regio woonachtig zijn. Dat is een niet 
te onderschatten voordeel.’

Naast een aantal nieuwe renners 
begroette DTM dit seizoen ook 
een nieuwe sponsor, ONE (Ouro 
Nutrition Endurance) geheten. 
Het bedrijf brengt onder meer een 
energiedrank op de markt. Ooms 
prijst het product even aan: ‘Die 
beduidend minder zoet is dan de 
gebruikelijke energiedranken. Vaak 
gaat de zoete smaak in je mond 
tegenstaan, maar die van ONE 
niet. Het is een even smakeloos 
als effectief sportdrankje.’ Verder 
schafte DTM ook een bus aan 
waarmee het een groot deel van 
de renners naar wedstrijden kan 
vervoeren. Ooms: ‘Dat bevordert de 
teamgeest.’ Overigens belegde de 
opleidingsploeg vorig jaar ook een 
trainingskamp in het Spaanse Calpe. 
Ooms: ‘Daar hebben de renners zich 
goed kunnen voorbereiden op het 
nieuwe seizoen.’

Talent Ralph-Karsten van der 
Vliet zette eind april de toon. De 

renner van DTM, woonachtig 
in Soest, finishte tijdens een 
clubcompetitiewedstrijd in 
Simpelveld als tweede. Dat is meer 
dan een aardig begin. Dat is een 
uitstekend begin. 

Ontwikkeling
‘Het eerste jaar bij DTM is mij 
goed bevallen’, zegt Spiek Oord 
die vorig seizoen debuteerde als 
belofterenner en op zijn achtste 
met wielrennen begon bij WTC 
Woerden. ‘Ik heb nog niet bij heel 
veel wedstrijden voorin kunnen 
zitten, maar ik heb wel veel 
geleerd hoe het bijvoorbeeld in de 
klassiekers eraan toegaat. In die 
wedstrijden moet je echt knokken 
voor een plekje in het peloton, dat 
zoveel meer renners telt dan bij de 
junioren. 

Vooral de renners van continentale 
ploegen hebben er een handje van 
om je zonder pardon van je sokken 
te rijden. Daar moet je je tegen 
wapenen en dat zal ik dit seizoen 
ook zeker doen. Ik heb in het eerste 
jaar mijn lessen geleerd.’
De renner met sprintkwaliteiten 
voelt zich opperbest bij DTM. ‘Ik 
kan me bij deze ploeg in alle rust 
ontwikkelen. Ik heb ook erg genoten 
van het trainingskamp in Calpe.’ 
Oord zit in het tweede jaar van 
zijn studie werktuigbouwkunde 
in Utrecht. De renner uit Loenen 
aan de Vecht bouwt de trainingen 
om zijn lessen heen. Oord: ‘Ik train 
zo’n vijftien uur in de week, maar 
dat moet ook wel wil je meekomen 
in het peloton. Vooral als je in 
wedstrijden met continentale 
ploegen rijdt, ligt het tempo heel 
hoog.’

Ole Stoffels (19) keerde DTM na één 
seizoen de rug toe. De Amersfoorter, 
geboren en getogen in de Keistad 
en op jonge leeftijd begonnen bij 
WV Eemland, heeft in Dutch Food 
Valley Cycling Team dit seizoen 
een nieuwe ploeg gevonden. Een 
logische vervolgstap vindt hijzelf. 
‘Food Valley bestaat als ploeg al wat 
langer, is goed georganiseerd en 
het team biedt mij een nog mooier 
programma dan dat ik bij DTM had. 
Bovendien kan ik mij bij Food Valley 
meten met nog betere renners. Voor 
mij is dit echt een stap vooruit.’ 
De ambitieuze Stoffels kijkt met een 
goed gevoel terug op zijn periode 
bij DTM. ‘Als eerstejaars belofte heb 
ik er veel geleerd. DTM is een ploeg 
voor en door renners, dus ik heb 
ook mijn steentje bijgedragen bij 
de organisatieontwikkeling van de 
ploeg. Ik kijk daar met plezier op 
terug.’

Regionale opleidingsploeg is tevreden over eerste bestaansjaar 

Aanpak DTM werpt z'n vruchten af

DTM bestaat dit seizoen uit de renners: Jesper Beiboer, Micca Blijleven, Gijs Broere, Daan Hilbers, Niels Hilhorst, Thiis Kortes, Spiek Oord, Tycho Parmentier, 
Tijn Tolboom, Yoep van der Peet, Geert van der Sluijs, Ralph-Karsten van der Vliet, Christian van Gent, Bas Visser en Tijmen Zondag. Laatstgenoemde heeft de 
nationaal talent status para wielrennen van de KNWU.    Foto: Hugo Schonewille.

‘In het Spaanse Calpe 
hebben de renners zich 
goed kunnen voorbereiden 
op het nieuwe seizoen’

‘Vooral de renners van 
continentale ploegen 
hebben er een handje van 
om je zonder pardon van je 
sokken te rijden’

‘Als opleidingsploeg, 
het woord zegt het al, 
richten we ons primair op 
het ontwikkelen van de 
renners’

Beter. Sneller. Verrassend voordelig.

Welkom bij Profile
voor onderhoud, banden, 
velgen, APK, reparatie en airco.

Parallelweg 82, 3931 MT Woudenberg  
T. 033 28 63804DBS

DREAM HOSTING
WWW.DREAM-HOSTING.NET

Webhosting voor iedereen

Voor al uw:
• Web hosting
• Wordpress hosting
• Joomla hosting
• Webwinkels
• VPS hosting
• Domeinnamen

Nu 50% korting op de 1ste

factuur met kortingscode:

SPORT
Tel.: 0318 - 47 99 00
Mob: 06 - 5461 3943

E-mail: Info@compleet-dak.com

COMPLEET - DAK B.V. Wielerploeg Development Team Midden was 
vorig seizoen nieuw in de koers. De regionale 
opleidingsploeg, een initiatief van WV Eemland 
en WTC Woerden, kijkt met een tevreden gevoel 
terug op hun eerste bestaansjaar. Dit seizoen 
participeert ook de Utrechtse Studenten 
Wieler Vereniging De DOMrenner mee in het 
talentencollectief van DTM. 

betr
Persoonlijke aandacht en 

okkenheid maakt het 

verschil!

Binnen- en buitenlandseverhuisservice✔

Kantoor- en bedrijfsverhuizingen✔

Verwarmde en beveiligde boedelopslag✔

Verhuur en verkoop verhuismaterialen✔

Verhuisliften✔

Anne de Vrieshove 31
3437 ZB Nieuwegein
Tel. 06 11 88 88 22
info@remerink.nl
www.remerink.nl

betr
Persoonlijke aandacht en 

okkenheid maakt het 

verschil!

Binnen- en buitenlandseverhuisservice✔

Kantoor- en bedrijfsverhuizingen✔

Verwarmde en beveiligde boedelopslag✔

Verhuur en verkoop verhuismaterialen✔

Verhuisliften✔

Anne de Vrieshove 31
3437 ZB Nieuwegein
Tel. 06 11 88 88 22
info@remerink.nl
www.remerink.nl

betr
Persoonlijke aandacht en 

okkenheid maakt het 

verschil!

Binnen- en buitenlandseverhuisservice✔

Kantoor- en bedrijfsverhuizingen✔

Verwarmde en beveiligde boedelopslag✔

Verhuur en verkoop verhuismaterialen✔

Verhuisliften✔

Anne de Vrieshove 31
3437 ZB Nieuwegein
Tel. 06 11 88 88 22
info@remerink.nl
www.remerink.nl

betr
Persoonlijke aandacht en 

okkenheid maakt het 

verschil!

Binnen- en buitenlandseverhuisservice✔

Kantoor- en bedrijfsverhuizingen✔

Verwarmde en beveiligde boedelopslag✔

Verhuur en verkoop verhuismaterialen✔

Verhuisliften✔

Anne de Vrieshove 31
3437 ZB Nieuwegein
Tel. 06 11 88 88 22
info@remerink.nl
www.remerink.nl

betr
Persoonlijke aandacht en 

okkenheid maakt het 

verschil!

Binnen- en buitenlandseverhuisservice✔

Kantoor- en bedrijfsverhuizingen✔

Verwarmde en beveiligde boedelopslag✔

Verhuur en verkoop verhuismaterialen✔

Verhuisliften✔

Anne de Vrieshove 31
3437 ZB Nieuwegein
Tel. 06 11 88 88 22
info@remerink.nl
www.remerink.nl

Persoonlijke aandacht en

betrokkenheid maken het

verschil!

Nedereindseweg 515
3546 PM Utrecht
Tel. 06 11 88 88 22
info@remerink.nl
www.remerink.nl

Binnen- en buitenlandseverhuisservice

Kantoor- en bedrijfsverhuizingen

Verwarmde en beveiligde boedelopslag

Verhuur en verkoop verhuismaterialen

Verhuisliften

SCHERPENZEEL  I  T 06-54 62 80 65  I  WWW.DELANGETECHNIEK.NL

Zonnepanelen  I  Elektrotechniek

EST. 1977

TEGELZETBEDRIJF

van Woudenberg

Met 40 jaar werkervaring bent u bij ons aan het juiste adres voor alle tegel en natuursteen 
werkzaamheden. Wij installeren complete badkamers en sanitaire ruimtes waar wij u voorzien van 

advies en installatiewerk. 

Wij zien u graag in onze showroom aan de Graaf van Lynden van Sandenburgweg 33 in Cothen.

T. 0343 – 562 370  |  E. info@tegelzetbedrijfwoudenberg.nl  |  W. www.tegelzetbedrijfwoudenberg.nl

Kaasspeciaalzaak Kees Oomen
Muntplein 7 
3437 AN Nieuwegein,
tel. 030 - 60 35 731

info@kaaszaakoomen.nl
www.kaaszaakoomen.nl

Openingstijden
Maandag Gesloten
Dinsdag 09:00-18:00
Woensdag 09:00-18:00
Donderdag 09:00-18:00
Vrijdag 08:30-18:00
Zaterdag 08:30-17:00
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Van onze redactie

OUDEWATER - Rolstoeltennisster 
Diede de Groot is toch niet 
onverslaanbaar. 

De tennisster uit Oudewater 
werd ruim drie jaar lang na elke 
wedstrijd gefeliciteerd door haar 
tegenstandster, of het nu een 
partij in een ‘gewoon’ toernooi 
betrof of in een Grand Slam. Na 
145 wedstrijden kwam er echter 
een eind aan haar imponerende 
zegereeks. Bij de World Team Cup 
in Istanbul moest ze in twee sets 
buigen voor de Chinese Li Xiaohui 
(6-3, 6-2). 
De nummer een van de wereld had 
voor het laatst verloren begin 2021. 
In Australië ging ze destijds in twee 
sets onderuit tegen de Japanse 
Yui Kamiji. Daarna was De Groot 
onklopbaar en bracht ze het aantal 
zeges in Grand Slam-toernooien op 

21, evenveel als haar idool Esther 
Vergeer. Omdat in Istanbul ook 
Aniek Koot verloor ging de World 
Cup naar China. 

Laureus
De Groot heeft recentelijk voor 
het eerst in haar carrière de 
prestigieuze Laureus Award 
gekregen. Daarmee treedt ze in 
de voetsporen van jeugdidool 
Esther Vergeer die de jaarlijkse 
prijs voor de beste sporter op het 
wereldtoneel tweemaal (in 2002 en 
2008) in ontvangst mocht nemen. 
De Groot ontving de Award uit 
handen van oud-profvoetballer 
Ruud Gullit. Op het gala in Madrid 
werd de Laureus Award in zeven 
categorieën uitgereikt. 

Bij de mannen was Max Verstappen 
genomineerd. De autocoureur 
werd in 2023 voor de derde maal 
wereldkampioen in de Formule-1 
en brak en passant verschillende 
records. De Award ging evenwel 
naar tennisser Novak Djokovic 
die drie van de vier Grand Slam-
toernooien won. Bij de vrouwen 

werd de Spaanse voetbalster 
Aitana Bonmatí uitgeroepen tot 
de beste internationale sportster 
van het jaar en haar elftal dat de 
wereldtitel veroverde tot de beste 
sportploeg. De Laureus Award voor 
Comeback van het Jaar was voor 
de Amerikaanse turnster Simone 
Biles.

De Groot was al vaker genomineerd 
in de categorie Sporter met een 
Beperking. Vorig jaar ging die 
evenwel naar para-atleet Catherine 
Debrunner. De rolstoelatlete 
uit Oudewater won in 2023 
echter wederom alles wat er 
te winnen viel en ditmaal kon 
de internationale jury niet om 
haar heen. In haar dankwoord 
refereerde ze aan haar jeugd. ‘Toen 
ik een klein meisje was gaf tennis 
me een grote lach op mijn gezicht. 
Deze award is een aanmoediging 
en een herinnering dat ik alles kan 
met een grote lach op mijn gezicht 
en zo kunnen alle kleine Diedes in 
de wereld dat ook.’

Van onze redactie

KOCKENGEN – Onder zomerse 
omstandigheden is het 
polsstokverspringseizoen 2024 
spectaculair van start gegaan 
in Kockengen. Dit evenement, 
gesponsord door MarketingBaas, 
bood een podium aan atleten uit 
diverse klassen die uitzonderlijke 
prestaties hebben geleverd.
Lucas van Eijk uit Haastrecht heeft 
bij de senioren topklasse de eerste 
plaats behaald met een sterke 

afstand van 19,70 meter. Hij werd op 
de voet gevolgd door Nederlands 
kampioen Erwin Timmerarends uit 
Bodegraven, die 19,35 meter sprong, 
en Rian Baas uit Gouda, die 19,12 
meter behaalde.
Joriene Baas uit Oudewater 
domineerde de dames topklasse 
met een sprong van 15,64 meter. 
Achter haar eindigden Tessa Kramer 
uit Amersfoort met 15.16 meter en 
Suzanne Mulder uit Vlist met 14,41 
meter.

Jeugd
In de juniorentopklasse werd 
de verste sprong van de dag 

gemaakt. Mark van der Horst uit 
Schoonhoven bleef stil staan en 
klom met pirouette om de polsstok 
bijna naar de top om te eindigen 
op een absolute topafstand van 
20,21 meter. In deze sterk bezette 
categorie waren het Hidde van 
Dam uit Montfoort en Harmen 
Timmerarends, ook uit Montfoort, 
die sterke concurrenten de tweede 
en derde plaats bemachtigden.
Bij de jongens was Jelle de Ruijter 
uit Oudewater de uitblinker met een 
sprong van 16,17 meter. Julian van 
der Wind uit Linschoten vestigde 
een persoonlijk record met 15,94 
meter, wat hem de tweede plaats 

opleverde, gevolgd door Willem de 
Groot uit Lopik met 14,92 meter.
Bij de meisjes topklasse behaalde 
Gemma van Oosterom uit 
Woerdense Verlaat de eerste plaats 
met 14,17 meter. Julia van der Kleij 
uit Bodegraven en Aimée Plaisier uit 
Linschoten voltooiden de top drie.
Deze wedstrijd heeft gezorgd 
voor een vliegende start van het 
seizoen en benadrukte het hoge 
niveau en de sportieve geest van 
de deelnemers. De sponsor is trots 
om een evenement van dit kaliber 
te ondersteunen en kijkt uit naar 
meer indrukwekkende prestaties 
gedurende het seizoen.

Van onze redactie

AMERSFOORT - Het geheel 
vernieuwde Skatepark Vathorst 
aan de Caraïben is klaar. Op vrijdag 
17 mei van 16.00 tot 20.00 uur 
was de feestelijke opening met 
demo’s en muziek door Ism Schism 
Soundsism. Skaters, inliners, 
steppers en BMX’ers van alle 
leeftijden en vaardigheidsniveaus 
konden meteen hun tricks laten 
zien.

Het park onderging een 
metamorfose. Nine Yards ontwierp 
het park in nauwe samenwerking 
met de Skate Stichting Amersfoort 
en een afvaardiging van gebruikers. 
De stalen toestellen zijn vervangen 
door een betonnen inrichting 
in een groen park. Kunstenaars 

kunnen hun street art maken op de 
permanente graffitiwand.

Duurzaam
Jasper van den Ham Voorzitter Skate 
Stichting Amersfoort: ‘Eindelijk 
bezit Amersfoort een duurzaam 
en toekomstgericht skatepark dat 
volledig aansluit bij de wensen van 
alle lokale skateparkgebruikers. Er is 
met een denktank van stakeholders 
in alle skate-disciplines en 
buurtbewoners zorgvuldig aandacht 
besteed aan het ontwerp van het 
park. Het skatepark biedt zowel 
gevorderde als beginnende skaters 
voldoende ruimte om hun skills te 
oefenen. Daarnaast is het ook een 
prachtig park voor het oog, met 
ruimte voor groenvoorziening en 
urban kunstmuren.’
In het ontwerp is rekening 

gehouden met de gevolgen van 
klimaatverandering. Voor een 
aangenaam verblijf is het park 
groener geworden; de skatelijnen 
zijn van beton gemaakt en de 
tussenruimtes zijn groen met 
bomen. Dat scheelt meer dan 1700 
m2 verharding. In het najaar worden 
er 7 verschillende boomsoorten 
geplant, in totaal 30 nieuwe bomen. 
Door de groene inrichting kan 
water na een fikse bui de grond in. 
De betonnen inrichting vraagt ook 
minder onderhoud.

Attractie
Johnas van Lammeren Wethouder 
Duurzame leefomgeving: ‘Als je 
samenwerkt kom je tot de mooiste 
resultaten. Skate Stichting Amersfoort 
heeft met haar kennis een flinke 
bijdrage geleverd aan dit prachtige 

ontwerp. Met dit vernieuwde 
skatepark heeft Amersfoort er 
een belangrijke attractie bij. Voor 
skaters, inliners, steppers en BMX’ers 

uit Amersfoort, maar ook van ver 
daarbuiten. Ruimte om te sporten en 
bewegen, klimaatadaptief met veel 
nieuwe bomen.’

Tennisster Diede de Groot krijgt in Madrid prestigieuze Laureus Award

Nummer één van de wereld verliest na 145 duels

Polsstokverspringseizoen 2024 van start in Kockengen

Vernieuwde Skatepark Vathorst op 17 mei geopend

Diede de Groot.  
Foto: Hameltion.

Foto: Erik van Kordelaar.

Illustratie: Gemeente Amersfoort.

Van onze redactie

UTRECHT - Na de eerste 
finalewedstrijd met 3-0 verloren 
te hebben, wist VV Utrecht in de 
tweede wedstrijd van de best-of-
three meer weerstand te bieden 
aan Friso Sneek. Het zou een 
vijfsetter worden in een sfeervol 
Galgenwaard. De Friezinnen 
wonnen de wedstrijd echter met 
2-3 en prolongeerden daarmee de 
nationale titel volleybal.

In sporthal Galgenwaard sleepte 
Utrecht de eerste set binnen met 
een kleine 25-23 marge, nadat Sneek 
een voorsprong had opgebouwd. 
Dat gebeurde ook in de tweede 
set, maar nu kon De Hollandse Pot 
enzo / VV Utrecht niet terugkomen. 
Deze, en ook de derde set, eindige 
in 22-25. Utrecht won de vierde 
set waarmee een vijfde set werd 
afgedwongen. De thuisploeg moest 
deze winnen om kans te blijven 
houden op de benodigde derde 

wedstrijd. 
Na een ace van Hofstede had Sneek 
een 2-5 voorsprong in handen in 
de beslissende set. Op 4-9 zette 
Vera Koenen haar tweede time-
out in, waarna haar ploeg een 
opleving had. Wolt bleef goed 
scoren voor Utrecht, maar het was 
niet voldoende om het verschil te 
overbruggen. Op 11-14 maakte Rixt 
van der Wal het beslissende punt en 
daarmee was de landstitel binnen. 
Voor de Hollandse Pot Enzo VV 

Utrecht is er andermaal zilver, net 
als vorig seizoen. De Utrechtse 
volleybalsters werden zesde in de 
reguliere competitie, maar kwamen 
in de play-offs verrassend goed 
op stoom. Na de wedstrijd werd 
afscheid genomen van maar liefst 
acht speelsters én van hoofdcoach 
Vera Koenen. 
TK Meijnderts
Anne Meijnderts is vanaf komend 
seizoen de nieuwe hoofdtrainer van 
VV Utrecht Dames 1. Meijnderts (32 

jaar), die al jaren actief is als trainer/
coach bij VV Utrecht en bij Jeugd 
Oranje, maakt nu de stap naar de 
eredivisie. Anne Meijnderts volgt 
hiermee Vera Koenen op die vertrekt 
aan het einde van dit seizoen. 
Ze kijkt uit naar deze nieuwe 
uitdaging. Meijnderts: ‘Ik ben 
heel blij om komend seizoen als 
hoofdtrainer/coach bij Dames 1 in de 
eredivisie aan de slag te gaan. Deze 
aanstelling heeft voor mij ook een 
persoonlijk randje. Zo ben ik ooit 
zelf begonnen met volleyballen bij 
de jongste jeugd van VVU en heb hier 
veertien jaar geleden mijn eerste 
meters gemaakt als trainer. Het voelt 
wel heel speciaal dat ik nu aan het 
roer mag staan van het vlaggenschip 
van deze mooie vereniging. Ik heb 
heel veel zin om met deze groep aan 
de gang te gaan.’
Herman van den Brink, technisch 
directeur VV Utrecht: ‘Na een 
mooi seizoen onder leiding van 
Vera met een finaleplaats om het 
landskampioenschap willen we 
een stabiele eredivisionist blijven. 
Met het vertrek van Vera en een 
aantal ervaren spelers zetten we 
volgend seizoen in op een mix van 
ervaren en talentvolle spelers. Met 
de aanstelling van Anne Meijnderts 
hebben we een gedreven en 
talentvolle trainer die zowel het 
team als de club helpt zich verder te 
ontwikkelen. We kijken erg uit naar 
deze samenwerking.’
Mark Roper blijft aan als assistent-
trainer. Meijnderts en Roper werkten 
afgelopen jaar al intensief samen 
in de staf bij vrouwen 1 en bij de 
ontwikkeling van het jeugdvolleybal 
bij VV Utrecht. Zij gaan dit bij VV 
Utrecht vrouwen 1 voortzetten.

Van onze redactie

UTRECHT - In 2000 telde Nederland 
ongeveer 28.000 sportverenigingen 
en in 2023 nog bijna 26.000. 

Dat is een afname van ongeveer 7 
procent. Dat blijkt uit de Monitor 
aantal sportverenigingen in 
Nederland 2024 van het Utrechtse 
onderzoeksbureau Mulier Instituut. 
In twee perioden daalde het aantal 
sportverenigingen sterker dan in 
andere jaren: tussen 2008 en 2013 
en tussen 2019 en 2023. Dat lijkt 
samen te hangen met de crises 
waarmee Nederland te maken had: 
de kredietcrisis en de coronacrisis.
De daling was het sterkst tussen 
2019 en 2020 en tussen 2022 
en 2023, dus net vóór en net na 
de coronacrisis. Deze afname is 
mogelijk tijdens de coronajaren 
gedempt door de steunmaatregelen 
van de overheid en verminderde 
activiteit bij de sportverenigingen. 
Het aantal sportverenigingen daalt 
dus, maar het aantal Nederlanders 
dat lid is van een sportvereniging is 

stabiel of daalt slechts licht. Deze 
verenigingssporters kunnen bij 
nu minder verenigingen terecht 
en dat zou kunnen betekenen dat 
de sportverenigingen in omvang 
groeien. Uit onder andere de 
ledentallenregistratie van NOC*NSF 
blijkt dat sportverenigingen 
inderdaad groter worden in aantal 
leden.

Achtergrond
Het Mulier Instituut somt op wat 
de aanleiding voor de aangetroffen 
trend en het onderzoek zijn: 
Nederlandse sportverenigingen 
ondervonden veel gevolgen van 
de coronacrisis en de stijgende 
energieprijzen. Daarnaast hebben 
sportverenigingen al langer 
problemen met het vinden van 
voldoende vrijwilligers en neemt de 
regeldruk bij sportverenigingen toe. 
Ook is het aantal en de diversiteit 
aan andere sportaanbieders dan 
sportverenigingen de afgelopen tien 
jaar gestegen. Het aantal sporters 
dat gebruikmaakt van commerciële 
of ongeorganiseerde sport in de 

openbare ruimte groeit, terwijl het 
aantal Nederlanders dat lid is van 
een sportvereniging stabiel is tot 
licht daalt. 
Deze ontwikkelingen leiden tot 
zorgen over het voortbestaan van 
een deel van de sportverenigingen in 
Nederland. Zeker omdat het aandeel 
kwetsbare sportverenigingen 
toenam in de afgelopen vijf jaar. 
Deze ontwikkelingen kunnen 
ertoe leiden dat sportverenigingen 
moeten stoppen of fuseren. En dat 
heeft weer potentieel negatieve 
gevolgen voor de sportdeelname, 
het organiseren van competitie 
en de bezettingsgraad van 
sportvoorzieningen. Daarom is het 
van belang om de ontwikkeling van 
het aantal sportverenigingen te 
volgen. Hiervoor ontwikkelde het 
Mulier Instituut de Monitor aantal 
sportverenigingen in Nederland, 
waarvan dit de eerste resultaten zijn.  

Verschillen
De ontwikkeling van het aantal 
sportverenigingen tussen 
2000 en 2023 verschilt sterk 

tussen sporttakken: Het aantal 
zaalvoetbalverenigingen nam het 
sterkst af (-44%). Daarna volgen 
gymnastiek (-21%), paardensport 
(-19%), volleybal (-16%) en 
veldvoetbal (-15%). Bij vechtkunsten 
(+113%), danssport (+110%) en 
wielersport (+20%) nam het aantal 
sportverenigingen juist sterk toe.
Tussen 2022 en 2023 vond 
de sterkste afname van 
sportverenigingen plaats sinds 2000. 
Deze afname lijkt een voortzetting 

van een sterke daling die in 2019 
is ingezet. In de jaren van de 
coronacrisis was tijdelijk sprake van 
een kleinere afname, waarschijnlijk 
door de steunmaatregelen van de 
overheid.

De volledige bevindingen en meer 
informatie over de ontwikkeling van 
het Databestand sportorganisaties 
is te lezen in de ‘Monitor aantal 
sportverenigingen in Nederland 
2024’, in te zien via mulierinstituut.nl

Meijnderts vanaf komend seizoen nieuwe hoofdtrainer VVU 

Utrecht grijpt naast landskampioenschap volleybal

Aantal sportverenigingen in Nederland met 7 procent gedaald sinds 2000

Anne Meijnderts.   Foto: VVU.
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Door Robert Jan van der Horst

LEERSUM – Met enige weemoed 
neemt vv HDS binnenkort afscheid 
van het laatste restje zondagvoetbal. 
Dat is als het tweede elftal zijn 
laatste competitiewedstrijd speelt. 
Pas dan stapt  de Leersumse club – 
opgericht op 24 juni 1930 - na ruim 
negentig jaar definitief over naar 
de zaterdag. En volgt daarmee de 
landelijke trend.
Drie jaar geleden ging het overgrote 
deel van de 350 leden het tweede 
zondagelftal voor. Een stap die vele 
clubs inmiddels hebben gemaakt. 
‘Ook bij ons was er geen ontkomen 
aan’, zegt voorzitter Marco Matthijs. 
De stap van HDS naar de zaterdag 
betekende het einde van het 
zoveelste vertrouwde gezicht in het 
zondagvoetbal.
Maar we leven in het nu. En vinden 

Hoger Door Samenwerking , hoe 
wrang, juist terug in de kelder van 
het zaterdagvoetbal: de vijfde klasse 
D (District West I). Een plek in de 
rangorde van de voetbalpiramide 
die het volledig aan zichzelf heeft te 
danken, weet Matthijs. ‘We zijn vorig 
jaar helaas gedegradeerd en kunnen 
dat alleen onszelf kwalijk nemen. 
Eerder in de competitie, maar zeker 
in de beslissende wedstrijd van de 
play-offs tegen Bunnik ’73 hebben 
we onszelf tekort gedaan, waarna de 
degradatie een feit was.’

Derby
Maar zie, er gloort weer een sprankje 
hoop. HDS staat op de drempel van 

een periodetitel. En dat zou dan 
uitgerekend in de derby met DVSA, 
op de slotdag van het reguliere 
seizoen, gestalte moeten krijgen. In 
Amerongen nog wel. Hemelsbreed 
slechts zo’n vijf kilometer verderop, 
maar desondanks ziet Matthijs op 
tegen de confrontatie. ‘Het spel 
van DVSA ligt ons niet. Vorig jaar 
verloren we daar, dit seizoen hadden 
we op ons eigen veld de grootste 
moeite om te winnen, ondanks hun 
lage klassering.’
Desondanks kijkt Mathijs (58) uit 
naar het duel. ‘De sfeer rondom die 
wedstrijd is altijd leuk. Supporters 
die fakkels ontsteken, al is niet 
iedere scheidsrechter daar over 
te spreken, en de gezelligheid na 
afloop. Maar wat het voetbal betreft, 
maken we het ons vaak te moeilijk. 
Juist tegen mindere ploegen. We 
gaan er desondanks een mooie dag 
van maken. Met een zanger; de bar 
blijft een uurtje langer open, maar 
langer niet. We moeten ook rekening 
houden met onze vrijwilligers die de 
kantine open houden.’

Uitlaatklep
Het is niet alleen voetbal wat 
de klok slaat bij HDS. De enige 
voetbalclub in het ruim 8000 zielen 
tellende bosrijke Leersum op de 
Utrechtse Heuvelrug kent haar 
maatschappelijke taak en toont 
deze betrokkenheid ook. Recent 
nog werd een COA (Centraal Orgaan 
Asielzoekers)-voetbaltoernooi 
georganiseerd. Matthijs: ‘We hebben 
daar onze accommodatie voor 
beschikbaar gesteld. Op de plek 
waar vroeger revalidatiecentrum De 

Hoogstraat – geruime tijd geleden 
verhuisd naar Utrecht – zat, is nu een 
opvangcentrum voor asielzoekers 
(AZC) gehuisvest.’
Hij vervolgt. ‘Deze inwoners daarvan 
trainen al op maandagavond bij 
ons’, vervolgt Matthijs, ‘en onlangs 
is dus het toernooi hier gespeeld. 
Dat was voor herhaling vatbaar en 
ik hoop dat HDS daar volgend jaar 
met een eigen elftal aan deelneemt. 
Nee, nieuwe leden halen we niet 
uit de bewoners van het AZC. Hun 
toekomst is namelijk erg onzeker. 
Vaak weten die jongens niet of ze er 
de volgende dag nog wonen; het lijkt 
me heel vervelend om zo te moeten 
leven. Ze zijn welkom om bij ons te 
voetballen, deze mensen moeten 
toch ook een uitlaatklep hebben. 
We zetten daar graag onze deur voor 
open.’

Aanwas
Op 27 april stond sportpark De 
Engelse Berg eveneens bol van 
de activiteiten. Ditmaal voor de 
jongere jeugd. HDS was namelijk 
het toneel van de Koningsspelen. 
Matthijs: ‘Normaal gesproken vinden 
die plaats bij de drie basisscholen 
die Leersum telt of het zwembad, 
maar deze keer waren wij gevraagd. 
Het gaf ons de gelegenheid een 
relatie op te bouwen met deze 
scholen en om kennis te maken 
met andere sportaanbieders. Zo 

werd er, naast voetbal, onder meer 
gevolleybald en gerugbyd. Ook uit 
die activiteiten halen we, net als bij 
het COA-voetbaltoernooi, niet veel 
leden. Die aanwas komt vooral uit 
het schoolvoetbal dat in juni wordt 
georganiseerd.’
Over aanloop aan de ‘onderkant’ 
heeft HDS geen klagen, maar het 
is vooral in de hogere leeftijden 
dat de groei stokt. Zozeer zelfs, 
dat waarschijnlijk volgend jaar, 
net als in seizoen 2022/2023, een 
samenwerking met DVSA op de rol 
staat. ‘Zodat we gezamenlijk in de 
leeftijdscategorieën waar dat nodig 
is, een heel team op de been kunnen 
brengen.’
Deze samengestelde teams van 
twee of meer verenigingen worden 
door de voetbalbond KNVB ST/
teams genoemd en dienen elk jaar 
opnieuw te worden aangevraagd. 
De elftallen worden ingeschreven 
voor de competitie onder een 
door de clubs te kiezen naam. De 
spelers blijven echter lid van hun 
eigen vereniging en mogen zich 
niet tussentijds laten overschrijven 
naar één van de twee (of drie) 
clubs. Omdat een voetbalseizoen 
tegenwoordig bij de jeugd uit 
fases bestaat, kan de clubnaam 
tussentijds wijzigen. Verder zijn de 
betrokken clubs en spelers vrij om te 
trainen waar ze willen. Matthijs: ‘Een 
goede oplossing om zo voetballers 
aan het sporten te houden.’

Opvolger
Matthijs, geboren Rotterdammer, 
maar fan van FC Utrecht, besteedt 
niet al zijn tijd aan HDS. Ook zoon 
Timo (23) behoeft aandacht. Die 
studeert en woont in Nijmegen en 
voetbalt bij Quick 1888. ‘Daar gaan 
we als ouders natuurlijk ook wel 
eens kijken. Vroeger hadden we een 
seizoenkaart bij FC Utrecht, maar 
sinds mijn zoon in Nijmegen woont, 
ben ik vooral aangewezen op ESPN.’
Hij is bezig aan zijn laatste jaar als 
voorzitter. Als hij volgend jaar stopt 
heeft Marco Matthijs er zes jaar 
opzitten. ‘Ik heb functies bekleed 
vanaf het moment dat mijn zoon, 
toen zes jaar oud, lid werd van HDS. 
Al met al heb ik er nu zeventien als 
kaderlid opzitten. Het wordt tijd 
voor nieuwe energie; de club heeft 
een jaar tijd om mijn opvolger te 
kiezen.’

Winst bij DVSA kan Leersumse formatie gewenst slot van seizoen brengen

HDS op drempel periodetitel

Deelnemers aan het COA-voetbaltoernooi.  Foto: HDS.

HDS hoopt tegen streekgenoot DVSA de derde periodetitel veilig te stellen.  Foto: HDS.

Installatietechniek - Dakbedekkingen

Rob Roosen
Leersum  06 539 131 39

‘Het spel 
van DVSA 
ligt ons niet’

‘We gaan er 
desondanks een 
mooie dag 
van maken’
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Wij verrichten o.a. de volgende werkzaamheden:
• Platte daken renoveren, repareren en/of isoleren
• Daklekkage opsporen en verhelpen
• Loodgieterswerk o.a. zink- en loodwerk
• Staat uw klus hier niet tussen? Neem contact met ons op om te 

kijken of we iets voor u kunnen betekenen.
Prijsopgaaf vooraf

Kijk voor meer informatie op vandenbergdakenzink.nl. 
Een afspraak maken kan via info@vandenbergdakenzink.nl of bel 
naar 06 – 41 89 53 52.
Gevestigd in Houten

Isoleer je dak
voor meer rendement

www.lcw.nl
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Door Robert Jan van der Horst

AMERONGEN – Eén ding is zeker, 
voetbalseizoen 2023/2024 gaat bij 
DVSA niet de annalen in als een 
topjaar. De Amerongse club immers, 
uitkomend in de vijfde klasse D 
(District West I), weet de rode 
lantaarn maar met moeite buiten 
bereik te houden. ‘Dat heeft één 
‘voordeel’ en dat is dat er maar één 
weg is, en dat is die naar boven.’

Het zijn de woorden van voorzitter 
Rolf Hopman, die ongeveer een jaar 
geleden de hamer overnam van 
Gert van Dalen. Van Dalen, nu nog 
actief als Coördinator Horeca bij 
Door Vriendschap Sterk Amerongen, 
begon 1 maart 2022 voortvarend aan 
zijn klus, maar liep al snel tegen de 
grenzen van zijn mogelijkheden aan. 
Hopman: ‘Het werd hem net te veel.’
Dus sprong Hopman in het ontstane 
gat. Eén van zijn aandachtspunten 
was het breder maken van het 
bestuur en de organisatie. ‘Er waren 
twee, drie leden die écht actief 
waren. Nu zijn we met veel meer 
mensen, zeg een man of tien. Dat is 
merkbaar in het bestuur. De leden 
versterken elkaar en dat gaat door 
de hele vereniging heen. We hebben 
de gaten kunnen vullen, en meer 
mensen hebben nu per saldo minder 
taken.’

Ambitieus
Het was met enig optimisme dat 
Van Dalen, zo’n twee jaar geleden,  
vertrouwen had in de voetballende 
toekomst van DVSA, maar degradatie 
naar de vijfde klasse was in seizoen 

2021/2022 echter een feit. ‘We waren 
ernstig ambitieus’, zegt Hopman 
nu. ‘Je mag niet verwachten dat als 
er een groot aantal jeugdspelers 
overgaat naar de senioren dat je 
dan ineens meedraait. Dat heeft tijd 
nodig. Wat die selectie miste, hoe 
talentvol ook,  was routine, ervaring. 
Er was, kortom, te weinig senioriteit 
in de selectie.’

Dat probleem lijkt zich nu op te 
lossen. Ondanks de voorlaatste plek 
in de vijfde klasse, kijkt Hopman met 
vertrouwen vooruit. ‘We zullen de 
verjongingsslag doorzetten. Naar 
mijn idee kost het inpassen van 
jeugd een jaar of drie. We hebben nu 
al een paar ervaren spelers kunnen 
aantrekken voor volgend seizoen en 
in de persoon van de ervaren Pieter 
van de Grift komt er een nieuwe 
hoofdtrainer. Dat ziet er vooralsnog 
goed uit.’

De voetballers van DVSA maken deel 
uit van een omni-sportvereniging, 
officieel Omni Sport Verbond 
Amerongen. Ook daarvan is Hopman 
de voorzitter. Met de korfballers 
van Hemur Enge en Vrouwen 
Voetbal Heuvelrug (VVH) wordt 
sportpark De Burgwal gedeeld. 
De korfballers, die in 2025 over 
een nieuw kunstgrasveld kunnen 
beschikken, hebben dit seizoen 
met trots kunnen constateren dat 
het gelukt is om met vereende 
krachten weer een seniorenteam 
op de been te brengen. Hopman: 
‘Daar zijn we heel blij mee. VVH 
heeft twee jaar gedraaid, maar had 
helaas niet genoeg leden om dit 

jaar met een vrouwenteam deel 
te nemen aan de competitie. Maar 
daar zijn we druk mee bezig om dat 
handen en voeten te geven. Hopelijk 
kunnen we dat volgend seizoen wel 
realiseren. Het is ons nog niet gelukt 
om het ledental bij de vrouwen 
over de kritische grens te krijgen. 
Wat dat betreft is HDS met het 
vrouwenvoetbal in deze regio een 
mooie uitzondering.’

En dan is er nog het X-Team, 
waarvan de X (IKS) staat voor 
Iedereen Kan Sporten. Een initiatief 
dat nog niet helemaal van de grond 
is gekomen, weet Hopman (58), 
maar is bedoeld voor kinderen in 
de leeftijdsgroep van 6-13 jaar voor 
wie meedoen in een regulier team 
soms moeilijk is. Hopman: ‘X-Team 
is, zeg maar, voor kinderen met een 
beperking die om wat voor reden 
dan ook buiten de boot dreigen 
te vallen. We hadden gehoopt 
op meer aanmeldingen, maar 
dat is niet gelukt. In juni is er een 
benefietdag, hopelijk krijgt X-Team 
dan een impuls. Wellicht ook is het 
ons nog niet gelukt om de juiste 
connectie maken met ouders of 
instanties, maar ik wil daar wel mijn 
schouders onder zetten. Ik vind dat 
iedereen moet kunnen sporten. 
Aan de andere kant: je blijft een 
vrijwilligersorganisatie en niet elk 
idee lukt.’

Sfeervol
Dat iedereen moet kunnen sporten 
geldt eveneens voor de (jeugd)
leden van DVSA en HDS, de 
Leersumse ‘buurman’ die toevallig 
op 25 mei te gast is op Sportpark 
De Burgwal. Een heuse derby ligt 
dus in het verschiet. ‘Dat zijn heel 
aparte wedstrijden’, aldus Hopman. 
‘We kijken daar altijd weer naar 
uit, het is altijd sfeervol. De clubs 
organiseren rond die duels altijd 
iets extra’s. Zo ook zaterdag 25 mei. 
We regelen dan een zangertje en 
barretje buiten. Het belooft weer 
gezellig te worden.’
De scherpe kantjes zijn wel van 
de derby af in Amerongen en 
Leersum, beide deelgemeente van 
de gemeente Utrechtse Heuvelrug. 
Op juniorenniveau is er zelfs sprake 
van samenwerking. In seizoen 
2022/2023 was dat al het geval, en 
er is sprake van een hernieuwde 
samenwerking volgend seizoen. 
Hopman: ‘De technische commissie 
van beide clubs zijn daarover in 
overleg.’
Hoe werkt die samenwerking? Als 
bijvoorbeeld zowel DVSA als HDS 
spelers tekort komt om in een 
leeftijdsgroep (bijvoorbeeld JO14) 
een volwaardig team op te stellen, 
dan kunnen de spelers van hetzelfde 
geboortejaar elkaar aanvullen en 
toch met één gezamenlijk elftal, 
aan de competitie deelnemen. 
Hopman: ‘Zodat ook die jongens 
kunnen blijven sporten, bewegen 
is zo belangrijk. Maar ik kan nu nog 
niet inschatten bij welke elftallen we 
komend seizoen de leden bij elkaar 
zouden moeten voegen.’

Jeugd
Zelfstandig ondernemer Hopman, 
die zichzelf horeca-architect 
noemt en onder meer de horeca 
van de muziekcentra De Doelen 
(Rotterdam) en TivoliVredenburg 
(Utrecht) heeft geadviseerd, 
ontwikkeld, vormgegeven en 
geïmplementeerd, ziet dankzij de 
betere structuur en organisatie 
bij DVSA de bestuurlijke druk op 
zichzelf minder worden. Daardoor 
komt er wellicht meer ruimte om zijn 
schouders te zetten onder andere 
initiatieven, zoals het X-Team.
Vooralsnog heeft bij DVSA het 
voetbal zijn meeste aandacht. 
Zijn zoon Aik speelt in JO12-1 en 
de voorzitter is tevens trainer/
coach van dat elftal. Een doorn in 
het oog is de voorlaatste plaats 
waarop de hoofdmacht, los van de 
uitkomst van de derby tegen HDS, 
aan het eind van seizoen 2023/2024 
eindigt. Maar er is licht aan het 
einde van de tunnel. Daar moeten 
meer seniorentijd en een goede 
doorstroming vanuit de jeugd voor 
zorgen. Vanuit de onderbouw (‘de 
belangstelling bij de jongste jeugd 
is groot’) naar boven, is zijn visie. ‘Ik 
ga geen gekke dingen roepen. Een 
periodetitel volgend seizoen zou 
mooi zijn. Van daaruit stabiliseren en 
dan voorzichtig omhoog kijken.’

DVSA voorzitter Hopman kijkt met vertrouwen vooruit

‘Er is maar één weg, en dat is die naar boven’

‘Je blijft een 
vrijwilligersorganisatie 
en niet elk idee lukt’
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Voorzitter van DVSA, Rolf Hopman: ‘Ik ga geen gekke dingen roepen. Een periodetitel volgend seizoen zou mooi zijn.’  Foto: DVSA.

Van onze redactie

ZEIST - Tijdens de Pinksterdagen 
werd het jaarlijkse en internationale 
Zeister Slot herensoftbaltoernooi 
georganiseerd door honkbal en 
softbalvereniging Firebirds BSC uit 
Zeist. Het Nederlands team had een 
zware eerste wedstrijd op zaterdag 
tegen de jonge Tsjechen, ze verloren 
deze wedstrijd met 10-1. Daarna 
volgde een spannende wedstrijd 

tegen de Stags uit London, die het 
Koninkrijksteam met 5-4 naar zich 
toe wist te trekken. 
De weersvoorspellingen vooraf 
waren slecht, het hele weekend 
zou het gaan regenen. Gelukkig 
bleef het bij voorspellingen want 
de 39ste editie van het Zeister Slot 
Toernooi gaat de boeken in als 
een zeer zonnige en druk bezochte 
editie. Het internationale heren 
softbal toernooi wordt elk jaar met 

Pinksteren georganiseerd door 
Firebirds BSC uit Zeist.
Dit jaar waren de deelnemende 
teams weer ijzersterk. Burros Team, 
speciaal overgekomen uit Mexico 
om in Zeist te spelen, begon het 
toernooi zeer sterk met een 0-1 
overwinning op Tsjechië U23. De 
eerste dag sloten zij ongeslagen en 
zonder punten tegen af. Met sterkte 
pitchers, onder andere Maikel 
Pimentel, waren zij het team met de 

beste papieren voor de winst van de 
finale op maandag. 
Op zondag werd de kraker gespeeld, 
Nederland tegen België. Het 
Nederland team begon ijzersterk 
en wist snel een voorsprong te 
pakken. De Belgen waren niet 
opgewassen tegen de slagkracht 
van de Nederlanders, de wedstrijd 
werd vroegtijdig beslist door de 
“run ahead rule” met een stand van 
9-2 voor Nederland. Burros Team 
was nog steeds ongeslagen en 
ging de “round robin” in met veel 
zelfvertrouwen. De jonge Tsjechen 
en daarna de Belgen maakten de top 
3 compleet. 
Maandag, de finale dag, werd gestart 
met de wedstrijden Tsjechië U23 
tegen Stags (0-7) en een herhaling 
van de kraker van zondag, Belgie 
tegen Nederland. België kwam 
zeer sterk voor de dag en wist 
na een zeer spannende en snelle 
wedstrijd het Nederlands team uit te 
schakelen met een 5-4 overwinning. 
Caribenos, uit Spanje, mocht het 
opnemen tegen Amager Vikings 
uit Denemarken. Amager Vikings 
wist eenvoudig te winnen met een 
7-0 overwinning en plaatste zich 
daarmee voor de halve finale. In 
de halve finale mochten zij het 
opnemen tegen het nog ongeslagen 
en zeer sterke Burros Team. Amager 
Vikings waren uiteindelijk het team 
om Burros Team van de troon te 
stoten. Met een 1-2 overwinning 
plaatste Amager Vikings zich voor 
de finale waar zij het tegen de jonge 

Tsjechen, die eerder op de ochtend 
met 7-0 wisten te winnen van België, 
mochten gaan opnemen. 
Voorafgaand aan de finale werd de 
eerste bal gegooid door Henk van 
den Brink, de nieuwe voorzitter 
van SV Zeist. Tsjechië U23 boekte 
snel een 0-3 voorsprong. De Vikings 
hadden moeite met het snelle spel 
van de Tsjechen en kwamen niet aan 
scoren toe. De Tsjechen wonnen de 
finale met een 0-9 overwinning en 
wonnen daarmee de 39ste editie van 
het Zeister Slot Toernooi. 

Van onze redactie

UTRECHT - Op 19 mei was de 
Domstad het decor van een 
bijzondere editie van de Utrecht 
Marathon. De 40ste editie werd 
de grootste ooit met bijna 14.000 
inschrijvingen. Van vroeg in de 
ochtend tot laat in de middag 
ademde de stad een sfeer van 
gezelligheid, plezier en vooral 

sportieve prestaties. Jill Holterman 
maakte haar favorietenrol waar door 
als snelste vrouw binnen te komen. 
De wedstrijddag begon in 
de ochtend onder prettige 
hardloopomstandigheden. Om 9.00 
uur klonk het eerste startschot van 
de dag. Op dat moment vertrokken 
de eerste duizenden hardlopers 
verdeeld over de GenDx ¼ Marathon, 
Zorg van de Zaak Business Run ¼ 

Marathon en de nieuwe Utregse 
Studentenbokaal.
Na 37 minuten en 39 seconden was 
het Learoy Alcock die er met de 
winst van de GenDx ¼ Marathon 
vandoor ging. De snelste vrouw op 
dit onderdeel was Jiske Wessels met 
een tijd van 41,13. Het snelste team 
van de Utregse Studentenbokaal 
was ‘Meedoen is belangrijker dan 
winnen’. Bij deze mooie prestatie 

hoort natuurlijk een mooie prijs, dus 
gingen de studenten naar huis met 
een set Momentum Sport oordopjes 
van Sennheiser. Daarnaast werd 
hun teamnaam vereeuwigd op 
de Utregse Studentenbokaal. 
Op de tweede plaats eindigde 
team ‘Winnen is belangrijker dan 
meedoen’, maar winnen lukte 
vandaag niet.

Start
Om iets na 10.00 uur klonk het 
startschot van de Utrecht Marathon, 
de Utrecht Science Park Halve 
Marathon en de Zorg van de Zaak 
Business Run Halve Marathon. Aan 
de start verschenen onder andere 
Jill Holterman, Dolf Jansen en Erben 
Wennemars. De lopers liepen vanaf 
de start een mooie route door de 
natuur naar Landgoed Amelisweerd 
en via het prachtige Utrechtse groen 
door naar de historische binnenstad. 
Onder luid gejuich van de 
enthousiaste supporters vervolgden 
zij hun weg langs onder andere de 
Nieuwegracht en de Domtoren op 
weg naar de finish op het Utrecht 
Science Park.  
Langs de route waren er 
verschillende muzikale acts en DJ’s 
te vinden om te zorgen voor extra 
sfeer en een steuntje in de rug van 
de lopers. Om ongeveer 15 minuten 
over 11 veerde de finishstraat op, 
want daar kwamen de eerste lopers 

van de Utrecht Science Park Halve 
Marathon de hoek om. Tommy 
Kinders won dit grootste onderdeel 
van het evenement en finishte in een 
tijd van 01.09,26.

Winnaars
Jill Holterman finishte als eerste 
vrouw op de Utrecht Science Park 
Halve Marathon. Zij bereikte de 
finishlijn op de Cambridgelaan in 
een tijd van 01:17:56. De Utrecht 
Marathon werd dit jaar gewonnen 
door Thomas Cornthwaite. Hij 
liep de ruim 42 KM in een tijd van 
02:33,12. De snelste vrouw op 
de hele marathon was Wiebke 
Kleinwächter met een tijd van 
02:59,55.
In de tussentijd namen de jongste 
atleten van de dag het tegen elkaar 
op tijdens de Mini Marathon. Zij 
liepen een ronde van anderhalve 
kilometer op het Utrecht Science 
Park. Onder luid gejuich van 
enthousiaste ouders, opa’s, oma’s 
en al het andere publiek namen de 
hardlooptalentjes hun welverdiende 
medaille in ontvangst.
De Utrecht Marathon 2024 was 
niet alleen de grootste ooit, maar 
ook een hele bijzondere. Er werd 
namelijk ruim € 343.469 euro 
opgehaald voor het goede doel: KWF 
Kankerbestrijding. Het opgehaalde 
bedrag komt ten goede aan 
baanbrekend kankeronderzoek.

Tsjechië wint druk bezocht Zeister Slot Toernooi, Nederland zesde

Holterman wint bij vrouwen in grootste deelnemersveld Utrecht Marathon ooit

Foto: PR Utrecht marathon.

Uitslag: 
1. Czechia U23
2. Amager Vikings (DEN)
3. Burros Team (MEX)
4. België
5. Caribenos de la Laguna 

(ESP)
6. Nederland
7. Stags (ENG)

Individuele prijzen:
Rookie of the Year 
Burros Team - Burro Hernandez
Most stolen bases 
Amager Vikings - Nicolai Elsmer (4)
Most homeruns 
Nederland - Rachid Engelhard
Batting average 
Burros team - Bristo
Best Pitcher 
Czechia U23 - Zelenka
MVP of the tournament 
Amager Vikings - Zunnutini
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Van onze redactie

UTRECHT - Drie Nederlandse 
estafetteploegen zijn zeker van 
deelname aan de Olympische Spelen 
in Parijs. Femke Bol uit Amersfoort 
is een belangrijke schakel in 
twee relayteams, de 4x400 meter 
vrouwen en de 4x400m gemengd. 
De Utrechtse N’ketia Seedo maakt 
deel uit van het sprintkwartet van de 
4x100m vrouwen. 

Op de WK estafette op de Bahama’s 
was Bol de drijvende kracht achter 
het zilver op de mixed relay. De 
gemengde estafetteploeg liet er 

geen gras over groeien en veroverde 
meteen op de eerste dag een ticket 
voor Parijs als winnaar van de serie. 
In de finale spurtte slotloopster Bol 
naar het zilver, al had ze moeite om 
de Ierse van zich af te schudden. Met 
de overige lopers Lieke Klaver, Isayah 
Boers en Isaya Klein Ikkink finishte 
Nederland in 3.11,45. Amerika bleef 
buiten bereik (3.10,73).
Het was de enige medaille van de 
Nederlandse atletiekploeg op de WK 
estafette. Dat viel wat tegen, maar 
was ook wel verklaarbaar omdat 
Bol en Klaver niet meededen op de 
4x400 meter vrouwen, het nummer 
waarop Nederland wereldkampioen 

is. Daardoor was het even onzeker 
of TeamNL op dit onderdeel wel een 
startbewijs voor Parijs zou scoren. 
In de serie lukte het niet, wel in 
de herkansing die door Eveline 
Saalberg, Myrte van der Schoot, 
Lisanne de Witte en Cathelijn Peeters 
met overmacht gewonnen werd in 
3.27,45.
Het derde ticket was voor de 
vrouwenploeg van de 4x100 meter. 
N'Ketia Seedo, Tasa Jiya, Minke 
Bisschops en Marije van Hunenstijn 
sloegen meteen in de serie toe door 
als tweede (42,88) te eindigen achter 
Groot-Brittannië. In de WK-finale 
bleef het kwartet steken op de zesde 

plaats in een iets tragere tijd (43,07), 
overigens op grote achterstand van 
het winnende Amerikaanse team 
(41,85).
Met de mannenteams ging het een 
stuk minder. Zowel op de 4x100m 
waarop grootheid Churandy Martina 
hoopt zijn zesde Spelen te halen 
als op de 4x400m liep het niet naar 
wens. Kwalificatie is nog mogelijk op 
grond van een snelle seizoentijd.

Gekwalificeerd
Bij het ter perse gaan van deze krant, 
met nog circa 60 dagen tot de start 
van de Spelen, hebben vele sporters 
zich al weten te kwalificeren, 
waaronder ook Utrechters. Deze 
zijn Utrechts van geboorte of 
woonplaats (mits bekend) dan wel 
uitkomend voor een Utrechtse club. 
Op dit moment is de voordracht 
van de volgende Utrechtse sporters 
ingediend en goedgekeurd: 

Bij de OKT in het Spaanse 
Torrevieja hebben de Nederlandse 
handbalsters hun olympisch ticket 
veilig gesteld. Het is voor de derde 
keer op rij dat het Nederlands 
handbalteam naar de Olympische 
spelen mag. In 2016 werden ze 
vierde, in 2021 werden ze vijfde. 
Bondscoach Per Johansson mag 
veertien speelsters selecteren. 
De selectie voor het OKT bestaat 
nu uit zeventien speelsters. 
Routiniers in de rechteropbouw 
Laura van der Heijden (Amersfoort) 
en rechterhoekspeelster Angela 
Malestein (Bunschoten) zullen naar 
verwachting tot de selectie behoren. 
Sharon van Rouwendaal uit Baarn 
heeft zich tijdens het WK zwemmen 
in februari 2024 in Qatar weten te 
kwalificeren voor de Olympische 
Spelen op het onderdeel 10 
kilometer openwaterzwemmen. 

Het vrouwen waterpoloteam weet 
zich ook verzekerd van deelname, 
aldus bevestigd door het NOC*NSF. 
Ondanks dat de selectie nog niet 
bekend is, kunnen Laura Aarts en 
Vivian Sevenich (beiden voormalig 
UZSC) en Sarah Buis (UZSC) de 
koffers al wel pakken, evenals 
Simone van de Kraats uit Barneveld.  
Ook hockeyers zijn al verzekerd 
van een ticket naar Parijs. Voor het 
mannenteam mogen Lars Balk, 
Jonas de Geus, Jip Janssen, Terrance 
Pieters, Derck de Vilder (allen van 
het Utrechtse Kampong) uitgaan van 
deelname. Wat het vrouwenteam 
betreft is het de verwachting dat 
SCHC-speelsters Xan de Waard, 
Pien Dicke, Yibbi Jansen, Renée van 
Laarhoven, Lisa Post en Elzemiek 
Zandee in de selectie zullen zitten. 
Ook Kampong speelsters Luna Fokke 
en Eline Jansen maken onderdeel 
uit van de trainingsgroep. Keepster 
Anne Veenendaal woont in Utrecht, 
al speelt ze bij Amsterdam.  

Op onze website 
utrechtsesportkrant.nl houden 
we een actueel overzicht bij 
welke Utrechtse sporters naar 
Parijs mogen afreizen voor de 
Olympische Zomerspelen 2024.

Jacques Brinkman en Eva de Goede Utrechtse pareltjes op de Olympus 

Onvolprezen drive met een hockeybal

Femke Bol en N’ketia Seedo in estafetteploeg op de Spelen

UTRECHTERS OP DE SPELEN IN DE JAREN TACHTIG EN NEGENTIG 
MOSKOU 1980
76 Nederlandse deelnemers 
* boycot van 40 landen onder aanvoering van de 
Verenigde Staten in verband met Russische inval 
in Afghanistan. Ook de Nederlandse regering wil 
aan de boycot meedoen maar het NOC weigert. 
Schutter Kiek van Ieperen: We bleven weg van de 
openingsceremonie en de sluiting. Overal waar 
je maar kon kijken zag je militairen. Het was 
onmogelijk om zomaar even te gaan winkelen. De 
wapens bleven op de schietbaan.’
Fred Eefting wordt zesde in de finale van de 
100 meter rugslag, in de eindstrijd van de 200 
meter vijfde. Rugslagzwemster Monique Bosga 
(Zwemlust) haalt op de 100 meter de finale en 
wordt zevende. 
Het Nederlands waterpoloteam met Aad van Mil 
(AZPC) behaalt de zesde en laatste plaats.   
Hette Borrias (Orca) Orca strandt in de 
kwalificatie van de skiff. Kiek van Ieperen van 
schietvereniging De Snip wordt tiende. 

LOS ANGELES 1984
144 Nederlandse deelnemers
* boycot van Rusland, Cuba, Oost-Duitsland en 
andere landen van het Oostblok als reactie op de 
boycot van de Spelen in Moskou vier jaar eerder.
Utrechtse keepster Det de Beus wint met het 
Nederlands hockeyteam goud in Los Angeles na 

winst op Nieuw Zeeland, Verenigde Staten, West-
Duitsland en Australië.  
Orca-leden Marieke van Drogenbroek, Wiljan 
Vaandrager, Anne-Marie Quist, Marty Laurijsen 
en Catalien Neelissen roeien in de acht (brons) 
en in de vier met stuurvrouw (vijfde plek). Steven 
van Groningen is het vijfde lid van Orca in LA. 
Met de dubbel vier wordt hij derde in de kleine 
finale en bezet daarmee de negende plaats in de 
eindstand.  
De Kampong-spelers Arno den Hartog, Tom van 
’t Hek en René Klaassen halen de halve finales 
niet en belanden in het troosttoernooi met een 
zesde plek als resultaat. 
Johan Aantjes en Ed van Es (VZC) plaatsen zich 
met het waterpoloteam voor de finaleronde. Na 
een beschamende 15-2 nederlaag tegen Duitsland 
is de zesde plaats in de eindstand zeker.  
Maarten Ducrot rijdt met Gert Jakobs, Jos Albers 
en Erik Breukink de 100 kilometer. Na 2 uur 2 
minuten en 57 seconden is hun tijd net niet goed 
voor een medaille. Volgens Ducrot is de ploeg een 
zekere medaille onthouden. 
Frank Drost van AZPC wordt 6e in de finale van 
de 200 meter vrije slag en 10e op de 200 meter 
vlinder. Utrechter Edgard Schlingeman van 
dezelfde club haalt op de 100 meter vrije slag de 
halve finale en wordt in de eindstand 13e. Met de 
derde AZPC-er Peter Drost en Hans Kroes nemen 

Frank en Edgard ook deel aan twee estafettes. Op 
de 200 meter vrije slag zwemt het viertal naar de 
zevende plek. 

SEOUL 1988
153 Nederlandse deelnemers 
Monique Knol woont tijdens de Spelen van 1988 
in Soest. De wielrenster verrast in een lange sprint 
de Duitse Jutta Niehaus en de Russissche Laima 
Zilporite. 
Het mannen hockeyteam met Jacques Brinkman 
(SCHC) en René Klaassen (Kampong) behaalt de 
tweede plaats in de poule. De halve finale tegen 
West-Duitsland wordt verloren, maar de ploeg wint 
de strijd om het brons wel.
Det de Beus speelt tegen Groot-Brittannië om het 
brons haar laatste interland en wint deze met de 
vrouwen hockeyploeg. 
Diana van der Plaats keert met een zilveren 
medaille terug in Utrecht. Ze zwemt in de series 
van de 4x100 meter vrije slag en draagt bij aan de 
finaleplaats. Karin Brienesse en Marianne en 
Mildred Muis van AZPC vergezellen Diana van der 
Plaats en Conny van Bentum op het erepodium. 
Brienesse zwemt ook op drie individuele nummers. 
Op de 100 meter wordt ze zesde. Marianne Muis is 
op de wisselslag dichtbij een medaille. Op de 200 
meter wordt ze vijfde.
Johan Leutscher van Triton heeft een plaatsje in 

de vier zonder stuurman. De vier plaatst zich voor 
de halve finale maar bereikt de eindstrijd niet. In 
de B-finale wordt Leutscher derde, goed voor de 
negende plaats in het eindklassement. Robbert 
Bakker uit Mijdrecht komt uit in de dubbel vier. 
De roeier wordt verbannen naar de kleine finale 
en haalt de tiende plaats in de eindstand. Bart 
Verschoor uit Loenersloot heeft voldoende water 
in de buurt om te oefenen. De plankzeiler wordt 
vierde. Edwin Benne uit Amersfoort moet met 
het volleybalteam genoegen nemen met de vijfde 
plek. 
Judoka Theo Meijer uit Amersfoort debuteert in 
het halfzwaargewicht met een tiende plaats.

BARCELONA 1992
225 Nederlandse deelnemers, Zeistenaar André 
Bolhuis is chef de mission. 
De Nederlandse hockeyvrouwenploeg met 
Jeanette Lewin (Kampong), Carol Thate 
(Kampong), Carina Bleeker (SCHC) en de 
Utrechtse Florentine Steenberghe wordt 
zesde. Aan het vrouwentoernooi nemen slecht 
acht ploegen deel. Ook voor de mannen geen 
medaille. In de halve finale wordt de ploeg met 
de Bilthovenaren Bastiaan Poortenaar en 
Jacques Brinkman uitgeschakeld door West-
Duitsland. In de strijd om het brons wordt tegen 
Pakistan een 2-0 voorsprong verspeeld. 

Robert Havekotte van Brandenburg, doelman 
Arie van de Bunt en Jan Wagenaar van AZPC 
en Harry van der Meer en Jalo de Vries van 
VZC maken deel uit van het Nederlandse 
waterpoloteam dat onder leiding van coach Ivo 
Trumbic als negende eindigt. 
Dirk-Jan van Hameren van wielervereniging De 
Volharding doet op twee onderdelen mee. Op 
de kilometer wordt de baanrenner 9e en op de 
sprint wordt hij in de series uitgeschakeld.
Voor Niels van der Steen uit Hoogland en 
Gerben Broeren, Erik Cent en Servais Knaven 
eindigt het toernooi na ruim vier minuten als ze 
12e in de kwalificatie worden. 
Diana van der Plaats komt met Karin Brienesse, 
de zusjes Marianne en Mildred Muis en de jonge 
Inge de Bruijn uit in de finale van de 4x100 meter 
vrije slag. Nederland wordt vijfde.
Theo Meijer uit Amersfoort haalt een van de 
weinige individuele medailles in Barcelona als hij 
derde wordt bij de halfzwaargewichten.  
Roeister Laurien Vermulst van Triton heeft een 
medaille in het zicht. Met Harriët van Ettekoven, 
Marjan Pentenga en Anita Meiland valt de dubbel 
vier net buiten de medailles.
Marie-José de Groot van Orca roeit met Rita de 
Jong in de dubbel twee. Het duo wordt tiende na 
een vierde plaats in de B-finale.
Bert van Vlaanderen uit Tienhoven eindigt op 
een knappe 15e plaats. Zijn clubgenote bij Hellas 
Jacqueline Poelman start op de estafette. De 

atlete treft Nelli Cooman, Karin van der Kooy en 
Karin de Lange aan haar zijde. De zesde tijd in de 
serie is onvoldoende voor een finaleplaats. 
Leontien van Moorsel is favoriete voor het 
wielergoud in de wegwedstrijd. De samenwerking 
in de Nederlandse ploeg laat te wensen over. 
Van Moorsel wordt 23e, Petra Grimbergen 29e 
en Monique Knol sprint naar de derde plek wat 
scheve gezichten bij de anderen oplevert.   
Linda Moons uit Breukelen reikt met het 
Nederlands volleybalteam tot de zesde plek. Bij 
de mannen doen Edwin Benne en Henk Jan 
Held mee bij Oranje dat laat op stoom komt, 
maar plaatst zich voor de kwartfinale waar van 
favoriet Italië gewonnen wordt en in de halve 
eindstrijd van Cuba. Met zilver op zak wil het in de 
finale tegen Brazilië niet lukken: 0-3.  

ATLANTA 1996
239 Nederlandse deelnemers, André Bolhuis is 
wederom chef de mission.  
De vrouwenacht met Marieke Westerhof van 
Orca, Tessa Appeldoorn van Viking en Muriel 
van Schilfgaarde (Linschoten) bereikt de finale 
maar moet daarin genoegen nemen met de 6e 
plaats.  
Meike van Driel (Orca) start in de dubbel vier 
en haalt de finale. Een hoofdrol is daarin niet 
weggelegd. Nederland wordt zesde. Elien Meijer 
van Orca roeit in de twee zonder met Anneke 
Venema. Het duo wordt in de kleine finale tweede 

en achtste in de totaalstand.  
Erik Jazet van SCHC, Leo Klein Gebbink van 
Kampong en later Vianen en Jacky Brinkman 
van SCHC zorgen voor de eerste gouden medaille 
voor de hockeyers. 
Ellen Kuipers, Jeanette Lewin, Stella de Heij, 
Carol Thate en Florentine van Steenberghe 
kunnen het succes van de mannen niet evenaren. 
In de wedstrijd om het brons wordt niet gescoord 
maar de strafballen vallen uit in Nederlands 
voordeel. 
Pieter van Andel van Triton haalt in de dubbel 
vier de finale niet. Na een tweede plaats in de 
serie en een vierde in de halve finale wordt zijn 
viertal verwezen naar de B-finale. Via de tweede 
positie wordt op de 10e plaats beslag gelegd. 
Clubgenoot Laurien Vermulst haalt in de lichte 
dubbel twee de eindstrijd wel. Met Ellen Meliesie 
legt zij beslag op de 6e plaats.
Carla Geurts voldoet aan de verwachtingen 
door driemaal de eindstrijd te halen. Op de 400 
meter vrije slag als zesde, op de 800 meter vrije 
slag als 7e en op de 4 x 200 meter vrije slag als 
zesde. Individueel wordt Karin Brienesse (AZPC) 
achtste op de 100 meter vrije slag en clubgenoot 
Marianne Muis negende op de korte afstand. 
Karin Brienesse zwemt ook op twee estafettes. 
Met Marianne Muis, Minouche Smit en Wilma 
Hofwegen wordt zij vierde op de 4 x 100 meter 
vrije slag. Patricia Stokkers van Zwemlust voegt 
zich bij Carla Geurts, Minouche Smit en Kirsten 

Vlieghuis op de 4 x 200 meter vrije slag. De ploeg 
wordt zesde.   
Baanwielrenner Peter Schep uit Lopik start 
met Robert Slippens, Jarick Bakker en Richard 
Rozendaal op de ploegachtervolging en wordt 
twaalfde. Ook Dirk-Jan van Hameren wordt 
twaalfde. 
Het Nederlandse waterpoloteam herbergt onder 
meer Arie van de Bunt, Harry van der Meer, 
Gert de Groot en Niels van der Kolk van AZPC 
en Eelco Uri van VZC.   
Utrechter Danny Wout bereikt met het 
Nederlands honkbalteam de vijfde plaats. De 
softbalsters met de Veenendaalse Martine 
Stiemer worden zevende in een groep van acht. 
Het volleybalgoud van Atlanta wordt door velen 
gezien als het hoogtepunt van de Nederlandse 
sport in de aflopende eeuw. Henk Jan Held uit 
Renswoude beleeft het mee. Winst op Tunesië 
(3-0) en Rusland (3-0), verlies tegen Italië (3-0), 
winst op Joegoslavië (3-0) en Zuid-Korea (3-0). In 
de kwartfinale wordt Bulgarije met 3-1 geklopt, in 
de halve finale wordt de overwinning op Rusland 
over gedaan (3-0). Italië is de opponent in de 
eindstrijd. De bloedstollende finale wordt door 
de mannen van Joop Alberda met 3-2 gewonnen.     

IN DE VOLGENDE EDITIE WORDT DIT OVERZICHT 
WEER VERVOLGD. OP ONZE WEBSITE ZIJN DE 
VOLLEDIGE OVERZICHTEN VAN DE HAND VAN TON 
DE RUITER TE LEZEN. 

Tientallen topsporters uit de regio Utrecht hebben er jarenlang naar toegewerkt: de Olympische Spelen van Parijs. Individueel dan wel in 
teamverband hopen ze deze zomer te schitteren in een van de 32 sporten, variërend van atletiek en wielrennen tot waterpolo en hockey. In 
de aanloop naar het grootste sportevenement ter wereld brengt de Utrechtse Sportkrant de komende maanden actueel nieuws over wie zich 
gekwalificeerd hebben en wie dat nog moeten doen, afgewisseld met veel historische hoogtepunten en anekdotes uit het archief van Ton de 
Ruiter, voormalig chef sport van het Utrechts Nieuwsblad.

Door Hans van Ommeren

UTRECHT - Kampong en SCHC zijn 
de twee topclubs in de Utrechtse 
hockeykosmos. Het zijn ook twee 
verenigingen die door de decennia 
heen een flinke inbreng hebben gehad 
in de nationale ploegen. Met Jacques 
Brinkman - al lang gestopt - en Eva de 
Goede - nog steeds van wereldklasse 
maar gepasseerd voor haar vijfde 
Spelen - als twee boegbeelden 
die nadrukkelijk hun plaats op de 
Olympus hebben veroverd.

Brinkman gold in zijn tijd als 
iemand die niet wars was van 
wat onrust. Voor de eigenzinnige 
Bilthovenaar moest alles wijken in 
het belang van de prestatie, een 

topsportinstelling die hem tot grote 
sportieve hoogten bracht. Hij was 
een tijd lang recordinternational 
met 337 caps totdat hij door 
de huidige bondscoach van de 
mannen Jeroen Delmee (401) werd 
gepasseerd. Maar Brinkman, onder 
meer spelend bij Kampong en SCHC, 
behoort nog steeds tot de meest 
gelauwerde Nederlandse hockeyers 
met tweemaal olympisch goud en 
eenmaal brons.
Viermaal was hij present op dat 
magische evenement waarop de 
in Utrecht geboren keepster Det de 
Beus in 1984 haar steentje bijdroeg 
aan het eerste succes van de 
vrouwen. Dat goud van Los Angeles 
verbleekte vier jaar later in Seoul in 
brons, weer was De Beus erbij. 

Summum van geluk
In Zuid-Korea dook ook Brinkman 
op. De mannenploeg evenaarde de 
verrichtingen van de vrouwen, maar 
deed in 1992 min of meer voor spek 
en bonen mee in Barcelona. Vier 
jaar later revancheerden de mannen 
zich in Atalanta door Spanje in de 
finale met 3-1 te kloppen. Jacques 
Brinkman: ‘Je komt met 1-0 achter en 
wint uiteindelijk met 3-1. Wanneer je 
naar het podium mag om je gouden 
medaille in ontvangst te nemen, is 
dat het summum van geluk.’
Dat huzarenstukje kreeg een vervolg 
in Sydney, althans wanneer je louter 
naar de statistieken kijkt. Gezien de 
wereldtitel die twee jaar eerder in 
Utrecht was veroverd gold Oranje op 
de Spelen van 2000 als topfavoriet. 
Echter, in het Nederlandse kamp 
was de eenheid ver te zoeken en de 
verstoorde verhoudingen kwamen al 
in de groepsfase aan de oppervlakte. 
Dankzij een miraculeuze 
ontsnapping mocht Nederland door, 
de finale werd bereikt en daarin 
werd Zuid-Korea via strafballen 
verslagen. 
Jacques Brinkman was dat toernooi 
(uiteraard) een van de meest 
dominante hoofdrolspelers. In 
het tv-programma Andere Tijden 
Sport nam hij in de reportage ‘het 
wonder van Sydney’ geen blad voor 
de mond: ‘Goud, ondanks Maurits 

Hendriks.’ Die werd als coach door 
sommige spelers onder wie ‘Sjek’ 
bepaald niet serieus genomen. 

Broekie
De hockeysters moesten zowel 
in Atalanta als Sydney genoegen 
nemen met brons, maar daar zou 
verandering in komen. Nog niet in 
2004, op het olympisch podium 
in Athene bemachtigden beide 
nationale teams zilver. Maar in 2008 
kleurden in Peking de vrouwen het 
hockeypodium. Een broekie van 19 
maakte deel uit van de elf die het 
gastland in de finale op de knieën 
kregen. Eva de Goede uit Zeist 
was begonnen bij het plaatselijke 
Phoenix, doorgestroomd naar 
Schaerweijde en bij het grote 
Kampong beland. Nog voordat ze 
in Utrecht in de hoofdmacht had 
gespeeld, was ze al international. 
Dat zou ze nog vele jaren blijven, 
tweemaal (in 2018 en 2019) werd 
ze zelfs uitgeroepen tot de beste 
hockeyster ter wereld.
Voor de mannen werd 2008 een sof.
De vrouwen waren op stoom want 
ook in Londen (2012) werd het goud 
veroverd. Nu was Argentinië in de 
finale met 2-0 het slachtoffer. Het 
zilver van de mannen viel daarbij 
enigszins in de schaduw.
Vier jaar later in Rio de Janeiro was 
het zilver een klein smetje op een 

fraaie reeks, want in Tokio (2021) 
waren de oranjevrouwen weer de 
besten ter wereld en veroverden 
ze hun vierde olympische titel. De 
mannen deden duidelijk voor hen 
onder. In Brazilië konden ze al vroeg 
naar het strand, in Tokio bleven 
ze eveneens verstoken van een 
medaille.

Gepassioneerd
Jacques Brinkman (57) maakte na 
zijn actieve loopbaan als topsporter 
vooral furore als gepassioneerd 
spreker voor bedrijven en 
verenigingen. Nog steeds stimuleert 
hij in provincie, gemeente, wijken 
en scholen om actief aan de slag te 
gaan met sporten en bewegen. 
Zoon Thierry behoort een generatie 
later tot de bepalende spelers in 
het nationale hockeyteam. Ook hij 
droomt van olympisch goud, maar 
het palmares van zijn vader zal hij 
nooit kunnen benaderen.
Eva de Goede (35) is sinds eind 
maart international af, waardoor 
haar fonkelende carrière een abrupt 
einde heeft gekregen. Haar toekomst 
ligt in Zuid-Afrika, het geboorteland 
van haar man Timothy Drummond. 
In tegenstelling tot Jacques 
Brinkman is ze niet een vrouw van 
conflicten. Maar in een opzicht is er 
geen verschil: hun onvolprezen drive 
met een hockeybal. 

Eva de Goede (midden) werd twee keer uitgeroepen tot beste speelster van de 
wereld.  Foto: Geert Lommers/Utrechtse Sportkrant.

Femke Bol is een belangrijke schakel in twee olympische relayteams.  Foto: Erik van Leeuwen/CC-SA 4.0.
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Jongste olympische sport groot in Utrecht 

Dominators zien populariteit van hun sport groeien
Van onze redactie

UTRECHT - Op zaterdag 4 en zondag 
5 mei organiseerde de Utrechtse 
American Footballvereniging 
Utrecht Dominators wederom de 
King Bowl. King Bowl is een van 
Europa's belangrijkste jaarlijkse 
internationale tweedaagse 5v5 
non-contact flag voetbaltoernooien 
voor heren-/ mix- en damesteams. 
De thuisplek van American Football 
club Utrecht Dominators, Sportpark 
Zuilen, is dit jaar wederom de locatie 
voor het evenement. Deze editie 
bood King Bowl een competitie van 
24 dames en een mixcompetitie van 
48 heren. Net als eerdere edities 
was de sfeer in en naast het veld 
optimaal.

Winnaar bij de mannen/mix 
teams werden de 65-er Seamen, 
de tweede plek werd bezet door 
Valencia Firebats. De top drie werd 
compleet gemaakt door de Haagse 
Hyenas. De Dominators bezetten 
zelf een 24ste plek. Bij de vrouwen 
kwam het Amerikaanse Sacks in 
the City als beste uit de bus, the 
Mariannes Blue was verliezend 
finalist. Brons ging naar the 
Mariannes Red. 

Deze zesde editie werd op vrijdag 
afgetrapt met een exclusieve dames 
flag football clinic waar meer dan 
50 dames uit 11 verschillende 
landen aan deelnamen. Tijdens 
de clinic gingen vrouwen onder 
leiding van bondscoaches uit 

Nederland, België, Frankrijk, Italië 
en het Verenigd Koninkrijk aan de 
slag met hun talentontwikkeling. 
Uit de groep deelneemsters werd 
een team geselecteerd dat eind 
augustus als King Bowl All-Stars 
team gaat deelnemen aan een 
damestoernooi in Philadelphia 
(V.S.). Met deze ‘uitwisseling’ wil 
de King Bowl organisatie de groei 
en ontwikkeling van dames flag 
football (qua niveau, populariteit 
en zichtbaarheid) in Nederland en 
Europa een extra boost geven.

Olympisch
De eerste editie van de King Bowl 
vond plaats in 2017. Sindsdien 
is de belangstelling voor het 
toernooi explosief gestegen: van 

16 teams en 200 atleten uit 6 
landen in 2017 naar 68 teams en 
ruim 1000 atleten uit 16 landen in 
2024. Bovendien verwelkomt deze 
editie met 20 deelnemende teams 
het grootst aantal damesteams 
tot nu toe. Volgens Ilja Tersteeg, 
toernooidirecteur van de King 
Bowl, valt de toenemende 
belangstelling te verklaren doordat 
flag football een zeer toegankelijke 
sport is. ‘De basis van flag football 
is super eenvoudig te leren, daarna 
kun je het zo uitdagend maken 
als je zelf wil.’ De sport groeit 
internationaal enorm en debuteert 
in 2028 op de Olympische 
Spelen tijdens de Spelen van LA. 
Desondanks is er nog een wereld 
te winnen in de bekendheid van de 

sport. ‘De sport is nog té onbekend 
bij het grote publiek’, aldus 
Tersteeg.

Flag football is de contactvrije 
vorm van American football. 
Tijdens de King Bowl, een ‘All 
weekend’ publieksevent met sport, 
food en entertainment, streden 
dit jaar 68 internationale teams in 
Utrecht Zuilen om de King Bowl 
kroon. Tijdens de King Bowl zijn 
jaarlijks veel (inter)nationale 
talenten actief die allemaal 
dromen van olympisch goud. 
De meest in het oog springende 
deelnemers dit jaar waren 
Europees kampioen Duitsland, het 
nationale team van Ghana en een 
team uit Mexico.

 Illustratie: SCH’44.

Foto’s: Duy Nguyen.

 KNRB COMMISSIE DIVERSITEIT & INCLUSIE ZOEKT COMMISSIELEDEN

 De afgelopen jaren zijn de Nederlandse roeiverenigingen zich steeds meer gaan 

inzetten voor het vergroten van diversiteit en inclusie in de roeigemeenschap, 

een ontwikkeling die de KNRB van harte toejuicht. We erkennen ook dat er nog 

grote stappen gezet kunnen worden. De Commissie Diversiteit & Inclusie wil 

mensen in de roeiwereld bewust maken van het belang van diversiteit en inclusie, 

hen kritisch laten kijken naar hun eigen vereniging, dit bespreekbaar maken en 

concrete handvatten geven ter verbetering.

Wat doet de commissie?

In het meerjarenplan (2023-2028) van de KNRB is opgenomen dat er wordt 

gestreefd naar een roeisport die toegankelijk is voor iedereen, ongeacht sekse, 

gender, leeftijd, opleiding, inkomen, nationaliteit, afkomst, cultuur, religie, 

seksuele oriëntatie, en andere aspecten waarop mensen kunnen verschillen. 

Middels initiatieven en campagnes draagt de commissie een steentje bij om 

de roeisport toegankelijker te maken. Zo doet de commissie onderzoek naar 

diversiteit en inclusie in de roeiwereld, wordt er gewerkt aan een tweede 

videocampagne en wordt er een toolkit ontwikkeld met kennisdocumenten en 

concrete tips. Ook biedt de commissie workshops aan voor besturen, coaches, 

roeiers en commissies om het gesprek aan te gaan op eigen vereniging en om 

diversiteit en inclusie op te nemen in verenigingsbeleid. Ten slotte is de commissie 

sparringpartner en adviseur van het KNRB bestuur, om eigen beleid zo divers en 

inclusief mogelijk te maken.

Wie zoeken wij?

We zoeken enthousiastelingen met een hart voor de roeisport die zich willen 

inzetten voor een meer diverse en inclusieve roeiwereld waarin iedereen zich 

thuis en onderdeel van de gemeenschap voelt. Graag verwelkomen wij iemand 

die affiniteit heeft met het onderwerp, en zelfstandig en voortvarend aan de 

slag gaat met lopende en nieuwe projecten. We zijn op zoek naar een algemeen 

commissielid (tijdsinvestering zo’n 4-8 uur per maand) en een commissievoorzitter 

(6-10 uur per maand). Voor de voorzittersrol zoeken we bij voorkeur iemand met 

ervaring in het voorzitterschap en affiniteit met bestuurlijke organisaties. Ook heb 

je idealiter al enige ervaring met het schrijven van jaarplannen en jaarverslagen, 

en kan je goed een team enthousiasmeren. We moedigen potentiële kandidaten 

aan om zich te committeren aan een periode van twee jaar, wat bijdraagt aan de 

continuïteit en consistentie van de commissie.

Interesse?
Reageren op deze vacatures kan tot en met zaterdag 1 juni door een mailtje te 

sturen naar diversiteit@knrb.nl onder vermelding van “Commissielid Diversiteit & 

Inclusie’’. Ook duo voorzitter aanmeldingen zijn welkom. Danscrew The GPS zamelt geld in voor WK Street Dance
Danscrew The GPS van Beatz Dance Studio in De Meern wil aankomende 
augustus graag afreizen naar Engeland om deel te nemen aan de UDO 
World Street Dance Championships 2024. Via het GoFundMe-platform zijn 
de dansers een inzamelingsactie gestart om de reis naar Engeland te 
kunnen betalen.
Het team bestaat uit 13 dansers in de leeftijd van 1- t/m 17 jaar en vormt 
sinds september 2023 het wedstrijdteam The GPS, onder leiding van trainer 
en choreograaf Jaidy de Bruin. “Onlangs werd The GPS vierde op het Nederlands Kampioenschap van UDO 
en kwalificeerde zich daarnaast óók voor het WK in Blackpool (Engeland). 
Een onwijs gave kans die zij natuurlijk niet willen laten schieten. Je kan je 
voorstellen dat zo’n reis aardig wat kosten met zich meebrengt, denk aan 
vliegtickets, het verblijf, de deelname tickets voor het driedaagse evenement 
enz.” - aldus de campagnetekst Het streefbedrag van de campagne is €7.000Bekijk hier de campagne: https://www.gofundme.com/f/help-the-gps-naar-
udo-world-street-dance-championships-2024 
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ZOMERAVONDCUP 
UTRECHT - Nog twee avonden 
te gaan (29 mei en 12 juni)  bij 
de 42e  ZomerAvondCup van 
atletiekvereniging Hellas uit 
Utrecht. Een snel en gezellig 
hardloopevenement voor zowel 
de wedstrijdloper als de recreant. Deze twee avonden gaat het 
mooie en groene parcours in Utrecht Noord langs Slot Zuylen 
en de molens. Iedereen kan op elke avond meedoen aan een 
loop over 5 km (minimum leeftijd 12 jr.) of over 10 km (minimum 
leeftijd 14 jr.). Het parcours is snel en nagemeten en erkend door 
de Atletiekunie. De lopen zijn op woensdag 29 mei en 12 juni en de 
start is op atletiekbaan Overvecht. De 5 km start om 19.00 uur en 
de 10 km om 19.50 uur. Voor-inschrijving is mogelijk tot 20.00 uur 
op de dag vóór de loop via de site. Na-inschrijving is mogelijk tot 
30 minuten voor de start in de kantine van de atletiekbaan. Er is 
een pinapparaat aanwezig. zomeravondcup.nl

LEIDSCHE RIJN LOOP 

UTRECHT – Op zondag 2 juni organiseert de stichting 
LeidscheRijn Sportief de jaarlijkse Loop van Leidsche Rijn in het 
Maximapark. Met verschillende afstanden voor verschillende 
doelgroepen is een totaal sportevenement voor hardlopers én 
wandelaars samengesteld: De 10e Loop van Leidsche Rijn - 15 km 
hardlopen (hoofdafstand), De Loop van Leidsche Rijn - 5 en 10 km 
hardlopen, Team-loop (5, 10 of 15 km) voor teams van 5 lopers , De 
Abrona-Loop voor mensen met een (verstandelijke) beperking - 1 
of 2 kilometer, De Lint-Wurmpie Run voor kinderen van 3 t/m 14 
jaar – diverse afstanden en de  Buddyloop - 5 wandelafstanden (20 
km, 15 km, 10 km, 5 km en 1,5 km). deloopvanleidscherijn.nl

MAARSBERGEN HORSE TRIALS  
MAARSBERGEN - Van donderdag 
6 tot en met 8 juni worden 
tijdens de internationale 
eventing wedstrijden van 
Maarsbergen Horse Trials maar 
liefst 7 rubrieken georganiseerd: 
een korte 1* t/m 4* wedstrijd, 
een lange 2* & 3* wedstrijd en de finale van de 4- en 5-jarigen 
competitie. Extra speciaal is dat tijdens deze rubrieken ook de 
Nederlandse Kampioenschappen Eventing voor Junioren en 
Young Riders worden verreden. Landgoed Maarsbergen is daarmee 
opnieuw een prachtig decor voor een eventing kampioenschap. 
In een vernieuwd parcours worden een aantal unieke plekken 
van het landgoed verwerkt, wat garant staat voor een week met 
sensationele paardensport. maarsbergenhorsetrials.nl

KINDERTRIATHLON LEIDSCHE RIJN 
UTRECHT - Op zondag 9 
juni organiseert Stichting 
Kindertriathlon Leidsche 
Rijn voor de vijfde keer een 
kindertriatlon voor kinderen in 
de leeftijd van 8 (2016) tot en 
met 13 jaar (2011). De missie is 
de jeugd in beweging te krijgen. 
Ook dit jaar sluit Els Visser zich 
weer aan. De 33 jarige professioneel triatleet komt uit Utrecht en 
is een meervoudig Ironman Kampioen. Na het afronden van haar 
promotieonderzoek in de chirurgie is ze zich meer gaan richten op 
de publieke gezondheid en probeert ze mensen om haar heen te 
inspireren om actieve en gezonde leefstijlen na te jagen. Middels 
de Kindertriatlon Leidsche Rijn wil ze zich richten op de jongere 
generatie. Visser zal zelf aanwezig zijn op 9 juni en kijkt er naar uit 
om alle kinderen te zien racen.
Triatlon bevat drie onderdelen: zwemmen-fietsen-hardlopen. Dit 
evenement wordt ook ondersteund en erkend door de Nederlandse 
Triathlon Bond (NTB). kindertriathlonleidscherijn.nl

SINGELSWIM UTRECHT 
UTRECHT – Op 9 juni wordt 
veranderen de Utrechtse grachten 
weer in officieus zwemwater. 
De SingelSwim Utrecht is een 
zwemtocht door de oudste 
verdedigingsgracht van Nederland: 
de Utrechtse Singel. Het 
evenement staat volledig in het 
teken van fondsenverwerving en 
aandacht vragen voor de spierziekte FSHD. singelswimutrecht.nl

VVIJ JEUGDTOERNOOI 
IJSSELSTEIN - Op zaterdag 15 juni organiseert VVIJ op hun 
sportpark een toernooi voor 
de JO13 t/m JO16 uit de hele 
regio: JO13 - 2e en 5e klasse, 
JO14 - 2e, 3e en 4e klasse, JO15 - 
Hoofdklasse, 1e en 4e klasse, JO16 
- 1e en 3e klasse. De O13 en O14 
teams melden zich om 8.30 uur. 
De eerste wedstrijden beginnen 
stipt om 9.00 uur. De O15 en O16 
teams melden zich om 13.20 uur. 
De eerste wedstrijden starten exact om 13.50 uur De organisatie wil 
een leuk voetbaltoernooi neerzetten met strak wedstrijdschema, 
leuke activiteiten, gezellige horeca en natuurlijk een prijsuitreiking.

HEUVELRUGLOOP 
MAARN - De 17e Heuvelrugloop zal 
plaatsvinden op 15 juni. Elk jaar op 
de derde zaterdag van juni vindt deze 
hardloopwedstrijd plaats in de Maarnse 
bossen. Op de agenda staan de afstanden: 

Scholierenloop, 4,2 km, 10 km en de halve marathon. Aangezien 
de organisatie het geheel behapbaar wil houden worden maximaal 
1.000 volwassen lopers toegelaten. 
De Heuvelrugloop is onderdeel van de Heuvelrug Loop Challenge.
heuvelrugloop.nl

BAARN OPEN 
BAARN – Van woensdag 19 
juni tot en met zaterdag 
22 juni organiseert stichting 
Hersenfitness samen met 
damclub DBS het internationaal 
damtoernooi Baarn Open 2024. 
Het toernooi kent al twee jaar een 
mooi deelnemersveld met een gevarieerd niveau, mooie prijzen, 
interessante partijen en een goede organisatie met veel PR. Het is 
een officieel KNDB en FMJD rating toernooi. 
De toernooiopzet is zeven ronden Zwitsers, speeltempo 60 
minuten plus 30 seconden. Locatie is het Rode Kruisgebouw Baarn 
aan de Burgemeester Penstraat 6.
baarnopen.nl

BASEBALL 5 TOERNOOI 
KNICKERBOCKERS  
SOEST - Op 19 juni organiseert 
HSV de Knickerbockers haar 
jaarlijkse school honkbaltoernooi. 
Het toernooi is voor basisschool 
leerlingen uit groep 4 t/m 8. Het 
toernooi begint om 14.00 en zal 
rond 16.30 zijn afgelopen. De locatie 
is het eigen complex, gelegen aan 
de Bosstraat 151 in Soest.
Baseball 5 is de korte, compacte 
variant van het traditionele honkbal en softbal wordt gespeeld met 
2 teams van 5 spelers en in 5 innings. Wil je meedoen? Schrijf dan 
voor 5 juni een team in (5 -6 spelers per team) middels een mailtje 
aan scholentoernooi@knicks.nl. Geef aan in welke groep de 
meeste kinderen van het team zit en hoeveel kinderen meedoen 
per team.  Per team dient er minimaal 1 begeleider aanwezig te 
zijn. Er zijn geen kosten verbonden aan het toernooi. 
knicks.nl

TRIATHLON UTRECHT   
UTRECHT – Op zondag 30 juni 
vindt de Triathlon Utrecht weer 
plaats. De organisatie biedt 
ook dit jaar diverse afstanden 
aan. Zo is er een sprintafstand 
en een standaardafstand 
waar de deelnemers zich 
als recreant voor kunnen 
inschrijven. Ook heeft de organisatie een serie voor trio’s, een 
estafettewedstrijd over de standaardafstand. Tot slot staan ook 
diverse divisiewedstrijden op de agenda. Het belooft een mooie, 
volle wedstrijddag te worden.
triathlonutrecht.nl

De zoekopdracht naar het woord 
‘zon’, die immers weer gaat schijnen 
in ons land, levert niks op. ‘Nul,’ zegt 
het telraampje. Net zo min als bij 
‘plezier’ (0) en ‘blij’ (0). Pas bij ‘sport’ 
(1) heb ik prijs; sport en bewegen 
worden voor ‘nu en later’ ingezet 
om ‘de gezondheid te verbeteren, 
gezondheidsverschillen te verkleinen 
en de zorgvraag te beheersen’.

Het is wat karig. Bij sport gaat het 
om zoveel meer; om het plezier, 
om verbinding en ontmoeting, 
om ontplooiing, cultuur en 
samenleving, om het aangaan van 
uitdagingen, de lol van winnen en 
het leergeld bij verlies. En ja, ook 
om gezondheid. Maar wie trekt zijn 
hardloopschoenen nu aan om de 
zorgvraag te beheersen?

Aan de andere kant komt in elk 
politiek akkoord wel zo’n zin over 
sport terecht, waar je warm noch 
koud van wordt. Dus ook in dit 
hoofdlijnenakkoord. Hoop, lef en 
trots? Bij de sport spat het er niet 
vanaf, maar vooruit.

Ondertussen staat de sport onder grote 
druk door gestegen kosten en is sprake 
van wachtlijsten door ruimtegebrek. 
De verhoging van de kansspelbelasting 
zorgt voor een verlaging van de 
afdrachten voor de sport en slaat zo 
een gat in de basisfinanciering van 
de georganiseerde sport. Het is een 
greep uit de reactie van sportkoepel 
NOC*NSF op het akkoord.

Vanuit Papendal klinkt ook 
een hartenkreet. Nu de BOSA-

regeling te kort schiet worden de 
formerende partijen opgeroepen het 
klimaatfonds ook voor de sport aan 
te wenden.

Ja, er zijn dagen dat bij het 
bestijgen van het racefietsje effe 
niet wordt gedacht aan die lege 
BOSA. Toch is het alarmerend. 
Het treft 700 clubs in het land 
die niet verder kunnen met 
de verduurzaming van hun 
sportcomplex. Ze hebben eerder 
dit jaar een subsidieaanvraag 
ingediend voor ledlampen, isolatie, 
zonnepanelen, warmtepompen en 
noem maar op. Maar de pot is voor 
dit jaar al leeg. In de stad Utrecht 
maken zo’n zestig à zeventig clubs 
gebruik van het fonds, een derde 
daarvan vist nu achter het net.

Het is een klap in het gezicht van 
enthousiaste clubbestuurders 
die vaak maandenlang plannen 
hebben gemaakt. De omvang van 
alle plannen die nu niet doorgaan 
is zo’n 60 miljoen euro. Bij de 
sterk gestegen energiekosten is 
verduurzamen noodzaak om 
de uitgaven te drukken en zo de 
contributie betaalbaar te houden. 
Zonder het fonds lukt dat niet. 
In feite ligt het probleem nu op 
het bordje van de coalitie. Maar 
Wilders, de grootste, heeft het niet 
zo op milieu en duurzaamheid: 
‘Gekkigheid…’

Met de zon komt de regen.

 Pim van Esschoten.

Regen

Eindsignaal

    AGENDA                                          Ook iets te melden? Tip ons: redactie@utrechtsesportkrant.nl      KORT NIEUWS                                         Ook iets te melden? Tip ons: redactie@utrechtsesportkrant.nl  

AMERSFOORTER JOHN VAN DEN BROM NAAR VITESSE
AMERSFOORT - Geboren Amersfoorter John van den Brom (57) 
heeft een contract getekend bij Vitesse. De voormalige trainer 
van FC Utrecht heeft bij de nu al gedegradeerde Arnhemse 
club een overeenkomst voor een seizoen afgesloten, met 
als voorwaarde dat Vitesse de licentie mag behouden om 
betaald voetbal te mogen blijven spelen. Vanwege een hoge 
schuldenlast voldoet de club momenteel niet aan de eisen die 
de KNVB aan een licentie verbindt. 

Bij FC Utrecht was Van den 
Brom opvolger van Dick 
Advocaat en in Galgenwaard 
vertrok Van den Brom 
voortijdig om naar het 
Belgische Genk te verhuizen, 
zijn laatste club was Lech 
Poznań in Polen. 

JENS TOORNSTRA TEKENT BIJ

UTRECHT - Jens Toornstra (35) zal ook komend seizoen in 
het shirt van FC Utrecht te bewonderen zijn. De club heeft 
zijn optie gelicht zodat het contract met een jaar is verlengd. 
Middenvelder Toornstra speelde tot nu toe 122 duels voor 
de FC, in zijn hele voetballoopbaan kwam hij al tot 550 
competitiewedstrijden in de eredivisie en speelde vier 
interlands. 

RON VAN STOKKUM GEDECOREERD 
IN VEENENDAAL
VEENENDAAL - Vrijdag werd Veenendaler 
Ron van Stokkum (66) verrast met een 
lintje in zijn woonplaats. Mede vanwege 
zijn inzet voor de Veenendaalse sport 
werd hij gedecoreerd tot Lid in de Orde 
van Oranje Nassau. Vijftien Veenendalers 
vielen dezelfde eer te beurt en één 
plaatsgenoot mag zich sindsdien Ridder in 
de Orde van Oranje Nassau noemen. Van 
Stokkum schrijft tevens voor de Utrechtse 
Sportkrant. 
De gemeente Veenendaal laat weten: 
Al sinds de jaren 70 is de heer van Stokkum 
zeer actief bij de Veenendaalse Zwem Club (VZC). Hij was onder 
meer zwemofficial, jurylid, trainer/coach en schreef voor het 
maandelijks clubblad. Bij diverse sportevenementen is hij 
jaarlijks te horen als speaker. Verspreid over twee periodes 
was hij penningmeester, schaduwraadslid en commissielid 
van het CDA Veenendaal. Daarnaast was hij bestuurslid van 
de Triathlon Veenendaal, jurylid bij het jaarlijkse sportgala en 
zit hij in de organisatie van de Wielerklassieker Veenendaal 
– Veenendaal. Ook schrijft hij teksten voor de Utrechtse 
Sportkrant en het Filmhuis Veenendaal.

TEUS HUYGENS (82) OVERLEDEN
 

Voormalig Velox-speler en oud-trainer Teus Huygens is 
eind april in de leeftijd van 82 jaar overleden. Hij was 
oefenmeester van Hercules, Austerlitz en de amateurs van 
Velox. Bij laatstgenoemde club speelde hij in het eerste team 
in de hoogtijdagen van de geelzwarten met topspelers als 
Wim van Hanegem, Henk van Ledden, Leen Morelissen, Joop 
Jochems, Kees Sluijk en Ton Sambeek.

JONG FC UTRECHT SLUIT SEIZOEN AF MET 1-1

UTRECHT - Jong FC Utrecht heeft op eervolle wijze het 
seizoen 2023/2024 afgesloten. Tegen nummer vier van 
de eerste divisie, FC Dordrecht, tevens deelnemer aan 
de nacompetitie, werd een 1-1-gelijkspel afgedwongen. 
De gasten kwamen in de 39ste minuut op voorsprong via 
Adrian Segecic. Maar vijf minuten voor tijd werd het gelijk 
via een treffer van de Deense FC-aanvaller Emil Rohd 

Schlichting. Jong FC Utrecht eindigde het seizoen met 26 
punten uit 38 duels, waarmee het onderaan de competitie 
eindigde. 

De ploeg kreeg 74 tegentreffers en scoorde slechts 32 keer. 
Er werd 5 keer gewonnen, 11 keer gelijk gespeeld en 22 keer 
verloren.  

IRENE HESLING BEHAALT ZILVER TIJDENS DE EUROPEAN CUP 
JUNIORS IN MALAGA

Irene Hesling (links). Foto: Top Judo Utrecht 

HOUTEN - Irene Hesling (JV Groot Houten) behaalt zilver 
tijdens de European Cup Juniors in Malaga.
Half mei reisde Hesling naar het Spaanse Malaga voor deelname 
aan de European Cup Juniors. Voor de Judo Bond Nederland 
was dit het eerste internationale meetmoment voor mogelijke 
kwalificatie voor de Europese en wereldkampioenschappen. 
Na winst op de Spaanse Sala Cano en Vizoso Hernandez moest 
Irene het in de finale opnemen tegen de Portugese Conceicao. 
Daar waar ze vier weken eerder tegen deze tegenstandster in 
het Italiaanse Lignano nog de winst pakte, moest zij nu verlies 
incasseren. Na de reguliere speeltijd liep Irene tijdens de ‘Golden 
Score’ tegen een derde straf aan. Na het behalen van de zilveren 
medaille verbleef Hesling nog enige tijd in Malaga voor deelname 
aan het internationale trainingskamp ter voorbereiding op de 
volgende European Cup in Graz (Oostenrijk).

VERKOOP EK SOFTBAL TICKETS VAN START GEGAAN

UTRECHT - Van 1 tot en met 7 september zal Team Kingdom 
of the Netherlands Women’s Fastpitch Softball de Europese 
titel verdedigen en wel in de regio Utrecht. Nadat deze zomer 
genoten kan worden van het WK in Italië, kunnen de honk- 
en softballiefhebbers op de velden van UVV (De Paperclip, 
Utrecht), Diamonds (Galecopperzoom, Nieuwegein) en Central/
Wombats (Weltevreden, De Bilt) hun hart ophalen. 
In 2022 behaalden de Nederlanders hun titel bij het EK in 
Barcelona waar Team Kingdom of the Netherlands softbal 
niet alleen de Europese titel binnensleepte, maar zich ook 
kwalificeerde voor de World Cup in 2023. In september kan 
het team in Nederland laten zien of ze dat niveau wederom 
kunnen behalen, te beginnen met groepswedstrijden tegen 

Spanje, Tsjechië en Duitsland en nog twee landen die zich via 
de voorronde moeten plaatsen.
Meer dan twintig landen treden aan op jacht naar de 
Europese titel. Het Nederlandse team speelt de eerste 
wedstrijd tegen Spanje op 1 september om 15u op de 
velden van UVV. De volgende dag staat de tweede wedstrijd 
van het Koninkrijksteam op de agenda als ze, wederom bij 
UVV, aantreden tegen Tsjechië om 20u. Op 3 september 
spelen de Nederlanders liefst twee wedstrijden waarvan de 
tegenstanders nog niet bekend zijn. De tijd en locatie wel: 
om 15u vindt de wedstrijd bij UVV plaats en later op de dag, 
om 20u worden de velden van Central/Wombats aangedaan. 
Woensdag 4 september speelt Oranje tegen Duitsland om 20u 
bij Nieuwegein Diamonds. Op 6 september worden de laatste 
groepswedstrijden gespeeld en op zaterdag 7 september staan 
de wedstrijden om goud, zilver en brons bij Sportpark de 
Paperclip, Utrecht op de planning. 
De kaarten voor dit topevenement zijn vanaf heden 
verkrijgbaar via de organisatie. Dagkaarten kosten € 8,50 en 
geven toegang tot alle wedstrijden op alle locaties van die dag, 
een Early Bird passe-partout (aanbieding tot 1 juni) kost € 50.



Omdat ieder kind de beste kinderopvang verdient
www.kdvjansenenjansen.nl   030- 299 51 00

WWW.MODIFORM.COM

Kitchen4All Vianen

Hagenweg 3E
4131 LX Vianen
0347 201 680
vianen@kitchen4all.nl

Kitchen4All Mijdrecht

Genieweg 62
3641 RM Mijdrecht
0297 202 500
mijdrecht@kitchen4all.nl

www.kitchen4all.nl


